



အကြောင်း မူကား

သတင်းကောင်းရှင်းလင်းဟောပြောခြင်း

Robert A Laidlaw

မာတိကာ

နိဒါန်း

၁။ အကြောင်းမူကား

၂။ အချို့သောအခြေခံမေးခွန်းများ

၃။ ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်း သက်သေပြခြင်း

၄။ မူလအကြောင်းတရား

၅။ ယုံကြည်ခြင်းသည် သိမြင်ခြင်းဖြစ်၏

၆။ ဘုရားသခင်ဖော်ပြတော်မူခြင်း

၇။ စာအုပ်တကာတို့၏ စာအုပ်

၈။ ဘုရားသခင်၏ စံနှုန်း

၉။ လူအပေါင်းတို့သည် ဒုစရိုက်အပြစ်ကိုပြုကြပြီ

၁၀။ ယေရုဇရစ်တော်၊ ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်ပါသလား

၁၁။ ခရစ်တော်၌အသစ်ပြုပြင်သောသတ္တဝါ

၁၂။ ရိုးသားမှုသည် လုံလောက်ခြင်းမရှိပါ

၁၃။ ဘုရားသခင်ထံ သွားရာလမ်းများစွာ ရှိပါသလား

၁၄။ ကျွန်တော်တို့၌ ဆပ်ရန်အကြွေးရှိ၏

၁၅။ ယေရုဇရစ် အကုန်အစင်ဆပ်ပေးတော်မူပြီ

၁၆။ စုံလင်သောယဇ်ပူဇော်ခြင်း

၁၇။ သို့သော်လည်း လူသားအားလုံးကယ်တင်ခြင်းမခံကြပါ

၁၈။ အပြစ်လွတ်ခြင်းတရား၏ နက်နဲမှု

၁၉။ ရုပ်သေးရုပ်မဟုတ်၊ လူဖြစ်ပါသည်

၂၀။ ဘုရားသခင်၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာခံရသောသူ

၂၁။ ယုံကြည်ခြင်း၏ ခိုင်ခံ့သောအုတ်မြစ်

၂၂။ အပြစ်၏ အခကား သေခြင်းပေတည်း

၂၃။ ငရဲ၌ ထွက်ပေါက်မရှိပါ

၂၄။ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ ကိုယ်စားအသေခံတော်မူ၏

၂၅။ ကားတိုင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုန်းအသရေဖြစ်ပါ၏

၂၆။ အလွန်လှပပြီး တရားသော ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

၂၇။ အမှုပြီးပြီ

၂၈။ လုံးဝခြားနားခြင်း

၂၉။ စိတ်နှလုံးနှင့်ဆိုင်သောအမှုဖြစ်၏

၃၀။ အံ့ဘွယ်ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်

၃၁။ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက်အပြစ်ရှိသောသူဖြစ်စေခြင်းခံရ၏

၃၂။ သခင်ခရစ်တော်ကို ယုံကြည်လက်ခံခြင်း

၃၃။ ကားတိုင်သို့ခေါ်ဆောင်ခြင်းခံရသောစစ်သား

၃၄။ သွား၍ဟောပြောကြလော့

ကယ်တင်ခြင်းအကြောင်း ကျမ်းချက်များ

နိဒါန်း

“အကြောင်းမူကား” ဟူသော ဤစာစောင်သည် သတင်းကောင်း ရှင်းလင်းအနက်ဖွင့်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ဤ စာစောင်က များစွာသောလူတို့အား သခင်ယေရှုခရစ်တော်ကို သိစေပြီး၊ သူတို့၏ ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံခြင်းငှါ ကူညီပေးခဲ့ပါသည်။

Robert A Laidlaw, CBE, သည် တောင်သူလယ်သမားတို့၏ ရောင်းဝယ်ရေးကုမ္ပဏီ တည်ထောင်သောသူဖြစ်၍ နယူးဇီလန်နိုင်ငံ၏ အအောင်မြင်ဆုံးနှင့် လေးစားခြင်းအခံရဆုံး စီးပွားရေးသမား တို့တွင် တဦးအပါအဝင်ဖြစ်ပါသည်။ ၁၈၈၅ ခုနှစ်တွင် စကော့တလန်၌မွေးဖွားခဲ့ပြီး၊ သူ့မိဘများ နယူးဇီလန်သို့ နေထိုင်ပြောင်းရွှေ့ချိန်၌သူသည် တစ်နှစ်သားအရွယ်ဖြစ်ပါသည်။ အသက်နှစ်ဆယ့်သုံးနှစ်တွင် စာဖြင့်မှာယူခြင်း လုပ်ငန်းကို Auckland ၌စတင်ခဲ့ပြီး၊ ထိုလုပ်ငန်းသည် လက်လီလက်ကား ရောင်းဝယ်ရေး အဖွဲ့အစည်းတခုအဖြစ် ကြီးထွားခဲ့ပြီး၊ ရုံးလုပ်သားပေါင်း နှစ်ထောင်ခုနစ်ရာအထိ ရှိခဲ့၏။ Robert Laidlaw သည် မိမိ၏ ရုံးလုပ်သားတို့ကို အလေးထားသောစိတ်ဖြင့် မိမိ၏ ခရစ်ယာန်ယုံကြည်ခြင်းအကြောင်း သက်သေခံချက်ဖြစ်သော ဤ အကြောင်းမူကား ဟူသော စာစောင်ကို ရေးသားခြင်းဖြစ်၏။ ၁၉၆၉ ခုနှစ်အထိ၊ ဤ စာစောင်ကိုက ဘာသာစကား ၃၀ ကျော်ဖြင့် အစောင်ရေ ၁၆ သန်းကျော် ထုတ်ဝေပုံနှိပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်၍ ဤသတင်းကောင်းတရားအားဖြင့် ထောင်သောင်းမကသော လူတို့၏ အသက်တာသည် ပြောင်းလဲခဲ့၏။ အပြောအဆိုကောင်း၍ သူတပါးကို နိုးဆော်တတ်သောခေါင်းဆောင် Robert Laidlaw သည် “ဤကမ္ဘာလောကရှိ ကြီးမြတ်သော၊ အချိန်ပြည့် အမှုတော်ဆောင်မဟုတ်သော၊ သာမန်ခရစ်ယာန်တို့တွင် တဦးအပါအဝင် ဖြစ်ကြောင်း” ဖော်ပြခြင်းခံခဲ့ရပါသည်။

၁။ အကြောင်းမူကား

သင်၏အသက်ဂိဉာဉ် ယနေ့မည်သို့ရှိပါသနည်း

ကောင်လေးတယောက်သည် ဒေါ်လာ ၁၀၀၀၀ တန်စွပ်တကွင်းကိုဝယ်၌ ရတနာရောင်းသောသူ လွင့်ပစ်ထားသော ဘူးလေထဲ၌တည့်လျက် မိမိနှင့် စေ့စပ်ထားသော ကောင်မလေးထံ ပို့ခဲ့သည် ဆိုပါစို့။ ရက်အနည်းငယ်ကြာမှ သူတို့ဆိုကြသောအခါ၊ သူမက "အချစ်၊ ကိုကို ပို့လိုက်တဲ့ဗူးလေးက အလွန်ချစ်စရာ ကောင်းတယ်။ လုံးဝမပျက်စီးအောင် ကျွန်မ ကောင်းကောင်း ထိန်းသိမ်းထားပါမယ်" ဟု ဆိုခဲ့လျှင်၊ ကောင်လေးအတွက် စိတ်ပျက်စရာ အလွန်ကောင်းမည် မဟုတ်ပါလား။

အလွန်မိုက်မဲရာကျသည် မဟုတ်လော။ ထိုနည်းတူပင် လူတို့သည် မိမိတို့၏ ခန္ဓာကိုယ်အတွက်ဆိုပြီး မိမိတို့၏ အချိန်အားလုံးကို အသုံးပြုခဲ့ကြခြင်းသည် မိုက်မဲမှုပင် ဖြစ်ပါသည်။ အကြောင်းမှာ ဤခန္ဓာကိုယ်သည် တကယ့်အသက်ဂိဉာဉ် ကိန်းဝပ်ရာ အခွံသာလျှင် ဖြစ်ပါသည်။ ထိုအသက်ဂိဉာဉ်သည်၊ သမ္မာကျမ်းစာ ဟောထားသည်အတိုင်း၊ ဤခန္ဓာကိုယ် မြေမှုန့်အဖြစ်သို့ ပျက်စီးသွားပြီးနောက်၌လည်း ဆက်လက်တည်ရှိနေမည် ဖြစ်၏။ အသက်ဂိဉာဉ်သည် ထာဝရတည်မည်ဖြစ်ပါသည်။ Longfellow က ဤသို့ ဖော်ပြထားပါသည်။

ဝမ်းနည်းခြင်း စကားလုံးတို့ဖြင့်၊ ဘဝသည် အဓိပ္ပါယ်မရှိ၊
အသက်ဂိဉာဉ်သည် ထင်သလိုမဟုတ်၊
ပျောက်ကွယ်ပျက်စီးလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်ကို မပြောပါနှင့်။
ဘဝအသက်တာသည် အစစ်အမှန်ဖြစ်၏။ အလွန်အရေးကြီးလှ၏။
သံချိုင်းသည် ဘဝ၏နိဂုံးမဟုတ်ပါ။
သင်သည် မြေမှုန့်ဖြစ်၍ မြေမှုန့်သို့ ပြန်သွားရမည် ဟူသောစကားသည်
အသက်ဂိဉာဉ်ကို ဆိုလိုခြင်းမဟုတ်ပါ။

အသက်ဂိဉာဉ်အကြောင်း ယေရှု၏ မိန့်တော်မူချက်ကို ကြားနာကြပါစို့။ "လူသည် ဤစကြဝဠာကို အကြွင်းမဲ့ အစိုးရ၍ မိမိအသက်ဂိဉာဉ်ရှုံးလျှင် အဘယ်ကျေးဇူးရှိသနည်း။" ခရစ်တော်၏ မိန့်တော်မူချက်အရ၊ လူ့အသက်ဂိဉာဉ်သည် ဤလောကတခုလုံးထက် များစွာပို၍ အဖိုးတန်လှပါသည်။ ဤအချက်ကို ဆင်ခြင်ကြည့်ပါ။

အသက်ဂိဉာဉ်သည် ကျွန်တော်တို့ မျက်စိဖြင့်မြင်ရသော ဤဘဝကို ကျော်လွန်လျက်၊ သေခြင်း၌ အဆုံးမသတ်ဘဲ၊ ဆက်လက်တည်ရှိနေမှာ ဖြစ်ပါသည်။ ထိုဘဝသည် ဤကမ္ဘာလောက၌ မြင်တွေ့ရသော ဘဝမဟုတ်ပါ။ ဘုရားသခင်၌ တည်သော ဘဝအသက်တာဖြစ်ပြီး၊ ထိုဘုရားသခင်ထံ ကျွန်တော်တို့ သွားကြရမည် ဖြစ်ပါသည်။

- ဆင်ခြင်ရန် - အသက်ဂိဉာဉ်သည် ကောင်းသောနေအိမ်၊ တနေ့ ထမင်းသုံးနှပ်တို့ထက် ပို၍ တန်ဖိုးကြီးလှ၏။
- ဆုတောင်းချက် - ထာဝရဘုရား၊ "ဗူး" ထဲ၌ရှိသော ကျွန်ုပ်၏ "စိန်"ကို လှစ်လှူမရှုခြင်းငှါ မစတော်မူပါ။

၂။ အချို့သောအခြေခံမေးခွန်းများ

အလုံးစုံသဘောပေါက် နားလည်၍ရသောဘုရားသည် ဘုရားမဟုတ်

သင်ပိုင်ဆိုင်သောအရာတို့တွင် အဖိုးအကြီးဆုံးဖြစ်သော သင့်အသက်ဂိဉ္ဇာဉ်နှင့်ပတ်သက်သော အခြေခံ မေးခွန်းအချို့ကို ကျွန်တော် သင်နှင့်အတူ လေ့လာဆွေးနွေးလိုပါတယ်။ ဥပမာအားဖြင့်၊ ဘုရားသခင် ရှိပါသလား။ သမ္မာကျမ်းစာသည် မှန်ကန်ပါသလား။ လူ၌ တာဝန်ထွေးရရှိပါသလား။ ဘုရားသခင်၏ အပြစ်လွတ်ခြင်း ရှိပါသလား။

ဤအချက်တို့သည် အနာဂတ်ကို အမှန်တကယ်တွေးတောသောသူအဖို့ စိတ်ရှုပ်စေသောပြဿနာအချို့ ဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်းကို ကျွန်တော် မည်သို့သိနိုင်မည်နည်း။

အကျွန်ုပ်၌ ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်း မွေးရာပါ ယုံကြည်ခြင်း ရှိပါသည်။ အကျွန်ုပ် အသိဉာဏ်က ဘုရားသခင်မရှိကြောင်း သက်သေပြခြင်းငှါ အဘယ်မျှလောက် အကြောင်းရင်းရှာခဲ့သော်လည်း၊ ဘုရားသခင် မရှိကြောင်း ယုံကြည်ခြင်းငှါ ကျွန်တော် မည်မျှပင် အလိုရှိခဲ့ပါသော်လည်း၊ သင်တကိုယ်တည်း အာရုံစူးစိုက်လျက် ငြိမ်သက်နေသောအချိန်၌ ခံစားရသကဲ့သို့၊ ကျွန်တော့်ထံသို့လည်း ထို “ဖြည်းညှင်းသော အသံ” သည် အဖန်တလဲလဲ ရောက်ရှိခဲ့ပါသည်။ ဟုတ်ပါ၏။ ဘုရားသခင်ရှိတော်မူကြောင်း ကျွန်တော် ကောင်းကောင်း သိခဲ့ပါသည်။ အခြားသော လူတို့သည်လည်း၊ ကျွန်ုပ်ကြားရသောအသံနှင့်တူသော ထိုအသံကို ငြိမ်သက်စေ ခြင်းငှါ “ဘာသာတရား” ၌ ဘုရားသခင်ကို ရှာနေကြကြောင်း ကျွန်တော်သိခဲ့ပါသည်။

မှန်ပါ၏။ အချို့သောလူတို့သည် ဘုရားသခင်ကို မယုံကြည်ကြပါ။ ဘုရားမယုံကြည်ခြင်း ပြဿနာသည် ယုံကြည်ခြင်းပြဿနာထက် ပို၍ကြီးမားပါသည်ဟု ကျွန်တော်ထင်ပါ၏။ မရှိသောအကြောင်းတရားက စိတ်ကိုဖြစ်စေ၍၊ စိတ်က အသိဉာဏ်ကိုဖြစ်စေသည်ဟူသော ယုံကြည်ခြင်း၊ မတော်တဆဖြစ်ပွားသော ရှုပ်ထွေးမှုကြီးက ယခု ကျွန်တော်တို့ မြင်တွေ့ရသော၊ စနစ်ကျသော ဤကမ္ဘာကြီးကို ဖြစ်ပေါ်စေ၏ ဟူသော ယုံကြည်ခြင်းသည် ယုံကြည်ခြင်းမဟုတ်ဘဲ မိုက်မဲမှုသာလျှင် ဖြစ်ပါသည်။

စစ်မှန်သောသားက မိမိအဘကို အဘမှန်ကန်ကြောင်း သက်သေပြခြင်းငှါ မတောင်းလျှောက်ပါ။ အဘကလည်း ထိုသို့သက်သေပြရန် မလိုအပ်ကြောင်းသိ၏။ အကြောင်းမှာ ငြင်း၍မရသော သက်သေများစွာအားဖြင့်၎င်း၊ ချစ်ခြင်းမေတ္တာ ပြသခြင်းအားဖြင့်၎င်း မိမိကိုယ်ကို ဖော်ပြခဲ့ပြီ ဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်သည်လည်း ထိုနည်းတူ ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့်၊ သမ္မာကျမ်းစာထဲ၌ ဘုရားသခင် တည်ရှိကြောင်း ကြိုးစားရှင်းပြသောစကားလုံး တစ်လုံးမျှမတွေ့ရပါ။ ဘုရားသခင်တည်ရှိခြင်း အကြောင်းသက်သေသည် နေရာတကာ၌ ရှိ၏။ မျက်ကန်းကသာ မမြင်ဘဲရှိလိမ့်မည်။

- ဆင်ခြင်ရန် - ဘုရားသခင်မရှိဟု မိုက်သောသူသည် ထင်တတ်၏။ ထိုသို့သောသူတို့သည် ဆွေးမြေ့ယုံ ယွင်း၍ စက်ဆုပ်ဘွယ်သောအမှုကို ပြုတတ်ကြ၏။ ကောင်းသောအမှုကို ပြုသောသူတ ယောက်ျားမရှိ (ဆာလံ ၁၄:၁)။
- ဆုတောင်းချက် - ကိုယ်တော်၏ ပညတ်တရားထဲမှ အံ့ဖွယ်အမှုတို့ကို မြင်နိုင်မည်အကြောင်း အကျွန်ုပ်မျက်စိကို ဖွင့်ပေးတော်မူပါ။

၃။ ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်း သက်သေပြခြင်း

ဘုရားသခင်တည်ရှိခြင်းသည် ရှင်းပြရန်မဟုတ်ဘဲ၊ ကြေငြာရန်ဖြစ်ပါသည်

New York Scientific Society ၏ ဥက္ကဋ္ဌက ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်း မိမိယုံကြည်ခြင်း အကြောင်းရင်း ၈ ချက်ပေးခဲ့ဖူးပါသည်။ ပထမအချက်ကား ဤအချက်ဖြစ်၏။ တူညီသောအကြွေစေ့ ၁၀ စေ့ကို ယူ၍ နံပါတ် ၁ မှ ၁၀ အထိ မှတ်သားထားပါ။ သင့်အိပ်ကပ်ထဲသို့တည့်ထားပါ။ တခုကို အခုနှိုက်ယူပါ။ နံပါတ် ၁ နှိုက်ယူရခြင်းငှါ သင့်၌ ၁၀ ကြိမ်မှာ ၁ ကြိမ် အခွင့်အရေးရှိ၏။ နံပါတ် ၁ နောက်၌ နံပါတ် ၂ နှိုက်ယူရခြင်းငှါ အခွင့်အရေးသည် ၁၀ ကြိမ်၌ ၁ ကြိမ်မဟုတ်တော့ဘဲ၊ ၁၀၀ မှာ ၁ ကြိမ်ဖြစ်လာလိမ့်မည်။ အကြွေစေ့သစ်တစေ့ နှိုက်ယူပြီးတိုင်း၊ အခွင့်အရေးသည် ၁၀ ဆချင်းစီကြီးထွားခြင်းရှိ၏။ ထို့ကြောင့် နံပါတ် ၉ နောက် နံပါတ် ၁၀ နှိုက်ယူရခြင်းငှါ အခွင့်အရေးသည် ၁၀,၀၀၀,၀၀၀,၀၀၀ ကြိမ် (၁၀ ဘီလီယံ) ၌ ၁ ကြိမ်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်မယုံကြည်နိုင်သဖြင့်၊ ခဲတံနှင့် စာရွက်ကို ချက်ချင်းယူ၍ စမ်းကြည့်သောအခါ၊ သူသည်မှန်ကန်ကြောင်း ကျွန်တော်တွေ့ခဲ့၏။ ကိုယ်တိုင်စမ်းကြည့်ပါ။ ထို့ကြောင့် အမေရိကန် နည်းစနစ်ပညာရှင် George Gallup က "နည်းစနစ်ကျကျ ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်း ကျွန်တော် သက်သေပြနိုင်ပါတယ်။ လူ့ခန္ဓာကိုယ် ကိုသာယူကြည့်ပါ - ခန္ဓာကိုယ် အလုပ်လုပ်ပုံ၊ အရာအားလုံးတို့၏ ဖြစ်စဉ်သဘောသည် အလွန်အံ့ဩစရာကောင်းလောက်အောင် နည်းစနစ်ကျလှပါတယ်" ဟု ဆိုပါသည်။

ဆင်ခြင်တုံတရားကင်းမဲ့သော သူတို့သည် သူတို့၏ ထာဝရအနာဂတ်အရေးကို "အလွန်အံ့ဩစရာကောင်း သော နည်းစနစ်ကျမှု" အပေါ်၌ အခြေခံကြပါလိမ့်မည်။ ထို့ကြောင့် သမ္မာကျမ်းစာက ဆာလံ ၁၄း၁ ထဲတွင်၊ "ဘုရားသခင်မရှိဟု မိုက်သောသူသည် ထင်တတ်၏။ ထိုသို့သောသူတို့သည် ဆွေးမြေ့ယို ယွင်း၍ စက်ဆုပ်ဘွယ်သောအမှုကို ပြုတတ်ကြ၏။ ကောင်းသောအမှုကို ပြုသောသူတယောက်မျှမရှိ။" ဟူ၍ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါလိမ့်မည်။

လူတို့သည် ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်း သက်သေပြခြင်းငှါ ကွန်ပျူတာနှင့် ရှုတ်ထွေးသော နည်းစနစ်များကို အားကိုးတတ်ကြ၏။ သို့သော်လည်း ထိုအရာတို့သည် လိုအပ်သော အရာမဟုတ်ပါ။ နိမ့်ချခြင်းစိတ်သဘော အနည်းငယ်ရှိရုံဖြင့် ဖန်ဆင်းရှင်အကြောင်းကို ကျွန်တော်တို့ သိနိုင်ပါသည်။ ဆာလံဆရာနှင့်အတူ "အိုထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်သည် အကျွန်ုပ်ကိုစစ်ကြော၍ သိတော်မူ၏ ... ဝိညာဉ်တော် နှင့်လွှတ်ခြင်းအလိုငှါ အဘယ်အရပ်သို့သွားနိုင်ပါမည်နည်း။ မျက်နှာတော်နှင့် လွှတ်ခြင်းအလိုငှါ အဘယ်အရပ်သို့ ပြေးနိုင်ပါမည်နည်း" ဟု ကျွန်တော်တို့ ဆိုကြပါစို့။

နေရာတိုင်း၌ ဘုရားသခင်ရှိတော်မူကြောင်းကို စိတ်နှလုံးနူးညံ့သောသူတို့က လက်ခံကြပါသည်။ ကိုယ်တော်၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့် ကောင်းမြတ်ခြင်းသည် လူတိုင်းအပေါ် သက်ရောက်လျက်ရှိ၏။ မဝမ်းမြောက်တက်သောသူသာလျှင် ထိုအမှုကိုငြင်းပယ်၏။ ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်း သက်သေပြခြင်းငှါ မကြိုးစားပါနှင့်။ ထိုဘုရားသခင်၏ ကယ်တင်ခြင်း နာမတော်ကိုသာ နေရာတကာ ကြေငြာဟောပြောပါ။

- ဆင်ခြင်ရန် - ဘုရားသခင် ကိုယ်တိုင်သည် အကောင်းဆုံး သက်သေဖြစ်တော်မူ၏။
- ဆုတောင်းချက် - "အို ဘုရားသခင်၊ အကျွန်ုပ်ကိုစစ်ကြော၍၊ အကျွန်ုပ်၏ နှလုံးကို သိမှတ်တော်မူပါ။"

၄။ မူလအကြောင်းတရား

ဘုရားသခင်သည် အကြောင်းတရားအပေါင်းတို့၏ မူလအကြောင်းတရားဖြစ်၏

ကျွန်တော်တို့သည် လေယာဉ်ကွင်း၌ ဂျက်လေယာဉ်ကြီး ဆင်းသက်လာသည်ကို ကြည့်လျက် ရပ်နေကြသည် ဟုဆိုကြပါစို့။ ထိုအခါ သင်အား ကျွန်တော်က - "များစွာသောလူတို့က လေယာဉ်ပျံသည် လူအချို့၏ သေခြာစွာ ဒီဇိုင်းဆွဲလျက် ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် ဖြစ်ပေါ်လာသည်ဟု ထင်ကြတယ်။ သူတို့ထက် ကျွန်တော် ပိုသိတယ်။ ထိုသို့မဟုတ်ဘူး။ လူ့အသိဉာဏ်အားဖြင့် ပြုလုပ်ခြင်းမဟုတ်ပါဘူး။ အံ့ဩစရာကောင်း လောက်အောင် မြေကြီးထဲမှ သတ္တုထွက်လာပြီး၊ အလိုလိုပြားချပ် လာကြပါတယ်။ ထို့နောက် ထိုသတ္တုပြားတို့သည် တဖြည်းဖြည်း ကြီးထွားလာကြပြီး၊ ကိုယ်လုံး၊ အတောင်ပံနှင့် အမြီးပေါက်လာခဲ့တယ်။ ထို့နောက် အင်ဂျင်သည်လည်း သူ့အလိုလို သူ့နေရာ၌ ပေါ်ထွက်လာပြီး၊ ထိုပြီးပြည့်စုံသော ပျံသန်းရန် အသင့်ဖြစ်နေသော လေယာဉ်ပျံကို အချို့သောလူတို့က တနေ့၌ အမှတ်မထင် တွေ့ခဲ့ကြတယ်" ဟု ဆိုလိုက်တယ်။

သင်သည် ကျွန်ုပ်ကို စိတ်မမှန်သောသူဟု သတ်မှတ်၍ အကျွန်ုပ်၏ အဓိပ္ပာယ်မရှိသော အပြောအဆိုကို ရှောင်ရှားရန် လူအုပ်ထဲသို့ သင်ထွက်သွားပါလိမ့်မည်။ အဘယ်ကြောင့်နည်း။ ကိုယ်လုံးဒီဇိုင်းမြင်တွေ့ရခြင်းသည် ဒီဇိုင်းနာ ရှိသောကြောင့် ဖြစ်သည်ကို သင်သိသောကြောင့် ဖြစ်၏။ လေယာဉ်ကဲ့သို့သော လူတို့၏ အသိဉာဏ်ဖြင့် ပြုလုပ်ထားသော အရာများမြင်တွေ့ရသောအခါ၊ ထိုအရာတို့ကို လူ့အသိဉာဏ်နှင့် လူ့အစွမ်းသတ္တိတို့အားဖြင့် သေချာပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သင်လက်ခံယုံကြည်ထားပါသည်။

သို့သော်လည်း၊ ဤစကြဝဠာတစ်ခုလုံးသည် အလိုလို၊ မတော်တဆဖြစ်တည်လာခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ အဘယ်သူကမျှ ပြုလုပ်ခြင်းမဟုတ်ကြောင်း ပြောဆိုသောပညာတတ်၊ လူတော်များရှိကြပါသည်။ ဘုရားကိုမသိ၊ သဘာဝတရားကိုသာ သိကြသည်ဟု ဆိုကြ၏။ တဖက်တွင်၊ ဘုရားသခင်သည် အရာခပ်သိမ်းအပေါ်၌ တန်ခိုးရှိတော်မူသော ကြီးမြတ်သောသူဖြစ်ကြောင်း ယုံကြည်သောသူ၊ ဆင်ခြင်တုံတရားရှိသော လူများစွာရှိကြ၏။ ဆိုလိုသည်မှာ ဘုရားသခင်သည် မိမိကိုယ်ကို ဖန်ဆင်းထားသော အရာတို့၌ ဖော်ပြသောအခါ (ဖန်ဆင်းထားသောအရာ၌ တွေ့ရသော နိယာမနှင့် နည်းစနစ်တို့အားဖြင့် မိမိ၏ တန်ခိုးတော်နှင့် ဉာဏ်တော်ကို ဖော်ပြလျက်ရှိ၏)။ သူသည် ဤစကြဝဠာထက် ကြီးမြတ်တော်မူကြောင်း ဖော်ပြလျက်ရှိ၏။ သို့သော်လည်း၊ ဘုရားမဲ့ဝါဒီသမားတို့ ယူဆောင်လာသော ပဟေဠိမူကား ဒီဇိုင်းနာ မပြုလုပ်သော ဒီဇိုင်း၊ ဖန်ဆင်းရှင် မဖန်ဆင်းသောဖန်ဆင်းခြင်း၊ အကြောင်းတရားမရှိသော အကျိုးကား အဘယ်နည်းဟူ၍ ဖြစ်ပါသည်။ ဆင်ခြင်တုံတရားရှိသောသူတိုင်းက အကြောင်းနှင့် အကျိုး၏ ဆက်စပ်မှု၊ ဖြစ်ပေါ်လာသော အကျိုးတိုင်းသည် အခြားအကြောင်းတရား၏ သက်ရောက်မှုပင်ဖြစ်ကြောင်း ယုံကြည်ကြပါသည်။ ဤအချက်ကို လက်ခံသောသူ တိုင်းသည် ပုံမှန်အားဖြင့် အရာရာတိုင်း၌ အစအဦးရှိကြောင်း လက်ခံယုံကြည်ရပါမည်။ ပထမဆုံးဖြစ်ပျက်သော အကျိုးသည် မူလပထမအကြောင်းတရား မရှိဘဲ လုံးဝမဖြစ်ပျက်နိုင်ပါ။ ဤမူလပထမအကြောင်းတရားသည် ဘုရားသခင်ဖြစ်ကြောင်း ကျွန်တော်ယုံကြည်ပါ၏။

- ဆင်ခြင်ရန် - "အစအဦး၌ ထာဝရဘုရားသည် ... " (ကမ္ဘာ ၁:၁)။
- ဆုတောင်းချက် - အို ဘုရားသခင်၊ ကိုယ်တော်သည် အကြောင်းတရားအပေါင်း၏ မူလအကြောင်းဖြစ် တော်မူကြောင်း သိမြင်ခြင်းငှါ ယုံကြည်ခြင်း မျက်စိ ပေးသနားတော်မူပါ။

၅။ ယုံကြည်ခြင်းသည် သိမြင်ခြင်းဖြစ်၏

ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် မမြင်နိုင်သောအရာကို ကျွန်တော်တို့ သိမြင်ရ၏

လူတို့သည် လျှပ်စစ်နှင့် ဆက်နွယ်သော နိယာမများစွာကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ကြသော်လည်း၊ ထိုအရာကို အတော်ဆုံးသော သိပ္ပံပညာရှင်တို့ကပင် အနက်မဖွင့်နိုင်ကြပါ။ သို့ဆိုလျှင် လျှပ်စစ်တည်ရှိခြင်းအကြောင်းကို မည်သို့ ကျွန်တော်တို့ယုံရမည်နည်း။ အကြောင်းမှာ ထိုလျှပ်စစ်တည်ရှိခြင်းအကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့အိမ်၊ စက်ရုံနှင့် လမ်းများ၌ ထင်ရှားလျက်ရှိသောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ အဘယ်အရပ်မှ ဘုရားသခင်ပေါ်ထွက်လာကြောင်း ကျွန်တော်မသိသော်လည်း၊ ဘုရားသခင်တည်ရှိကြောင်း ကျွန်တော်ယုံကြည်ပါ၏။ အကြောင်းမှာ နေရာတိုင်း၌ ဘုရားသခင်တည်ရှိခြင်းအကြောင်း ထင်ရှားမှုကို ကျွန်တော် မြင်တွေ့ရသောကြောင့်တည်း။

နာဆာ၏ သုတေသီဒါရိုက်တာ၊ အမေရိက၏ ပထမဆုံး အာကာသလမ်းကြောင်းပေါ်သို့ အာကာသပြိုင်လှ တုယာဉ် လွှင့်တင်ခြင်း၌ပါဝင်သော ဒေါက်တာ Wernher von Braun က "ကျွန်တော်တို့၏ ယနေ့ ခေတ်သစ် ကမ္ဘာ၌ များစွာသောလူတို့သည် သိပ္ပံပညာဖက်၌ ကျွန်တော်တို့ လျင်မြန်စွာ တိုးတတ်ခြင်းရှိသောကြောင့်၊ ဘာသာရေး နှင့်ဆိုင်သော ယုံကြည်မှုတို့သည် ခေတ်နောက်ကျသော၊ ရှေးရိုးဆန်သောအယူဟု ထင်မှတ်ကြပါသည်။ သိပ္ပံပညာက ကျွန်တော်တို့ကို များစွာသောအရာ 'သိ' စေသည်ဖြစ်သောကြောင့်၊ တစ်စုံတစ်ခုကို 'ယုံကြည်' ရုံမျှဖြင့် ကျေနပ်သင့်သည်ဟု ထင်ကြ၏။ ဤထင်မြင်ချက်အတွက် အဖြေဟူမူကား၊ ကျွန်တော်တို့သည် သိပ္ပံအတတ်ပညာ ပေါ်ထွန်းစကထက် ယနေ့၌ ဖန်ဆင်းထားသောအရာတို့၏ နက်နဲမှု၊ အံ့ဖွယ်သောအမှုများစွာ ကြုံတွေ့ရသောကြောင့် မကျေနပ်နိုင်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ အသစ်သောအဖြေ တခုတွေ့ရှိတိုင်း၊ သိပ္ပံအတတ်ပညာက အသစ်သောမေးခွန်း အနည်းဆုံးသုံးခုလောက် ထပ်၍ တွေ့ရှိတတ်၏။

ဆိုလိုသည်မှာ အရာရာတိုင်း စနစ်တကျ စီစဉ်လျက်၊ စုံလင်စွာ ဖန်ဆင်းထားသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကမ္ဘာမြေကြီးနှင့် စကြဝဠာတို့သည် ဖန်ဆင်းရှင်၊ ဒီဇိုင်းပညာရှင်၏ လက်ရာဖြစ်ရပါမည်။ အရာခပ်သိမ်း စနစ်ကျစွာ၊ စုံလင်စွာ၊ ဟန်ချက်ညီစွာနှင့် အံ့ဩဖွယ်ကောင်းလှစွာ ဖန်ဆင်းထားသော ဤအရာသည် ဘုရားသခင်၏ ဉာဏ်တော်မှ ပေါ်ထွက်လာသောအရာသာလျှင် ဖြစ်နိုင်ပါသည်..." ဟု ဆိုခဲ့ပါသည်။

ကွယ်လွန်ပြီဖြစ်သော ကျော်ကြားလှသည့် ဇီဝဗေဒပညာရှင် ပါမောက္ခ Edwin Conklin က ဆီလျော်စွာ ဤသို့ ဆိုခဲ့ပါသည် - "ဇီဝအသက် အစပျိုးခြင်းသည် မတော်တဆမှ ဖြစ်သည်ဟူသော ဖြစ်နိုင်ချေသည် Chamber's Dictionary သည် ပုံနှိပ်စက်ပေါက်ကွဲခြင်းမှ ဖြစ်ပေါ်လာသည်ဟူသော ဖြစ်နိုင်ချေနှင့် နှိုင်းယှဉ်၍ရပါ၏။"

ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်က "ယခုမြင်ရသောအရာတို့သည်၊ အရင်ထင်ရှားသောအရာထဲက မဖြစ်ဘဲ၊ လောကဓာတ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏အမိန့်တော်ကြောင့်သာတည်သည်ကို ငါတို့သည် ယုံကြည်ခြင်း အားဖြင့် သိကြ၏" (ဟေဗြဲ ၁၁:၃)။

- ဆင်ခြင်ရန် - မိုးကောင်းကင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ ဘုန်းတော်ကို ထင်ရှားစေ၏။
- ဆုတောင်းချက် - အို ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်၏စကားကို ယုံကြည်မည်အကြောင်း ယုံကြည်သော စိတ်နှလုံး အကျွန်ုပ်အား ပေးသနားတော်မူပါ။

၆။ ဘုရားသခင်ဖော်ပြတော်မူခြင်း

ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူချက်ကို ကျွန်တော်တို့ နားထောင်ကြရပါမည်

လူတို့က ဘုရားသခင်ကို ယုံသည်ဖြစ်စေ၊ မယုံသည်ဖြစ်စေ၊ ဘုရားသခင်သည်တည်ရှိတော်မူ၏။ များစွာသောလူတို့က ဘုရားသခင် မယုံကြည်ခြင်းအကြောင်းမှာ ဘုရားသခင် မယုံကြည်နိုင်လောက်အောင် အသိဉာဏ်မရှိသောကြောင့်မဟုတ်ဘဲ၊ ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်လျှင် ထိုဘုရားအပေါ်၌ ပြုရမည့် မိမိဝတ္တရားရှိကြောင်းကို ဆင်ခြင်တုံတရားရှိသောသူက သိသောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ များစွာသောလူတို့သည် ထိုဝတ္တရားရှိသည် ဖြစ်သောကြောင့် ထိုပြုရမည့်ဝတ္တရားမှ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်ခြင်းငှါ လူများစုသည် ဘုရားမဲ့ဝါဒီ၌၎င်း၊ လူသည် ဘုရားသခင်ကို မသိနိုင်ဟူသောဝါဒီ၌၎င်း ခိုလှုံခဲ့ကြသည်။ “ကျွန်တော် မယုံကြည်လိုပါ” ဟူသော အချက်က အဓိကကျပါသည်။

ဘုရားသခင်၏ အကြံစည်တော်နှင့် ဘုရားသခင်၏ ဂုဏ်တော်သိနိုင်သော နည်းလမ်းနှစ်လမ်းသာ ကျွန်တော်သိပါ၏။ ပထမနည်းလမ်းမှာ ဆင်ခြင်တွေးတောခြင်း လမ်းစဉ်ဖြစ်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့်၊ ကျွမ်းကျင်သောစုံထောက်သည် ကျွန်တော်ပြုခဲ့သော၊ ကိုင်တွယ်ခဲ့သောအရာတို့ကို စမ်းစစ်ခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်၏ အရည်အချင်း၊ အကျင့်စရိတ္တတို့ကို များစွာပြောပြနိုင်သကဲ့သို့၊ ဘုရားသခင်အကြောင်းကိုလည်း သူ၏လက်ရာတော်ဖြစ်သော ဤစဉ်အခါကို သေချာစမ်းစစ်ခြင်းအားဖြင့် များစွာလေ့လာသိရှိနိုင်ပါသည်။

သို့သော်လည်း ကျွန်တော်ပြုသောအရာကိုသာ စမ်းစစ်သောစုံထောက်သည် ကျွန်ုပ်ကို သိသည်ဟု မဆိုနိုင်ပါ။ သူသည် ကျွန်ုပ်အကြောင်း အချို့ကို သိနိုင်သော်လည်း၊ ကျွန်ုပ်ကို သူမသိနိုင်ပါ။ ထိုသို့သိသည်ဟု ဆိုပါလျှင်၊ ထိုမတိုင်မီဖော်ပြခြင်းရှိရှိရပါမည်။ ကျွန်တော် သူနှင့်စကားပြောရပါမည်။ ကျွန်ုပ်အတွေး၊ ကျွန်ုပ်ခံစားချက်နှင့် ပြုလိုသောအရာကို ကျွန်တော်ပြောပြရပါမည်။ ဤမိမိကိုယ်ကို ဖော်ပြခြင်းကို အပြောအားခြင်း၎င်း၊ စာအားခြင်း၎င်း (သို့မဟုတ်) တနည်းနည်းဖြင့် ပြုလုပ်ရပါမည်။ သို့မှသာ သူက ကျွန်ုပ်ကို သိနိုင်မည်ဖြစ်၏။ ထိုနည်းတူ၊ ဘုရားသခင်ကို သိခြင်းငှါ၊ သူ၏စိတ်သဘော၊ ဆန္ဒနှင့် အကြံအစည်တို့ကို သိခြင်းငှါ၊ သူကိုယ်တိုင်အစပြု၍ မိမိအကြောင်းတစ်စုံတရာကို လူတို့ထံဖော်ပြရမည် ဖြစ်ပါသည်။

ယောဘထံပြောကြားသော ဇောဖာ၏စကားကို ပြန်၍အမှတ်ကြပါစို့။ “သင်သည် ဘုရားသခင်၏ ဇာတိတော်ကိုစစ်၍ တွေ့နိုင်သလော။ အနန္တတန်ခိုးရှင်၏ဇာတိကို စစ်၍ အကုန်အစင် နားလည်နိုင်သလော။ မိုဗ်းကောင်းကင်ကိုမီသည်ဖြစ်၍ သင်သည် အဘယ်သို့ပြုနိုင်သနည်း။ မရကာနိုင်ငံထက် နက်သည်ဖြစ်၍ သင်သည် အဘယ်သို့သိနိုင်သနည်း” (ယောဘ ၁၁:၇-၈)။ ဘုရားသခင်သည် မိမိကိုယ်ကို ဖော်ပြတော်မူသောကြောင့်၊ ကိုယ်တော်ကို ကျေးဇူးတင်ကြပါစို့။

- ဆင်ခြင်ရန် - ဘုရားသခင်ကို သင်ဘယ်လောက်သိကျွမ်းပါသနည်း။ သင့်ကို ဘုရားသခင် သိပါသလား။
- ဆုတောင်းချက် - အို ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်၏နှုတ်ကပတ်တော်၌ ဖော်ပြထားသည်အတိုင်း ကိုယ်တော်ကို သိခြင်းငှါ မစတော်မူပါ။

၇။ စာအုပ်တကာတို့၏ စာအုပ်

"ကယ်တင်ခြင်းအတွက် သင်သိရမည့်အရာကား ကျမ်းစာပေတည်း"

ဤလောက၌ရှိသော စာအုပ်အပေါင်းတို့တွင်၊ ဘုရားသခင်၏အကြောင်းနှင့် ဘုရားသခင်၏ အကြံအစည်တော်ကိုဖော်ပြသော၊ ဘုရားသခင်ထံမှ တိုက်ရိုက်ဖော်ပြချက် ဖြစ်ပါသည်ဟုကြေငြာသော စာအုပ်တအုပ်သာလျှင်ရှိ၏။ ထိုစာအုပ်သည် သမ္မာကျမ်းစာပင်ဖြစ်ပါသည်။ သမ္မာကျမ်းစာအုပ်သည် အလွန်အရေးကြီးသည်ဖြစ်၍ သေချာစွာ ဆင်ခြင်တွေးတောလေ့လာရမည် ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် လက်ခံရန်မဟုတ်၊ ငြင်းပယ်ရန်လည်းမဟုတ်၊ ချင့်ချိန်သုံးသပ်ခြင်းငှါဟု Francis Bacon အကြံပြုသကဲ့သို့၊ ဤစာအုပ်ကို ကျွန်တော်တို့ ချဉ်းကပ်လေ့လာကြပါစို့။

သမ္မာကျမ်းစာကို တရားသဖြင့် လေ့လာနိုင်ခြင်းငှါ ဦးစွာ အစအဆုံး ကျွန်တော်တို့ ဖတ်သင့်ပါသည်။ တရားသူကြီးက အမှုကိုတဝက်တပျက် စစ်ရုံဖြင့် ဆုံးဖြတ်ချက်မချသကဲ့သို့၊ ကျွန်တော်တို့လည်း ထိုသို့မပြုရပါ။ တရားသူကြီးနည်းတူ၊ ကျွန်တော်တို့သည် သက်သေအထောက်အထားတို့ကို ချင့်ချိန်၍၊ ပြုသောအမှုတိုင်းကို နှိုင်းယှဉ်သုံးသပ်ပြီး၊ အပေါ်ယံအဓိပ္ပါယ်ကို မကောက်ယူဘဲ လေးနက်သော အနက်အဓိပ္ပါယ်ကို ရှာဖွေကြရပါမည်။ သမ္မာကျမ်းစာသည် မတူညီသော စာရေးဆရာ ၄၀ ကျော် (အချို့သည် ပညာတတ်ဖြစ်၍၊ အချို့သည် ပညာမတတ်၊ အချို့သည် ရှင်ဘုရင်၊ အချို့သည် လယ်သမား ဖြစ်ကြ၏) က အာရှတိုက် ဗာဗုလုန်မြို့မှ ဥရောပ ရောမမြို့တိုင်အောင်၊ ရေးသားထားသော ၆၆ ကျမ်းဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ကျမ်းစာ လေ့လာခြင်းငှါ အချိန်ယူဖို့ လိုပါသည်။ ထိုသို့ များစွာသော စာရေးဆရာတို့က ရေးသားသောကြောင့်၊ အချို့သည် သမ္မာကျမ်းစာ၌ အချင်းချင်း ဆန့်ကျင်သော အမှုရှိမည်ဟု ထင်မှတ်နိုင်ပါသည်။ သို့သော်လည်း၊ ကျမ်းစာ၏ တလုံးတဝဖြစ်ခြင်းသည် အလွန်အံ့ဩစရာကောင်းလှပါသည်။ အချင်းချင်း ထောက်ခံအားပေးချက် တို့ဖြင့် ပြည့်နက်လျက်ရှိ၏။

ဤအကြောင်းအလုံးစုံကို ကျွန်တော်စဉ်းစားတွေးတောသောအခါ ၂ ပေ ၁၂ မှ သမ္မာတရားသည် တကယ်အမှန်ဖြစ်ကြောင်း ကျွန်တော် သိမြင်လာ၏။ အခြား သင့်လျော်သော ရှင်းပြချက်မရှိနိုင်တော့ပါ။ "ဘုရားသခင်၏ သန့်ရှင်းသူတို့သည် သန့်ရှင်းသောဂိဉာဉ်တော်၏ ထိုက်တွန်းတော်မူခြင်းကိုခံရ၍ ဟောပြောကြ၏။" ဤယုံကြည်ခြင်းသည် အမှန်ဖြစ်ကြောင်းကို ကျွန်တော် ဓမ္မဟောင်းကျမ်းထဲမှ ပရောဖက် ပြုချက်တို့ကို ဖတ်၍ နှစ်ပေါင်းများစွာကြပြီးမှ ထိုပရောဖက်ပြုချက်တို့သည် အတိအကျပြည့်စုံခြင်းရှိကြောင်း မြင်တွေ့ရသောအခါ ကျွန်တော်သိနားလည်ခဲ့၏။ ဥပမာအားဖြင့်၊ ဟေရုယ ၅၃ ထဲတွင် ခရစ်တော်အသေခံခြင်း အကြောင်းကို ကားတိုင်၌ တင်သတ်ခြင်းမခံမှီ နှစ်ပေါင်း ၇၀၀ ကတည်းက အသေးစိတ် ကြိုတင်ဖော်ပြခဲ့ပါသည်။ ဟုတ်ပါ၏။ အကျွန်ုပ်အတွက် ဤသမ္မာကျမ်းစာ သံသယဝင်ခြင်းသည် ဤကျမ်းစာ ယုံကြည်ခြင်းထက် ပို၍ခက်ခဲပါသည်။ ပြုသနာမူကား မယုံကြည်ခြင်းသာလျှင် ဖြစ်၏။

- ဆင်ခြင်ရန် - "သမ္မာကျမ်းစာသည် ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်၊ ဘုရားသခင်မှတ်သွင်းတော်မူ၍ အမှားကင်းစင်သော၊ မမှားနိုင်သောအရာဖြစ်သည်ဟု သင်ဆိုနိုင်ပါသလား။"
- ဆုတောင်းချက် - အို ထာဝရဘုရား၊ သမ္မာကျမ်းစာကို ကိုယ်တော်၏ နှုတ်ကပတ်တော်ဟု တန်ဖိုးထားမည် အကြောင်း မစတော်မူပါ။

၈။ ဘုရားသခင်၏ စံနှုန်း

"ငါသည် သန့်ရှင်းတော်မူသည်ဖြစ်သောကြောင့် သင်တို့လည်း သန့်ရှင်းခြင်း ရှိကြလော့"

သမ္မာကျမ်းစာ လက်ခံယုံကြည်ခြင်းရှိသောအခါ ကျွန်တော်ကြုံတွေ့ရသော အခက်အခဲဟူမူကား၊ ကျွန်တော်မမှီနိုင်သော ဖြောင့်မတ်ခြင်းစံနှုန်းကို သမ္မာကျမ်းစာက ချမှတ်ထားခြင်းဖြစ်၏။ ထိုစံနှုန်းမပြည့်မှီသော အရာတိုင်းသည် အပြစ်ဖြစ်သည်ဟု ကြေငြာထား၏။ ဘုရားသခင်သည် သင်၏လှိုပွက်သောစိတ်အတွေးကိုပင် သိတော်မူကြောင်း သိမှတ်လျက်၊ ထိုစံနှုန်းနှင့် မိမိကိုယ်ကို နှိုင်းယှဉ်ကြည့်ပါလော့။ "ယေရှုက၊ သင်၏ ဘုရားသခင် ထာဝရဘုရားကို စိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့ ဉာဏ်ရှိသမျှနှင့် ချစ်လော့၊ ဟူသော ပညတ်သည် ပဌမပညတ်ဖြစ်၏။ ကြီးမြတ်သော ပညတ်လည်း ဖြစ်၏" (မသဲ ၂၂:၃၇-၃၈)။

ဤကျမ်းပိုဒ်နှင့် ကိုက်ညီမှုရှိစွာ ကျွန်ုပ်ဘဝတလျှောက်လုံး အသက်ရှင်ပါသည်ဟု သင်ဆိုနိုင်ပါသလား။ အရာရာတိုင်း၌ ဘုရားသခင်ကို ပထမနေရာ၌ သင်ထားပါသလား။ အဘယ်သူကမျှ ထိုသို့သောစုံလင်ခြင်း ရှိသည် ဟု မဆိုနိုင်ပါ။ ရိုးသားသော စိတ်သဘောရှိသူတိုင်းသည် ရောမ ၃:၁၀ နှင့် ၃:၂၃ အတိုင်း ဝန်ခံရမည် ဖြစ်ပါသည်။ "ဖြောင့်မတ်သောသူမရှိ၊ တယောက်မျှမရှိ ... လူအပေါင်းတို့သည် ဒုစရိုက်ကိုပြု၍ ဘုရားသခင် ဧရုတော်၌ အသရေပျက်ကြပြီ။" လူအပေါင်းတို့သည် ဘုရားသခင်၏ စံနှုန်းကို မမှီနိုင်ကြပါ။

လူငယ်တဦးက ကျွန်ုပ်ကို ဤသို့မေးခဲ့ဖူးပါသည်။ "ကျွန်တော်တို့ မမှီနိုင်သော သန့်ရှင်းခြင်းစံနှုန်းကို ချမှတ်ထားပြီး၊ ထိုစံနှုန်းမမှီသောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ကို တရားစီရင်သော ဘုရားသခင်ဟာ တရားသဖြင့် ပြုသည်ဟု သင် ထင်ပါသလား။" ကျွန်တော် ဤသို့တုန့်ပြန်ခဲ့ပါသည်။ "အာဏာရှိသောပုဂ္ဂိုလ်က မိမိကိုယ်ရံတော်များ ရွေးချယ်ရာတွင် အရပ်အမြင့်စံနှုန်းကို တမင်တကာ မတရားချမှတ်သကဲ့သို့၊ ဘုရားသခင်က သန့်ရှင်းခြင်းစံနှုန်းကို မတရားချမှတ်ထားသည် မဟုတ်ပါ။ သို့သော်လည်း၊ ကိုယ်ရံတော်သည် အခြားအရည်အချင်းများနှင့် ပြည့်စုံခြင်းရှိပြီး အရပ်အမြင့် တလက်မလှိုခဲ့ပါလျှင် ကိုယ်ရံတော်အတွက် ပြည့်မှီခြင်းမရှိပါ။ အမှန်မှာ ဘုရားသခင်က စံနှုန်း သတ်မှတ်ထားခြင်းမရှိပါ။ သူကိုယ်တိုင်က စံနှုန်းဖြစ်တော်မူ၏။ သူသည် လုံးဝသန့်ရှင်းခြင်းရှိတော်မူသည်ဖြစ်၍၊ ထိုမိမိ၏ဂုဏ်ပုဒ်ကို ထိန်းသိမ်းခြင်းငှါ သူပြုသောအမှုအရာအားလုံးတို့သည် လုံးဝသန့်ရှင်းခြင်းရှိရပါမည်။ လူတို့အတွက် မည်သို့သောအဓိပ္ပါယ် ကောက်နှုတ်ခြင်းရှိနိုင်စေကာမူ ထိုစံနှုန်းကို ဘုရားသခင် စောင့်ထိန်းရမည် ဖြစ်၏။"

ထိုအခါ ဘုရားသခင်က မိမိ၏အလုံးစုံ သန့်ရှင်းခြင်းကို ဖော်ပြတော်မူသည်သာမက၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ သနားစရာအခြေအနေကို၎င်း၊ ကိုယ်တော်၏ ကယ်တင်ခြင်း ကို ကျွန်တော်တို့လုံးဝလိုအပ်လျက်ရှိသည်ကို၎င်း ကျွန်ုပ်တို့အား ပြသတော်မူကြောင်း ကျွန်တော်တို့သည်သိရ၏။

- မေးခွန်း - ကိုယ်တော် သန့်ရှင်းသည်နည်းတူ ကျွန်တော်တို့ မည်သို့သန့်ရှင်းနိုင်ပါမည်နည်း။
- ဆုတောင်းချက် - အို ထာဝရဘုရား၊ အကျွန်ုပ်အထံ၌ စင်ကြယ်သောနှလုံးကို ဖန်ဆင်းတော်မူပါ။

၉။ လူအပေါင်းတို့သည် ဒုစရိုက်အပြစ်ကိုပြုကြပြီ

အပြစ်ဆိုသည်မှာ ဘုရားသခင်ကို ဆန့်ကျင်ခြင်းဖြစ်ပါသည်

အကျွန်ုပ်၏ ဩတ္တပ္ပစိတ်နှင့် ပုံမှန်အသိဉာဏ်တို့က အကျွန်ုပ်သည် ဘုရားသခင်၏စုံလင်သော သန့်ရှင်းခြင်းစံနှုန်းကိုမမှီ၊ ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ကျွန်တော်သည် အပြစ်သားဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံခြင်းငှါ တိုက်တွန်းခဲ့ပါသည်။

ထိုသို့အပြစ်သားဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံခြင်းနှင့်တကွ ဘုရားသခင်၏ ပြစ်ဒဏ်စီရင်ခြင်း ရောက်လာခဲ့၏။ “ပြစ်မှားသောဂိဉာဉ်သည် အသက်သေရမည်” (ယေ ၉:၁၈)။

ကျွန်ုပ်၌ ဤသို့သောအတွေးဝင်လာ၏ - ဗြိတိန်ဥပဒေအရ ယာဉ်မောင်းတိုင်းသည် လက်ဝဲဘက် လမ်းကြောမှ မောင်းနှင်ရပါမည်။ နယူးယောက်၏ လမ်းစည်းကမ်းတွင်မူ လက်ျာဘက်လမ်းကြောမှ မောင်းနှင်ရမည်ဟု ဖော်ပြထားပါသည်။ ယခုကျွန်တော်သည် လန်ဒန်မြို့၌ မောင်းနှင်ပြီး၊ လက်ျာလမ်းကြောမှ မောင်းနှင်သည်ဆိုပါစို့။ ထိုအခါ တရားသူကြီးရှေ့၌ ရောက်သောအခါ၊ ကျွန်တော်က “ဒါကမတရားဘူး၊ အမေရိက တွင် လက်ျာလမ်းကြော မောင်းနှင်ခြင်းခွင့် ပြုထားတယ်” ဟုဆို၏။

ထိုအခါ တရားသူကြီးက “အမေရိက၏ ဥပဒေအားဖြင့် စီရင်နေတာမဟုတ်ဘူး၊ အခြားသောနိုင်ငံ၏ ဥပဒေတို့သည် မည်သို့ပင်ရှိစေကားမူ၊ သင်သိထားရမည့် ဥပဒေက ယခုသင်ရှိနေသောနေရာ၊ သင့်ကို စီရင်နေသော ဥပဒေပင်ဖြစ်ပါသည်” ဟု ဆို၏။ ထိုနည်းတူ၊ ဘုရားသခင်၏ စံနှုန်းအတိုင်းဆိုလျှင် ကျွန်တော်သည် အရှုံးသမားဖြစ်ပါသည်။ အကြောင်းမှာ ထာဝရနှင့်ဆိုင်သောအမှု၌ ကျွန်ုပ်ကို စီရင်မည့်တခုတည်းသော ဥပဒေသည် ဘုရားသခင်၏ စံနှုန်းပင်ဖြစ်သောကြောင့်တည်း။ ကျွန်တော်သည် လုံးဝအရှုံးသမား ဖြစ်ပါသည်။ မိမိကိုယ်ကို မည်သို့ထင်ထင်၊ သူငယ်ချင်းများက မည်သို့ပြောပြော အဓိကမကျပါ။ စီရင်ချက်သည် သူငယ်ချင်းတို့၏အမြင်၌ မတည့်၊ ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူချက်၌ တည့်ပါ၏။ ထို့ပြင်၊ ဘုရားသခင်၏ စီရင်ချက်၌ ကျွန်တော်တို့ အားလုံးသည် အပြစ်ဒုစရိုက်ကိုပြုကြသည် ဖြစ်သောကြောင့်၊ ကျွန်တော်ကဲ့သို့ ပြစ်ဒဏ် စီရင်ခြင်းခံရသော အခြားလူတို့အား အကူအညီတောင်းခြင်းသည် အကျိုးမရှိပါ။

ဘုရားသခင်က မိမိ၏ သန့်ရှင်းသော ပညတ်တော် နှင့် တရားသောစီရင်ချက်တို့ကို ကျွန်ုပ်တို့အား ဖော်ပြတော်မူသောကြောင့် ကျေးဇူးတင်ပါ၏။ ပညတ်တရားက အကျွန်ုပ်၏ အခြေအနေမှန်ကို ဖော်ပြလျက် ရှိ၏။ “ထိုသို့ ပညတ်တရားသည် ဒုစရိုက်အပြစ်ကို ထင်ရှားစေသည်” (ရောမ ၃:၂၀)။ ပညတ်တရားက ကျွန်ုပ်တို့အား ကျွန်ုပ်တို့ လိုအပ်သော၊ ပညတ်တရား၏ ကျိန်ခြင်းမှ ကယ်နှုတ်တော်မူသော တပါးတည်းသော ကယ်တင်ရှင်ထံ ခေါ်ဆောင်လမ်းပြလျက်ရှိ၏ (ဂလာတိ ၃:၁၃၊ ၂၄)။

- ဆင်ခြင်ရန် - "အဘယ်ကြောင့်နည်းဟူမူကား၊ ဘုရားသခင်သည် အပြစ်နှင့်ကင်းစင်သောသူကို ငါတို့ အတွက်ကြောင့် အပြစ်ရှိသောသူ ဖြစ်စေတော်မူ၏။ အကြောင်းမူကား၊ ငါတို့သည် ထိုသူအား ဖြင့်ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ဖြောင့်မတ်သောသူ ဖြစ်မည်အကြောင်းတည်း" (၂ ကော ၅:၂၁)။
- ဆုတောင်းချက် - အို ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်ကို အကျွန်ုပ်ပြစ်မှားပါပြီ။ အကျွန်ုပ်အား သနားတော်မူပါ။

၁၀။ ယေရှုခရစ်တော်၊ ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်ပါသလား

ယေရှုခရစ်တော်၊ ဘုရားသခင် ဇာတိအဖြစ်တော်၏ ပုံသဏ္ဍာန်

အကျွန်ုပ်အဖြစ်ကို ဖော်ပြသော သမ္မာကျမ်းစာကပင် ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်တော်မူသော ယေရှု ခရစ်တော်အကြောင်းကို ဖော်ပြထားပါသည်။

ယေရှုခရစ်တော်သည် ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်လျှင်၊ ကယ်တင်ခြင်းအတွက် ကျွန်တော်တို့ စိတ်ချ ရပါသည်။ သို့သော်လည်း၊ အရေးကြီးသောအချက်ဟူမူကား - ယေရှုခရစ်တော်သည် ဘုရားသခင်၏ သားတော်အမှန်ဖြစ်ပါသလား ဟူသော မေးခွန်းဖြစ်ပါသည်။ သူသည် ဘုရားသခင်၏ သားတော် (သို့) လှည့်စားသောသူ (သို့) ရိုးသားသောစိတ်ဝေဒနာရှင်၊ ဤသုံးမျိုးထဲ၌တစ်ဦးဦးသာ ဖြစ်ရမည်ဟုထင်သော၊ ပညာအရှိဆုံးသောသူ အချို့တို့သည် ကိုယ်တော်၏ စကားအားဖြင့် ကိုယ်တော်ကို ကျောမိခြင်းငှါ ချဉ်းကပ်ကြသော်လည်း ထိုသူတို့အား နောက်ထပ်မေးခွန်း မေးခြင်းငှါ ပါးစပ်မဟနိုင်အောင် ကိုယ်တော် ငြိမ်သက်စေခဲ့ကြောင်း တွေ့ရပါသည် (မသဲ ၂၂:၄၆)။ ကိုယ်တော် မိန့်တော်မူသောစကားတို့ကို ကျွန်တော်တို့ ဆင်ခြင်တွေးဆသောအခါ သူသည် စိတ်ဝေဒနာရှင်မဟုတ်ကြောင်း သေချာလှပါသည်။ သူ၏ အသိဉာဏ်သည် ကြီးမြတ်လွန်သည် ဖြစ်သောကြောင့်၊ လူတို့ကို လှည့်စားခြင်းငှါ အသုံးပြုနေခြင်း ဖြစ်နိုင်ပါမည်လား။

လူငယ်တစ်ဦးသည် လိမ်လည်လှည့်စားသောသူ၊ လူဆိုးတို့နှင့် ပေါင်းဖော်ခြင်းပြု၍ ထိုသို့ပေါင်းဖော်ခြင်း အားဖြင့်သူသည် ပို၍ စင်ကြယ်ဖြောင့်မတ်လာသည်ကို သင်တွေ့ဖူးပါသလား။ ထိုသို့သောအမှုမရှိကြောင်း သင်ဝန်ခံရပါမည်။ သို့သော်လည်း၊ ခရစ်တော်ကို လက်ခံယုံကြည်ခြင်းဖြင့် နိမ့်ချသောဘဝမှ ရိုသေထိုက်သော ပုဂ္ဂိုလ်အဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲခဲ့သောလူငယ်တစ်ဦး ကျွန်တော်သိပါ၏။ လှည့်စားသောသူကို လက်ခံခြင်းဖြင့် လူကောင်းအဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲနိုင်သည်ဟူသောအချက်ကို ကျွန်တော်လုံးဝမယုံကြည်နိုင်ပါ။

တနေ့၌ လူတစ်ဦးက ဤသို့ဆိုသည်ကို ကျွန်တော်ကြားရ၏။ “ယေရှုခရစ်တော်ကြောင့် ကျွန်တော် ခေါင်းမောပြီး၊ ပခုံးကား၍ လမ်းလျှောက်နိုင်ပြီ။ ယေရှုခရစ်တော်ကြောင့် စင်ကြယ်သော မိန်းမကို မျက်နှာချင်း ဆိုင်နိုင်ပြီ။ ရိုးသားသောသူ၏လက်ကို ဆွဲကိုင်နိုင်ပြီ။” အလုပ်မပါသောစကားသည် အချဉ်းနီးဖြစ်၏။ ယေရှုက ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်ကြောင်း မိန့်တော်မူ၏။ ထိုမိန့်တော်မူချက်ကို အလုပ်အားဖြင့် သက်သေပြခဲ့၏။ မယုံကြည်သော ယုဒလူတို့အား ဤသို့ မိန့်တော်မူ၏။ “... ငါ့ကို မယုံသော်လည်း ထိုအမှုတို့ကို ယုံကြလော့။ ထိုသို့ယုံလျှင် ခမည်းတော်သည် ငါ၌ရှိတော်မူသည်ကို၎င်း၊ ငါသည် ခမည်းတော်၌ရှိသည်ကို၎င်း ယုံ၍ သိမှတ်ကြလိမ့်မည်” (ယောဟန် ၁၀:၃၈)။

- ဆင်ခြင်ရန် - ယေရှုပြုသော အံ့ဖွယ်အမှု အလုံးစုံတို့တွင် အကြီးမြတ်ဆုံးသည် မိမိကိုယ်တိုင် သေခြင်းမှ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း ဖြစ်၏။
- ဆုတောင်းချက် - ဘုရားသခင်၊ အကျွန်ုပ်အတွက် အသေခံခြင်းငှါ သားတော်ယေရှုခရစ်တော်ကို စေလွှတ်တော်မူသောကြောင့် ကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၁၁။ ခရစ်တော်၌အသစ်ပြုပြင်သောသတ္တဝါ

"ကြည့်ရှုလော့၊ ငါသည်ခပ်သိမ်းသောအရာတို့ကို အသစ်ဖန်ဆင်းသည်"

ယေရှုခရစ်တော်သည် လူကောင်းဖြစ်သည်ဟု ဤကမ္ဘာလူသားတို့က လက်ခံထားကြောင်း ကျွန်တော်သိပါ၏။ ထို့ကြောင့် သူသည် ဖြောင့်မတ်ရိုးသားသောသူဖြစ်၍ ဖြောင့်မတ်ရိုးသားသော သူက မိမိသည်သင့်အပြစ်ကြောင့် သင့်ကိုယ်စား မိမိ၏အပြစ်ကင်းသော အသက်တာကို စတေးခြင်းငှါ စေလွှတ်ခြင်းခံရသော၊ ဘုရားသခင်၏ သားတော်ဖြစ်ကြောင်းကို အချို့သော အကြီးအကဲခေါင်းဆောင်တို့က ဤသို့ ဆိုခဲ့ကြ၏။

အမေရိကန်ကြီး Mark O Hatfield က ဤသို့သက်သေခံခဲ့၏။ "ကျွန်တော်နှစ်ပေါင်း ၃၁ နှစ် လုံးလုံး မိမိအတွက် အသက်ရှင်ခဲ့ပါပြီ။ ယခု ကျန်ရှိသော ကျွန်ုပ်ဘဝကို ယေရှုခရစ်တော်အတွက် အသက်ရှင်တော့မည်ဟု ဆုံးဖြတ်ပါသည်။ မိမိကိုယ်ကျိုးအတွက် အသက်ရှင်ခဲ့သောကြောင့် ဘုရားသခင်ထံခွင့်လွှတ်ခြင်း တောင်းလျှောက် ခဲ့ပြီး၊ ယခုအသက်တာကိုကိုယ်တော်အတွက် ဖြစ်စေရန် ဆုတောင်းခဲ့ပါသည်။ ယေရှုခရစ်တော်၏နောက်တော်သို့ လိုက်ခြင်းက အမျိုးမျိုးသောအတွေ့အကြုံ၊ ကြိုးစားမှုနှင့်ဝမ်းမြောက်ခြင်းတို့ ကြုံတွေ့စေပါသည်။ ဆက်ကပ်ခြင်း ခရစ်ယာန် အသက်တာဖြင့် အသက်ရှင်ခြင်းသည် ကျေနပ်ရောင့်ရဲခြင်းရှိပါ၏။ အကြောင်းမူကား၊ မိမိအတွက် မဟုတ်ဘဲ ယေရှုခရစ်တော်အတွက် အသက်ရှင်ခြင်းက ဘဝကိုအဓိပ္ပာယ်ရှိစေသောကြောင့် တည်း။"

ကျော်ကြားသောအိုလံပစ်အားကစားသမားဟောင်း Robert E. (Bob) Richards က "ကျွန်တော် အားကစားလောက၌ ကျင်လည်ရခြင်းအကြောင်းရင်းမှာ ဤကမ္ဘာလောကရှိ လူငယ်တို့အား ယေရှုခရစ်တော် သည် အပြစ်မှကယ်တင် နိုင်သောသူဖြစ်ကြောင်းကို၎င်း၊ ခရစ်ယာန်ဖြစ်လျက်ပင် ကောင်းသောအမှုပြုခြင်းဖြင့် ကျော်ကြားနိုင်ကြောင်းကို၎င်း ကျွန်ုပ်၏အသက်တာအားဖြင့် ပြသလို၍ ဖြစ်ပါသည်။ ကားတိုင်ပေါ်၌ ယေရှုခရစ်တော်အသေခံခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်က အံ့ဖွယ်ဂိဉာဉ်တန်ခိုးကို ပေးတော်မူကြောင်း လူငယ်များသိဖို့လိုပါသည်" ဟု ဆို၏။ LtGen (Ret) William K. Harrison (Ret.), က ဤသို့ဆိုခဲ့၏။ "သခင်ယေရှုခရစ်တော်ယုံကြည်ခြင်းသည် အလွန်အံ့ဩစရာကောင်းလှပြီး၊ ခရစ်တော်၌ ကယ်တင်ခြင်းနှင့် ဆိုင်သောယုံကြည်ခြင်း ပေးသနားတော်မူသော ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်ကို ကျွန်တော်ချီးမွမ်းပါ၏။ ခရစ်တော်ကိုယုံကြည်သော ကျွန်ုပ်တို့အား ဘုရားသခင်က ခရစ်တော်၌တည်သော အသစ်သောအသက်တာ၏ စစ်မှန်မှုကို နေ့စဉ်ကြုံတွေ့ခံ စားစေတော်မူ၏။"

- ဆင်ခြင်ရန် - လူသည် ခရစ်တော်၌တည်လျှင် အသစ်ပြုပြင်သောသတ္တဝါဖြစ်၏။ "ရွက်သစ် ပြောင်းလဲခြင်းသာသာ မဟုတ်၊ လူသစ် အသက်တာသစ်သို့ ပြောင်းလဲခြင်း ဖြစ်ပါသည်။"
- ဆုတောင်းချက် - ထာဝရဘုရား၊ အကျွန်ုပ်အားအသစ်သောအသက်တာပေးတော်မူသောကြောင့် ကျေးဇူး တင်ပါ၏။

၁၂။ ရိုးသားမှုသည် လုံလောက်ခြင်းမရှိပါ

ကျွန်ုပ်တို့ကို ရိုးသားခြင်းက ကယ်တင်သည်မဟုတ်၊ သို့သော်လည်း ထိုရိုးသားမှုမရှိလျှင် ပျောက်ဆုံးသောသူ ဖြစ်နိုင်၏

ယေရှုကို သင်လက်ခံခြင်းငှါ ကျွန်တော်မတိုက်တွန်းလိုပါ။ အကြောင်းမူကား၊ သင်လက်မခံခြင်း အကြောင်း ရှိနိုင်ပါ သည်။ သမ္မာကျမ်းစာသည် မှန်ကန်၏ဟူသောအချက်သည် လက်ခံနိုင်စရာကောင်း သော်လည်း၊ ထိုအမြင်နှင့်ဆန့်ကျင်သောအမြင်သည်လည်း လက်ခံနိုင်စရာကောင်းမကောင်းကို တရားသဖြင့် စမ်းစစ် ခြင်းငှါ လေ့လာသင့်သည် မဟုတ်လော။

ကျွန်ုပ်၏ခံယူချက်ကို သူငယ်ချင်းအား ပြောပြသောအခါ၊ သူက ဤသို့တုန့်ပြန်ခဲ့၏ - "သင်မှန်ပါတယ်၊ သင်မြင်သလို ကျွန်တော်မမြင်သော်လည်း၊ ကျွန်တော်လည်း မှန်ပါတယ်။ ကျွန်ုပ်အတွက်တော့ ဘယ်အရာကို ယုံကြည်သလဲဟူသော အချက်ကအရေးကြီးပါဘူး။ သူ၏ယုံကြည်ခြင်းမှာ သူရိုးသားမှုရှိနေသရွေ့ ယုံကြည်သော အရာက အဓိကမကျပါဘူး။"

ထိုမှတ်ချက်စကားကို ကျွန်တော်တို့စမ်းစစ်ကြပါစို့။ သာယာသောတနင်္ဂနွေနေ့နံနက်၌ ကျွန်ုပ်၏အိမ်နီးချင်း တဦးက မိမိ၏ ဇနီးနှင့်မိသားစုအား "ကားနှင့်ပျော်ပွဲစားထွက်ကြစို့" ဟုဆိုခဲ့၏။ မြောက်ဘက်သို့ခရီးသွားကြပြီး ရထားသံလမ်းဖြတ်ကူးရမည့်နေရာ ရောက်သောအခါ၊ တနင်္ဂနွေမနက်ဖြစ်သောကြောင့် ရထားမရှိလောက်ဘူးဟု ရိုးသားစွာယုံကြည်သောကြောင့် ထိုရထားလမ်းကိုဖြတ်မောင်းခြင်းငှါ ကြိုးစားခဲ့၏။ သူသည် ထိုနေရာ၌ ပွဲချင်းသေ ခဲ့ပြီး၊ သူ့သားသည် လက်တဖက်ကျိုး၍ သမီးငယ်လေးသည် ပတ်တီးနှင့်လပေါင်းများစွာနေခဲ့ရ၏။ သူ၏ရိုးသား သောယုံကြည်မှုက သူ့ကိုကယ်တင်ခဲ့ပါသလား။ မကယ်တင်ခဲ့ပါ။ ညစောင့်သူနာပြုတဦးက မိမိလက်ထဲတွင် မှန်ကန်သောဆေးကိုင်ထားသည်ဟု ရိုးသားစွာယုံကြည်ခဲ့သော်လည်း၊ သူသည် မှားသောဆေးကိုကိုင်သော ကြောင့် သူ၏လူနာသည် မိနစ် ၂၀ အတွင်း၌ ကြိုးစားကယ်ဆယ်ခြင်းငှါ ကြိုးစားကြသော်လည်း အသက်ဆုံးခဲ့ရ၏။ ရိုးသားမှုကိုကျွန်တော်တို့လိုအပ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း၊ အမှားမဟုတ်ဘဲ၊ အမှန်ကိုရိုးသားစွာ ယုံကြည်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ အမှန်မှာ၊ မှားယွင်းသောအရာကို ရိုးသားစွာယုံကြည်ခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့ကို လှည့်စားလျက်၊ ဖျက်ဆီးလျက်ရှိနေသောအရာဖြစ်နိုင်ပါ၏။

ပညာရှိသောရှင်ဘုရင်၏စကားသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အလွန်အရေးကြီးလှပါသည် - "လူထင်သည် အတိုင်း မှန်သောလက္ခဏာရှိသော်လည်း၊ အဆုံး၌သေခြင်းသို့ပို့သောလမ်းတမျိုးရှိ၏" (သုတ္တံ ၁၄:၁၂)။ ဤလူ၏ယုံကြည်ခြင်းသည် ဟန်ဆောင်ခြင်းမရှိဘဲ ရိုးသားခြင်းရှိသော်လည်း၊ ထိုရိုးသားသော ယုံကြည်ခြင်းက သူ့ကိုကျဆုံးစေပါ၏။

- ဆင်ခြင်ရန် - "ယေရှုက၊ သမ္မာတရားကိုလည်း သိကြသဖြင့်၊ ထိုတရားသည်သင်တို့ကို လွှတ်လိမ့်မည် ... ငါသည် လမ်းခရီးဖြစ်၏၊ သမ္မာတရားလည်းဖြစ်၏၊ အသက်လည်း ဖြစ်၏ဟု မိန့်တော်မူ၏" (ယောဟန် ၈:၃၂၊ ၁၄:၆)။
- ဆုတောင်းချက် - အို ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်၏သမ္မာတရားကို သိမြင်မည်အကြောင်း အကျွန်ုပ် မျက်စိကို ဖွင့်ပေးတော်မူပါ။

၁၃။ ဘုရားသခင်ထံ သွားရာလမ်းများစွာ ရှိပါသလား

ဘုရားတဆူတည်းရှိ၏။ သားတော်တပါးတည်းရှိ၏။ လမ်းတလမ်းတည်းရှိ၏။

သမ္မာကျမ်းစာကို လုံးဝသံသယဝင်၍မရပါ။ ယောဟန် ၁၄၆ ထဲတွင် ခရစ်တော်က "ငါသည်လမ်းခရီး ဖြစ်၏။ သမ္မာတရားလည်းဖြစ်၏။ အသက်လည်းဖြစ်၏။ ငါ့ကိုအမှီမပြုလျှင် အဘယ်သူမျှ ခမည်းတော်ထံသို့ မရောက်ရ" ဟု မိန့်တော်မူ၏။ တမန် ၄၁၂ ကလည်း "ထိုသခင်၏ နာမတော်မှတစ်ပါး ငါတို့ကိုကယ်တင်နိုင်သော နာမတစ်ခုမျှ ကောင်းကင်အောက်လူတို့တွင် မပေါ်မရှိဟု ပေတရသည်ထိုသူတို့အား မြွက်ဆို၏" ဟုဆို ခဲ့ပါသည်။ အခြားသောလမ်းဖြင့် သင်ကောင်းကင်နိုင်ငံဝင်ရောက်နိုင်ခဲ့ပါလျှင် သင်သည်အခြားသောလမ်းမရှိဟု ယေရှုခရစ်တော်မိန့်တော်မူချက်သည် မှားယွင်းကြောင်း သက်သေပြရာရောက်ပါလိမ့်မည်။ သူသည် ဘုရားသခင် ၏ သားတော်ဖြစ်ကြောင်း စုံလင်သောသက်သေပြချီးမြှင့်သောကြောင့်၊ ဘုရားသခင်သတ်မှတ်တော်မူသောလမ်း ဖြစ်သည်ဟု မိမိကိုယ်ကိုဖော်ပြတော်မူသော ထိုခရစ်တော်အားဖြင့်မဟုတ်ဘဲ၊ အခြားသောလမ်းဖြင့် ဘုရားသခင် ထံ သွားရောက်ဖို့ကြိုးစားခြင်းသည် မိုက်မဲမှုသက်သက်မဟုတ်ပါသလား။

အခြားသောလမ်း ကျွန်တော်တို့လိုချင်ခြင်းအကြောင်းရင်းမှန်ဟူမူကား၊ ကျွန်တော်တို့သည် စိတ်နှလုံး ဝါကြွားခြင်း ရှိကြပြီး၊ ကားတိုင်လမ်းသည် နိမ့်ချသောလမ်းဖြစ်သောကြောင့်ပေတည်း။ သို့သော်လည်း ခရစ်တော်အဖို့လည်း ဤကားတိုင်လမ်းသည် စိတ်နိမ့်ချသောလမ်းဖြစ်ကြောင်း ကျွန်တော်တို့ ဖိလိပ္ပို ၂:၅-၈ ကို ဖတ်ခြင်းဖြင့် အောက်မေ့ ကြပါစို့။ "ယေရှုခရစ်၌ရှိသော ထိုစိတ်သဘောကို သင်တို့၌လည်းရှိစေကြလော့။ ထိုသခင်သည် ဘုရားသခင်၏ သဏ္ဍာန်တော်နှင့် ပြည့်စုံတော်မူသည်ဖြစ်၍၊ ဘုရားသခင်နှင့်ပြိုင်သောအမှုကို လုယူခြင်းအမှုဟူ၍ မထင်မမှတ် လျက်ပင်၊ မိမိအသရေကိုစွန့်၍ အစေခံကျွန်၏သဏ္ဍာန်ကို ယူဆောင်လျက်၊ လူကဲ့သို့သောအဖြစ်၌ ဘွားမြင်ခြင်းကို ခံတော်မူ၏။ ထိုသို့ လူ၏ဂုဏ်အင်္ဂါလက္ခဏာနှင့်ပြည့်စုံလျက်၊ အသေခံခြင်းသာမဟုတ်၊ လက်ဝါးကပ်တိုင်မှာ အသေခံခြင်းတိုင်အောင် အစေကျွန်ခံ၍ ကိုယ်ကိုကိုယ် နိမ့်ချတော်မူ၏။"

ယေရှုသည် ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူကြောင်း သမ္မာကျမ်းစာအဖန်တလဲလဲဖော်ပြချက်ကို ယုံကြည်လက်ခံ ခဲ့လျှင်၊ ဘုရားသခင်ထံသွားရာလမ်းများစွာရှိသည်ဟု ပြောဆိုခြင်းခုံခြင်းလိုအပ်မည်မဟုတ်ပါ။ ယေရှုက "... ငါ့ကို မြင်သောသူသည် ခမည်းတော်ကိုမြင်၏ ... ငါသည် ခမည်းတော်၌ ရှိသည်ကို၎င်း၊ ခမည်းတော်သည် ငါ၌ရှိတော်မူ သည် ..." (ယောဟန် ၁၄:၉-၁၀) ဟု မိန့်တော်မူ၏။

"ဘုရားသခင်တဆူတည်းရှိတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်နှင့်လူတို့၏ စပ်ကြားမှာ၊ လူဖြစ်သော ယေရှုခရစ် တည်းဟူသော အာမခံတစ်ဦးတည်းရှိ၏" (၁ တီ ၂:၅)။

- ဆင်ခြင်ရန် - ယေရှုကို ချဉ်းကပ်ခြင်းသည် ခမည်းတော်ဘုရားအား ချဉ်းကပ်ခြင်းဖြစ်၏။
- ဆုတောင်းချက် - အဘဘုရား၊ သားတော်ယေရှုခရစ်တော်အားဖြင့် အဖခမည်းတော်ထံ ကျွန်တော် ချဉ်းကပ် ရောက်ရှိနိုင်သောကြောင့် ကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၁၄။ ကျွန်တော်တို့၌ ဆပ်ရန်အကြွေးရှိ၏

ကျွန်တော်တို့မပိုင်သောအရာဖြင့် ဆပ်၍မရပါ

လူအချို့က ဤသို့အကြံပြုကြပါသည်။ လူတိုင်း လိုအပ်သောအရာမူကား၊ အရင်ကပြုခဲ့သောအမှားများကို ရိုးသားစွာပြုပြင်၍ အနာဂတ်၌ ကောင်းအောင်ကြိုးစားဖို့သာဖြစ်ပါသည်ဟု ဆိုကြ၏။ ထိုသို့ပြုခြင်းဖြင့် ကောင်းကင် နိုင်ငံ ဝင်ရောက်ရန် လူကိုထိုက်တန်စေသည်ဟု ထင်ကြ၏။ တကယ်ထိုက်တန်စေပါမည်လော။

လုပ်ငန်းတခု၏ မန်နေဂျာတစ်ဦးသည် မိမိစာရင်းကိုင်ထံသွားပြီး၊ သူ့ကုပွဲကိစ္စ ထုတ်လုပ်သောသူနှင့် အခြားစီးပွားရေးသမားတို့အား ပေးရန်အကြွေးဒေါ်လာ ၅၀၀၀၀ ရှိသည်ကို တွေ့ရှိသည်ဟု ဆိုကြပါစို့။ ထိုအခါ သူက သူ့စာရင်းကိုင်အား "ထိုပုဂ္ဂိုလ်တို့အားလုံးထံသို့ ဤသို့စာပို့လိုက်ပါ။ အတိတ်အကြောင်းကို ကျွန်တော်တို့ စိတ်ထဲထားမည် မဟုတ်၊ စာရင်းစာအုပ်သစ်ပြုလုပ်ပြီးဖြစ်သောကြောင့် အားလုံးမေ့ပစ်လိုက်ကြစို့။ သို့သော်လည်း အနာဂတ် ကျွန်တော်တို့လုပ်ငန်းတွင်မူ အကြွေးမတင်ဘဲ တိတိကျကျငွေပေးချေပါမည်ဟု ဂတိပြုပါတယ်။ ယခုကစပြီး လုပ်ငန်း၌ရိုးသားမှုကို အဓိကထားဆောင်ရွက်ကြမည်" ဟု ရေးခိုင်း၏။

စာရင်းကိုင်က သူ့အလုပ်ရှင်အား ရူးသွားပြီဟုထင်၍ ထိုသို့သောစာကို အကြွေးရှင်တို့ထံ ရေးလိမ့် မည်မဟုတ်ပါ။ သို့သော်လည်း များစွာသောလူတို့သည် အတိတ်အကြောင်းကို လုံးဝအလေးမထားလိုဘဲ၊ အနာဂတ်၌ဘုရားအပေါ်ဝတ္တရားကျေပွန်နိုင်အောင်ကြိုးစားမည်ဟုဆိုလျက်၊ ထိုနည်းဖြင့် ကောင်းကင်နိုင်ငံ ဝင်ရောက်ရန်ကြိုးစားကြ၏။ သို့သော်လည်း၊ ဒေသနာကျမ်း ၃း၁၅ ထဲတွင်၊ "လွန်ပြီးသောအရာတို့ကိုလည်း ဘုရားသခင်တောင်းပြန်တော်မူ၏" ဟု ကျွန်တော်တို့ဖတ်ရပါသည်။ ကျွန်တော်တို့သည် စုံလင်သော အသက်တာဖြင့် ယခုမှစ၍ အသက်ရှင်နိုင်မည်ဟု ထင်နိုင်သော်လည်း အမှန်မှာလုံးဝမဖြစ်နိုင်ပါ။ ကျွန်တော်တို့သည် အပြစ်သားများပင် ဖြစ်ကြပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ မဆပ်နိုင်သောအကြွေးကို ဆပ်ပေးခြင်းငှါ၊ ယေရှုသည်မိမိ၌အကြွေးမရှိသော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့အတွက် ကြွလာ တော်မူခဲ့၏။ ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်က "ပြစ်မှားသောဂိဉာဉ်သည် အသက်သေရမည်" ဟု ဖော်ပြထား၏။ "ငါတို့သည် အပြစ်ရှိစဉ်ပင်၊ ခရစ်တော်သည်ငါတို့အတွက်ကြောင့် အသေခံတော်မူသည်ဖြစ်၍၊ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့ကို အဘယ်မျှလောက် ချစ်တော်မူသည်ကို ငါတို့အားထင်ရှားစွာပြတော်မူ၏" (ရောမ ၅:၈)။ ထိုသို့ အသေခံတော် မူခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်စား အပြစ်ကင်းသောမိမိအသက်ကို ခရစ်တော်စတေးတော်မူလျက်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အကြွေး ကို တကြိမ်တခါတည်းဖြင့် အပြီးဆပ်ပေးတော်မူခဲ့၏။

- ဆင်ခြင်ရန် - ယေရှုက "မြေကြီးစွန်းသားအပေါင်းတို့၊ ငါ့ကိုမျှော်ကြည့်၍ ကယ်တင်ခြင်းကျေးဇူးကို ခံကြလော့။ ငါသည် ဘုရားသခင်ဖြစ်၏။ ငါမှတစ်ပါး အခြားသောဘုရားမရှိ" ဟု ဖိတ်ခေါ်လျက်ရှိ၏။
- ဆုတောင်းချက် - သခင်ယေရှု၊ အကျွန်ုပ်အပြစ်များ လွတ်ခြင်းငှါ ကျွန်ုပ်အတွက် အသေခံတော်မူသော ကြောင့် ကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၁၅။ ယေရှုက အကုန်အစင်ဆပ်ပေးတော်မူပြီ

ယေရှု၏ အသွေးတော်အားဖြင့် ရွေးနှုတ်တော်မူခြင်းကျေးဇူးကို ငါတို့သည်ခံရ၏

ဘုရားသခင်၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားက အတိတ်အကြွေးနှင့်ပတ်သတ်၍နောက်ဆုံးတပြားအထိ၊ တရားသဖြင့်စီရင်ချက်အတိုင်း မပေးသေးသရွေ့ ကျေးဇူးပြုဟုသတ်မှတ်ထားပါ။ လူသတ်သမားတဦးသည် မိမိအပြစ်ကို ဖုံးကွယ်လျက်၊ အပြစ်ကျူးလွန်သည့်နောက်၌ ၁၀ နှစ်တိုင်တိုင် စံပြနိုင်ငံသားအသက်တာဖြင့် အသက်ရှင်ခဲ့ပါသည်။ သို့သော်လည်း သူ၏အပြစ်ဖော်ထုတ်ခြင်းခံရသောအခါ၊ ဥပဒေအရသေဒဏ်ပေးခြင်းခံခဲ့ရ၏။ သူသည် ၁၀ နှစ်အတွင်း၌ အဘယ်သူကိုမျှ မသတ်သော်လည်း၊ လူသတ်သမားဟုပင် ဥပဒေကစီရင်သတ်မှတ်လျက်ရှိ၏။

အတိတ်ကအပြစ်ဖြစ်သော အတွေး၊ အပြောအဆို၊ အပြုနှင့်ဆိုင်သောအပြစ်တို့ကို ဖုံးကွယ်ခြင်းငှါ စုံလင်သည်ဟု ထင်ရသောအသက်တာဖြင့်အသက်ရှင်သည့်တိုင်၊ ပစ္စုပန်ကဲ့သို့ အတိတ်နှင့်အနာဂတ်ကိုမြင်တော်မူသော ဘုရားသခင်ရှေ့၌ ကျွန်တော်တို့သည်အပြစ်သားပင်ဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်၏သန့်ရှင်းခြင်းစံနှုန်းအရ၊ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ဒုစရိုက်အပြစ်ကို ပြုကြပြီ။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်ကို ဖော်ပြလျက် တရားသဖြင့် ထိုအပြစ်ကို စီရင်ရပါမည်။

ထိုအပြစ်ကြွေးစာရင်းကိုရှင်းပေးနိုင်မည့်ပုဂ္ဂိုလ် ကျွန်တော်တို့လိုအပ်ပါသည်။ သမ္မာကျမ်းစာက ဤအပြစ်ကြွေးကို ဆပ်ပေးနိုင်သောတဦးတည်းသော ပုဂ္ဂိုလ်သည် ယေရှုခရစ်တော်သာလျှင် ဖြစ်ကြောင်းဖော်ပြခဲ့ပါသည်။ "ဘုရားသခင်၏သားတော် အသေခံတော်မူခြင်းအားဖြင့်၊ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်နှင့်မိသဟာယဖွဲ့ခြင်း ကျေးဇူးတော်ကို ခံရသည်" (ရောမ ၅:၁၀)။ ဟုတ်ပါ၏။ ကျွန်တော်တို့၏လွှတ်မြောက်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်စား သခင်ယေရှုခရစ်တော်သည် မိမိအသက်ကို စတေးတော်မူခဲ့၏။ ကျွန်ုပ်တို့၏အတိတ်က အပြစ်ကြွေးများကိုဆပ်ပေးတော်မူခဲ့ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့ဆန့်ကျင်ကျူးလွန်ခဲ့သော ဘုရားသခင်ကိုယ်တိုင်က ကားတိုင်ပေါ်၌ ခရစ်တော်ပြုတော်မူသောအမှု၌ ကျေနပ်ခြင်းရှိလျက်၊ သေခြင်းမှ ခရစ်တော်ကိုထမြောက်စေတော်မူခြင်းဖြင့် အပြစ်မှလွတ်တော်မူခြင်းပြေစာကိုပေးတော်မူခဲ့၏။ ကားတိုင်၌ တင်သတ်ခြင်းခံရသောခရစ်တော်သည် ယခုကျွန်ုပ်တို့၏အသက်ရှင်တော်မူသော ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်ပါသည်။ အပြစ်ဒဏ်မှကယ်တင်ခြင်းငှါ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အသေခံခဲ့ပြီး၊ ယခုကျွန်ုပ်တို့ကို အပြစ်တန်ခိုးမှ ကယ်နှုတ်ခြင်းငှါ အသက်ရှင်တော်မူ၏။

ရိုးမွမ်းသီချင်း

ငါပြုရာကျင့်ရာတရား၊ အလျင်းမရှိကုန်ပြီ
မြတ်ယေရှုရှင် ငါ့ဖို့ပင်ပြစ်ကြွေးဆပ်တော်မူပြီ။
ယေရှုကြွေးဆပ်ပြီ၊ ရှိသမျှပြေပြီ။
ယေရှုရှင် ချွတ်ပိုင်သခင် ငါ့ကြွေးအကုန်ဆပ်ပြီ။

-Evina M Hall

- ဆင်ခြင်ရန် - "လူအပေါင်းတို့သည် အာဒံအားဖြင့်သေခြင်းသို့ ရောက်သည်နည်းတူ၊ လူအပေါင်းတို့သည် ခရစ်တော်အားဖြင့် အသက်ရှင်ခြင်းသို့ရောက်ကြလေတုံ။"
- ဆုတောင်းချက် - သခင်ယေရှု၊ အကျွန်ုပ်ထာဝရအသက်ရနိုင်ခြင်းငှါ ကိုယ်တော်သည် သေခြင်းကို အောင်နိုင်တော်မူသောကြောင့် ကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၁၆။ စုံလင်သောယဇ်ပူဇော်ခြင်း

ဘုရားသခင်သည် ခရစ်တော်၌တည်တော်မူသောကြောင့် စုံလင်တော်မူ၏

အဘယ့်ကြောင့် ခရစ်တော်အသေခံဖို့ လိုအပ်ခဲ့သနည်း။ အသေမခံဘဲ ကျွန်ုပ်တို့ကို မကယ်တင်နိုင်သလော။ လူသည် ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်ကို ချိုးဖောက်ခဲ့ပြီး၊ ထိုအပြစ်ဒဏ်သည် သေခြင်းဖြစ်၏။ ကျွန်ုပ်တို့ခံရမည့်အပြစ်ဒဏ်ကို စုံလင်စွာပေးဆပ်ဘဲ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို တရားသဖြင့် အဘယ်သို့ ကယ်နှုတ်တော်မူနိုင်မည်နည်း။ စုံလင်သောအပြစ်ဒဏ်ပေးဆပ်ခြင်းမပြုခဲ့လျှင်၊ ကျွန်တော်တို့ထပ်၍ တရားစီရင်ခြင်းခံရကြမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း၊ ခရစ်တော်အသေခံတော်မူခြင်းကြောင့် ကျွန်တော်တို့ချိုးဖောက်ခဲ့သော ပညတ်တော်က ကျွန်ုပ်တို့ကို စီရင်ခြင်းမပြုနိုင်တော့ပါ။

သမ္မာကျမ်းစာက ရောမ ၈:၁ ထဲတွင်၊ "ယေရှုခရစ်၌ တည်သောသူတို့သည် အပြစ်စီရင်ခြင်းနှင့် လွတ်ကြ၏" ဟု ဖော်ပြထားပါသည်။

တစ်ချိန်တုန်းက အမှုတစ်ခုစစ်ရာတွင် မပြီးနိုင်သောကြောင့် နောက်ရက်ဆက်၍အမှုစစ်ရန် စီစဉ်ခဲ့ကြ၏။ ထုံးစံအတိုင်း အမှုစစ်တို့သည် အပြင်လူ၏လွှမ်းမိုးခြင်းမခံရစေရန် တစ်ညတာထိန်းသိမ်းခံရကြ၏။ နံနက်အမှုစစ်ရန် တရားရုံးသို့ ဝင်ကြသောအခါ တရားသူကြီးက အမှုစစ်တို့အား "လူကြီးမင်းတို့၊ အမှုပိတ်သိမ်းပါသည်။ အကျဉ်းသားသည် အထက်ခုံရုံးသို့ ခေါ်ခြင်းခံရခဲ့ပြီ" ဟုဆိုခဲ့၏။ စွဲချက်တင်ခံရသောသူသည် ည၌ ထောင်ထဲတွင်သေခဲ့ပြီး၊ သေသောသူကို တရားဥပဒေက စီရင်ချက်မချနိုင်သောကြောင့် အမှုကို ဆက်၍ စစ်နေစရာမလိုတော့ပါ။

ထို့ပြင် လူတစ်ဦးသည် လူတစ်ယောက်ကိုသတ်ခဲ့လျှင် သေဒဏ်ခံရမည်ဖြစ်၏။ လူခြောက်ဦးကို သတ်ခဲ့လျှင်လည်း သေဒဏ်ပင်ခံရမည်ဖြစ်၏။ အကြောင်းမူကား၊ ဥပဒေအရ သေဒဏ်သည်အမြင့်ဆုံးဖြစ်၏။ အဘယ်အပြစ်ကိုမဆို စီရင်ခြင်းအမှု၌ သေဒဏ်ထက်ကြီးလေးသောအပြစ်ဒဏ်ဟူ၍ ဥပဒေ၌မရှိပါ။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်အသက်တာ၌ မည်သည့်အပြစ်ပင်ရှိခဲ့ပါစေ အရေးမကြီးပါ။ ကျွန်တော်စိုးရိမ်ပူပန်စိတ် လုံးဝမရှိပါ။ အကြောင်းမူကား၊ ကျွန်ုပ်အပေါ် စွဲချက်တင်သော အပြစ်အကြီး၊ အသေး အလုံးစုံမှ လုံးလုံးလွတ်မြောက်စေခြင်းငှါ ကျွန်ုပ်ကိုယ်စား သခင်ယေရှုခရစ်တော်က ကျွန်ုပ်ခံထိုက်သော အပြစ်ဒဏ်စီရင်ချက်ကို အလုံးစုံခံတော်မူခဲ့ကြောင်း ကျွန်တော်ကောင်းကောင်းသိ သောကြောင့်တည်း။

- ဆင်ခြင်ရန် - ယေရှုက အကုန်ဆပ်ပေးတော်မူပြီ။
- ဆုတောင်းချက် - ဘုရားသခင်၊ ကျွန်တော်အသက်ရှင်ခြင်းငှါ ကိုယ်တော်အသေခံတော်မူခဲ့ပြီ။ ကိုယ်တော်အတွက် စွန့်လွှတ်အနစ်နာခံခြင်းအမှု တစ်စုံတစ်ခုသည် အလွန်ကြီးမားလှ၏ ဟု သတ်မှတ်နိုင်ပါမည်လော။

၁၇။ သို့သော်လည်း လူသားအားလုံးကယ်တင်ခြင်းမခံရကြပါ

လူသားအားလုံးဖိတ်ခေါ်ခြင်းခံရကြသော်လည်း၊ အားလုံးမလာကြပါ

ယေရှုခရစ်တော်၏ကြီးမြတ်တော်မူသော ယဇ်ပူဇော်ခြင်းကိုအခြေခံလျက် အချို့သောလူတို့က ခရစ်တော်သည် လူသားအားလုံးအတွက် အသေခံတော်မူခဲ့လျှင် ကျွန်တော်တို့လူသားအားလုံး ကယ်တင်ခြင်း ရကြမည်ဟု ဆိုကြ၏။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်က ထိုသို့ မိန့်တော်မမူချေ။ ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသည်ကား၊ ကယ်တင်ခြင်းသည် လူသားအားလုံးအတွက်ဖြစ်၏ ဟူ၍ဖြစ်ပါသည်။ လူသားအားလုံးကယ်တင်ခြင်းခံရမည်ဟု မိန့်တော်မမူချေ။

ရှင်းပြချက်တစ်ခု ကြည့်ကြပါစို့။ အလွန်ချမ်းအေးသော ဆောင်းရာသီတစ်ခု၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ မြို့ကြီး တစ်မြို့တွင် အလုပ်မလုပ်နိုင်သောသူ များပြားလှသဖြင့် အကူအညီအလွန်လိုအပ်လျက်ရှိကြ၏။ မြို့တော်စည်ပင်သာယာအဖွဲ့က အခမဲ့အစားအစာပေးကမ်းကြ၏။ လမ်းပေါ်၌ "ကျွန်တော်အရမ်းဗိုက်ဆာတယ်ကွာ" ဟုဆိုနေသော ဆင်းရဲသား တစ်ဦးကို သင်တွေ့ခဲ့၏။ အားလုံးအတွက် အစားအစာ အလကား ပေးကမ်းလျက်ရှိကြောင်း မြို့အနံ့ကြော်ငြာထားသည်ကို သင်မယုံကြည်သလောဟု သင်မေးခဲ့၏။

ထိုသူက - "ယုံကြည်ပါတယ်၊ ယေဘုယျအားဖြင့် ထိုသတင်းကအမှန်ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။ သို့သော်လည်း ကျွန်တော် ဗိုက်ဆာလျက်ပါဘဲ" ဟု ပြန်ဖြေခဲ့၏။

သင်က ထိုသူအား "ထိုသို့အားလုံးအတွက် ကျွေးမွေးပေးကမ်းသောအစားအစာကို သင်ကိုယ်တိုင် မစားမသောက် သောကြောင့် ယခု ဤသို့ သင်ဆာလောင်နေတာဖြစ်မည်" ဟု ဆိုလေ၏။ ထိုနည်းတူပင် ခရစ်တော်အသေခံခြင်းသည် လူသားအပေါင်းတို့၏ကယ်တင်ခြင်းအတွက် ဖြစ်သော်လည်း၊ မိမိကိုယ်စား ခရစ်တော်သည် အသေခံတော်မူကြောင်း လက်ခံယုံကြည်သောသူတို့သာလျှင် ကယ်တင်ခြင်းခံရကြ၏။ ခရစ်တော်ကို အကျွန်ုပ်၏ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံယုံကြည်ဖို့လိုပါသည်။ ထိုသို့မဟုတ်လျှင် ခရစ်တော်သေခြင်းသည် ကျွန်ုပ်အတွက် လုံးဝအကျိုးရှိမည် မဟုတ်ပါ။ လူတစ်ဦးသည် စမ်းချောင်းဘေး၌ရှိနေလျက်ပင် ထိုစမ်းချောင်းရေကိုမသောက်ဘဲနေပါလျှင် ရေဆာ လျက် အသက်ဆုံးရှုံးနိုင်သကဲ့သို့ဖြစ်ပါသည်။ ကယ်တင်ရှင်၏ ကယ်တင်ခြင်းသည် လူတိုင်းအတွက် ဖြစ်ပါ၏။ ရေငတ်သောသူတိုင်း လာရောက်သောက်သုံးခွင့်ရှိ၏။ "ဝန်လေး၍ ပင်ပန်းသောသူအပေါင်းတို့ ငါ့ထံသို့လာကြလော့။" ကယ်တင်ခြင်းသည် အလကားဖြစ်၍ အဖိုးအခပေးစရာမလိုပါ။ သို့သော်လည်း မည်သူကိုမျှ အတင်းအဓမ္မပြုတော်မမူ။ ဖိတ်ခေါ်ခြင်းပြုလျက်နေသည် ဖြစ်သောကြောင့် သင်တုံ့ပြန်ဖို့လိုပါသည်။ သင်လက်ခံမှာလား (သို့) ငြင်းပယ်မှာလား။ သင်ဆုံးဖြတ်ချက်ချရပါမည်။ ကယ်တင်ရှင်ထံကြွလာခဲ့ပါ။ နောက်မကျပါစေနှင့်။

- ဆင်ခြင်ရန် - ယခုပင်နှစ်သက်ဖွယ်သောအချိန်ရှိ၏။ ယခုပင် ကယ်တင်ရာနေ့ရက်ကာလရှိ၏။
- ဆုတောင်းချက် - ယေရှုခရစ်တော်၊ ကိုယ်တော့်ကို အကျွန်ုပ်၏အရှင်သခင်၊ ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံပါ၏။

၁၈။ အပြစ်လွတ်ခြင်းတရား၏ နက်နဲမှု

ဝိညာဉ်နှင့်ဆိုင်သော ဂဏန်းသင်္ချာသည် လောကီလူတို့အဖို့ နက်နဲလှ၏

အချို့သောလူတို့သည် ဤသို့မေးခွန်းထုတ်ကြ၏။ ဘုရားသခင်သည် ခရစ်တော် ယုံကြည်သောသူ အပေါင်းတို့အား ကယ်တင်ခြင်းပေးခြင်းငှါ များစွာသောလူတို့၏ အသက်အတွက် သခင်ယေရှုခရစ်တော်၏ အသက်တာက မည်သို့ ကိုယ်စားပြုနိုင်မည်နည်း။ ဤမေးခွန်းသည် မေးသင့်သောမေးခွန်းဖြစ်ပါသည်။ ဤပြဿနာသည် သင်္ချာနှင့်ဆိုင်သောပြဿနာ၊ စာရွက်ပေါ်၌ ဖော်ပြ၍ရသော ပြဿနာဖြစ်ပါသည်။ ခရစ်တော်သည် လူ့ဇာတိခံယူသော ဘုရားသခင် ဖြစ်တော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် သူစတေးတော်မူသောအသက်သည် ရေတွက် ၍မရသော၊ အစမရှိ အဆုံးမရှိသော၊ အနန္တအသက်ဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် ရေတွက်၍ရသော လူသား အားလုံးအတွက် လုံလောက်ခြင်းရှိ၏။ စာရွက်တရွက်ကိုယူပြီး သင်သိသော၊ စဉ်းစား၍ရသော ဂဏန်းအက္ခရာ များကို ရေးချပါ။ သန်းပေါင်းများစွာရေးပါ။ ထပ်၍ရေးပါ။ ထို့နောက် ထိုအလွန်များပြားသောအက္ခရာကို ၁၀ သို့ ၁၀၀ (သို့) သင်ကြိုက်သော သန်းဂဏန်းဖြင့် မြှောက်လိုက်ပါ။ ထိုသို့ ဘယ်လိုဘဲထပ်၍ထပ်၍မြှောက်မြှောက် နောက်ဆုံးသင်ရရှိသော အက္ခရာဂဏန်းသည် အစရှိသော အဆုံးရှိသော၊ ရေတွက်၍ရသော ဂဏန်းတခုသာ ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ ရေတွက်၍ရသောအရာ၌ ရေတွက်၍ရသောအရာမည်မျှ ပေါင်းထည့်ပေါင်းထည့်၊ ရေတွက်၍ မရသောအရာ အနန္တ ဘယ်တော့မှမဖြစ်နိုင်ပါ။ အပြစ်သားတို့အတွက် ခရစ်တော် စတေးတော်မူသော အနန္တအသက်သည် မိမိကိုယ်စား အသေခံတော်မူသည်ဟု ယုံကြည်လက်ခံသောသူအပေါင်းအား ကယ်တင်ခြင်းငှါ လိုအပ်သည်ထက် လုံလောက်ခြင်းရှိပါ၏။

ခရစ်တော် အသေခံပြီးနောက် နှစ်ပေါင်း ၂၀၀၀ ကြာမှ ကျူးလွန်ခဲ့သော ကျွန်ုပ်၏ အပြစ်များအတွက် ခရစ်တော်မည်သို့ အသေခံခဲ့နိုင်ပါသနည်း။ ဤအချက်သည် စဉ်းစားကြည့်လျှင် ပြဿနာဟု ထင်ရသော်လည်း၊ အမှန်တကယ် သေချာစဉ်းစားကြည့်သောအခါ ဤပြဿနာအတွက် ဖြေရှင်းချက်ကို သင်တွေ့ရလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်သည် အလုံးစုံကို သိတော်မူသောဘုရား၊ အနန္တဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူ၏။ ထွက်မြောက်ရာကျမ်း ၃:၁၄ ထဲတွင်၊ ဘုရားသခင်က မိမိကိုယ်ကို "ငါဖြစ်သည်အတိုင်း ငါဖြစ်၏" ဟု ဖော်ပြ၍၊ ခရစ်တော်က ယောဟန် ၈:၅၈ ထဲတွင်၊ "အာဗြဟံ မဖြစ်မှီ ငါဖြစ်၏" ဟု မိန့်တော်မူ၏။ ဆိုလိုသည်မှာ အရာခပ်သိမ်းကို သိတော်မူသော၊ အနန္တပုဂ္ဂိုလ်အတွက် အတိတ်နှင့် အနာဂတ်ဟူ၍မရှိ၊ အစဉ်ပစ္စုပန်ဖြစ်၍၊ အစဉ်ထာဝရတည်တော်မူ၏။ ထိုပုဂ္ဂိုလ်အတွက် နောင် နှစ်ပေါင်း ၂၀၀၀ ၌ ဖြစ်ပျက်မည့်အရာသည်၊ အတိတ်နှစ်ပေါင်း ၂၀၀၀ ၌ ဖြစ်ခဲ့သောအရာကဲ့သို့ပင် ရှင်းလင်းပြတ်သားခြင်းရှိပြီး၊ ဘုရားသခင်အတွက် ထိုအဖြစ်အပျက်တို့သည် ယခု ဖြစ်နေသောအမှုကဲ့သို့ပင် ရှင်းလင်းပြတ်သားလှပါ၏။

- ဆင်ခြင်ရန် - "ဘုရားသခင်က ဤကမ္ဘာမတည်မရှိမှီ ငါတို့ကို ခရစ်တော်၌ ရွေးကောက်တော်မူသည်" (ဇေဇက် ၁:၄)။
- ဆုတောင်းချက် - အို ဘုရားသခင်၊ ကိုယ်တော်သည် အလုံးစုံကို သိတော်မူသော၊ အနန္တ ထာဝရဘုရားသခင် ဖြစ်တော်မူသောကြောင့် ကိုယ်တော့်ကို ချီးမွမ်းပါ၏။

၁၉။ ရုပ်သေးရုပ်မဟုတ်၊ လူဖြစ်ပါသည်

အာဒိဋ္ဌ လူအပေါင်းတို့သည် သေကြ၏။ ခရစ်တော်၌ လူအပေါင်းတို့သည် အသက်ရှင်ကြရ၏

ဘုရားသခင်သည် အဘယ်ကြောင့် လူကို မိမိ၏ အလိုတော်မဆန့်ကျင်နိုင်သော၊ အပြစ်မပြုနိုင်သောသူ အဖြစ် မပြုလုပ်ခဲ့ပါသနည်း။ ဤသို့သောမေးခွန်းသည် ဘုရားသခင်အား အဘယ်ကြောင့် တချိန်တခါတည်း မှာဘဲ၊ ဖြောင့်သောမျဉ်းနှင့်ကွေးသောမျဉ်း (သို့) စက်ဝိုင်းလည်းဖြစ်၊ စတုရန်းလည်းဖြစ်သောအရာ (သို့) အကုန်းလုံးအနက်ဖြစ်လျက်ပင် ဖြူသောအရာကို မဆွဲသလဲ ဟု မေးခြင်းနှင့်တူ၏။ လူသည် ရွေးချယ်နိုင်သော အသိဉာဏ်ရှိသော သတ္တဝါဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် မေးခွန်း၏ အဓိပ္ပါယ်ဟူမူကား၊ အဘယ်ကြောင့် ဘုရားသခင်သည် တချိန်တခါတည်းမှာဘဲ ရွေးချယ်နိုင်သော အသိဉာဏ်ရှိလျက်ပင် ရွေးချယ်နိုင်ခြင်းမရှိသော အသိဉာဏ်မဲ့သောလူ မဖန်ဆင်းပါသလဲဟူ၍ ဖြစ်ပါသည်။

အကျွန်ုပ်၌ အိပ်မေ့ချခြင်းတန်ခိုးရှိခဲ့လျှင်၊ ကျွန်တော်၏သားနှစ်ယောက်ကို အိပ်မေ့ချလျက်၊ သူတို့၏ ရွေးချယ်နိုင်သော အသိဉာဏ်ကို ထိန်းချုပ်ပါမည်။ ထိုအခါ - “ငါမပြန်လာမချင်း၊ ဒီကုလားထိုင်မှာ ထိုင်နေပါ” - “ထ၍ ထမင်းစားပါ” - “မစားနဲ့တော့” - “အိပ်ယာဝင်အနမ်းနမ်းပါ” ဟု အမိန့်ပေးနိုင်ပါမည်။ ထိုအခါ အဘယ်ခံစား ချက်မျှမပါဘဲ သူ၏ လက်တို့သည် ကျွန်ုပ်ကိုဖွေဖက်လျက် ခံစားချက်မဲ့စွာ နမ်းပါလိမ့်မည်။ အကျွန်ုပ်အမိန့်ပေး သမျှ တခုမကျန် နာခံလျက် ချက်ချင်းလိုက်နာကြမည် ဖြစ်သော်လည်း၊ ထိုအရာ၌ ကျွန်တော်ကျေနပ်မည် ထင်ပါသလား။ လုံးဝကျေနပ်ခြင်းရှိမည် မဟုတ်ပါ။

ရွေးချယ်နိုင်သော အသိဉာဏ်ရှိသောသား၊ ကျွန်ုပ်ကို မနာခံဘဲ ဆန့်ကျင်နိုင်သော၊ အထူးသဖြင့် ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့် သူတို့ကောင်းကျိုးအတွက် ရေးဆွဲထားသော ကျွန်ုပ်၏ စည်းကမ်းချက်များကို ကြည်ဖြူစွာ လိုက်နာဆောင်ရွက်သောသားကို ကျွန်တော်အလိုရှိပါ၏။ ဤသို့သော ဆန္ဒများကို သင်နှင့် ကျွန်ုပ်စိတ်နှလုံးထဲ၌ ထားတော်မူသော ဘုရားသခင်ကို ကျွန်တော် နားလည်သဘောမပေါက်နိုင်ပါ။

ဘုရားသခင်သည် လိုရာဆွဲကစေ၍ရသော ရုပ်သေးရုပ်၊ စကြာဝဠာထဲ၌ လည်ပတ်နေသော ဂြိုဟ်များကဲ့ သို့ မိမိ၏အလိုတော်ကို တသွေမတိမ်းလိုက်နာမည့် စက်ရုပ်ကဲ့သို့သောလူသားကို အလိုမရှိပါ။ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်နှလုံးရွေးချယ်မှုမှ ပေါ်ထွက်လာသော ချစ်ခြင်းအားဖြင့် ကိုယ်တော်၏ အလိုတော်ကိုပြုလျက် ရိုသေပျော်ရွှင်စေခြင်းအမှု၌ အားရကျေနပ်ခြင်းရှိတော်မူ၏။ ထိုနည်းတူ သေချာသော အရာဟူမူကား၊ ထိုရွေးချယ်နိုင်သော အသိဉာဏ်အားဖြင့် ကျွန်တော်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို ဆန့်ကျင်၍ အရှက်ရစေနိုင်ပါသည်။ ထိုသို့ကျွန်တော်တို့ရွေးချယ်ခဲ့မည် ဆိုလျှင်။

- ဆင်ခြင်ရန် - နာခံမည်လော၊ ဆန့်ကျင်မည်လော။ သင်ရွေးချယ်ရပါမည်။
- ဆုတောင်းချက် - ထာဝရဘုရား၊ ရွေးချယ်နိုင်သော အသိဉာဏ်ပေးတော်မူသောကြောင့် ကျေးဇူးတင်ပါ၏။ ကိုယ်တော်ကို နာခံရွေးချယ်မည်အကြောင်း မစတော်မူပါ။

၂၀။ ဘုရားသခင်၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာခံရသောသူ

လူသည် အဘယ်သို့သောသူဖြစ်၍ ကိုယ်တော်သည် အောက်မေ့တော်မူပါသနည်း

လူသည် တိရိစ္ဆာန်တို့ထက် အလွန်ထူးကဲသာလွန်စွာဖန်ဆင်းထားသော သတ္တဝါဖြစ်ပါသည်။ တိရိစ္ဆာန် နှင့် လူ၏ ကွာခြားမှုသည် အလွန်ကြီးမားလှပါ၏။ အကြောင်းမှာ လူအား ဘုရားသခင်က မိမိအပေါ် နာခံနိုင်သော၊ ဆန့်ကျင်နိုင်သော အံ့ဖွယ်အသိဉာဏ် ပေးတော်မူသောကြောင့်တည်း။ ယခုသင်သည် ဘုရားသခင်ကို ဆန့်ကျင်နေပါသလား (သို့) နာခံနေပါသလား။

အလွန်ကျယ်ပြန့်လှသော ဤစကြဝဠာကြီးထဲတွင် ဘာကြောင့် ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ နေထိုင်သော ဤ ကမ္ဘာငယ်လေးကို အထူးဂရုစိုက်နေပါသနည်း။

ကျွန်ုပ်တို့၏ နေအဖွဲ့အစည်းကို စဉ်းစားကြည့်ပါ။ နေနှင့် ကမ္ဘာဂြိုဟ်အကွာအဝေးထက် အဆပေါင်း ၃၀ အကွာတွင် နပကျွန်းဂြိုဟ်ရှိ၏။ ထိုနပကျွန်းဂြိုဟ်သို့ ရောက်ဖို့ရန် လူနှစ်အားဖြင့် နှစ်ပေါင်း ၁၆၄ ကြာမြင့်မည် ဖြစ်ပါသည်။ နပကျွန်းဂြိုဟ်သည်လည်း နေကို အခြားဂြိုဟ် ထို့ကဝန်းရံ လှည့်ပတ်နေသကဲ့သို့ မိမိ၏ဂြိုဟ်ရံ လနှင့်ဂြိုဟ်များက ဝန်းရံလျက်ရှိပါသည်။ ကမ္ဘာဂြိုဟ်သည် မည်မျှလောက်ဘုရားသခင်အဖို့ အရေးပါ ပါသနည်း။ လူသည်လည်း ဘုရားသခင်အတွက် အရေးပါ ပါမည်လော။

နက္ခတာရာ ပညာရှင်တစ်ဦးက တယ်လီစကုပ် (သို့) အဝေးကြည့်မှန်ပြောင်း၏အစွမ်းကြောင့် မိမိ၏ ငယ်ရွယ်စဉ်ယုံကြည်ချက် ပျောက်ကွယ်သွားသည်ဟု ဆိုခဲ့ဖူးပါသည်။ မိုးကောင်းကင်၏ ကျယ်ပြန့်မှုကြီးက အမိကိုးကွယ်သောဘုရားသခင်အပေါ်ထားရှိသောယုံကြည်ခြင်းကို လုယူခဲ့ပါသည်။ အကြောင်းမှာ အလွန်သေး ငယ်လှသော၊ သဲပွင့်ထက် တောင်မှသေးငယ်လှသောလူကို ဘုရားသခင် အပင်ပန်းခံ ဂရုစိုက်ပါမည်လောဟု သူသံသယဝင်၏။ သို့သော်လည်း သိလိုသောစိတ်များသောကြောင့် ဆက်လက်လေ့လာခဲ့ပါသည်။ မိုးကောင်းကင်နှင့် နက္ခတာရာအကြောင်းကို ညဉ့်သာလေ့လာ၍ ရပါ၏။ သို့ဆိုလျှင် နေ့အခါ အားလပ်သော အချိန်ကို မည်သို့အသုံးပြုပါမည်နည်း။ မိုင်ခရိုစကုပ် (သို့) အနီးကြည့်မှန်ပြောင်း အသုံးပြုသင့်သည်မဟုတ်လော။ ထိုအခါ ဤကမ္ဘာမြေကြီး အကြောင်းကို လေ့လာပြီး၊ ထိုနက္ခတာရာများကဲ့သို့ပင် ကမ္ဘာကြီးသည် အလွန်အံ့ဖွယ် ကောင်းလှသည်ဖြစ်ကြောင်းမြင်တွေ့၍၊ မိမိ၏ ယုံကြည်ခြင်းပြန်၍ ရှာတွေ့ခဲ့ပါသည်။ ဟုတ်ပါ၏။ အသေးငယ် ဆုံးသော အပင်လေးများကို မိုးရေစက်ကလေးများတို့ဖြင့် ရှင်သန်အောင် ပြုစုပေးတော်မူသော ဘုရားသခင်သည် မိမိဖန်ဆင်းထားသောအရာတို့တွင် အထွဋ်အထိပ်ဖြစ်သောလူကို အမှန်ဂရုစိုက်မည်မှာ သေချာလှပါသည်။ ထိုအခါ ထိုသူသည် သံသယမဝင်တော့ဘဲ ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်လာခဲ့၏။ ယောဟန် ၃:၁၆ သည် အစဉ်မှန်ကန်မှုရှိပါ၏။

- ဆင်ခြင်ရန် - ရှေးဦးစွာကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ချစ်တော်မူသောကြောင့် ကိုယ်တော်ကို ကျွန်တော်တို့ ချစ်ကြခြင်းဖြစ်၏။
- ဆုတောင်းချက် - အို ဘုရားသခင်၊ အကျွန်ုပ်အား ကိုယ်တော်၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့်ထိုက်တန် သောသူဖြစ်စေတော်မူပါ။

၂၁။ ယုံကြည်ခြင်း၏ ခိုင်ခံ့သောအုတ်မြစ်

သင်ဝန်ခံသော ယုံကြည်ခြင်းကို မြဲမြံစွာစွဲကိုင်ပါလော့

ယုံကြည်ခြင်းသည် အကျိုးအကြောင်းဆီလျော်သော၊ အဓိပ္ပါယ်ရှိသောအရာ ဖြစ်ပါသလား။ ဖြစ်ပါ၏။ ယုံကြည်ခြင်းသည် ဆင်ခြင်တွေးတောခြင်းနှင့် ဆန့်ကျင်ဘက်ဖြစ်သည်ဟုဆိုခြင်းမှာ မှားသောအယူအဆ ဖြစ်ပါသည်။ ယုံကြည်ခြင်းနှင့် တွေးတောဆင်ခြင်ခြင်းတို့သည် အတူတကွ လက်တွဲလျက်ရှိကြ၏။ တွေးတောဆင်ခြင်ခြင်းမပြုနိုင်သော၊ မလုပ်နိုင်သောအမှု၌ ယုံကြည်ခြင်းသည် ဆက်လက်၍ လုပ်ဆောင်သွား နိုင်၏။ တွေးတောဆင်ခြင်ခြင်းသည် ယုံကြည်ခြင်း၌ များစွာတည်မှီလျက်ရှိ၏။ အကြောင်းမှာ အသိဉာဏ်မရှိဘဲ တွေးတောဆင်ခြင်ခြင်း မပြုနိုင်ပါ။ အသိဉာဏ်သည် ယုံကြည်ခြင်းအကြောင်းနှင့် ဆက်နွယ်လျက်ရှိကြောင်း တွေ့ရပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့်၊ ကျွန်တော်သည် လက်တွေ့ကြုံတွေ့ မြင်ဖူးခြင်းမရှိသော်လည်း၊ strychnine (ဆေးဝါးတမျိုး) ကို များစွာအသုံးပြုလျှင် လူသားကို အဆိပ်အတောက်ဖြစ်စေကြောင်း ယုံကြည်ပါသည်။ ထိုသို့ လူတို့၏ ရေးမှတ်ထားသော သက်သေခံချက်ကို ကျွန်တော် ယုံကြည်သည်ဖြစ်သောကြောင့် ထိုဆေးကို များများ ကျွန်တော်အသုံးပြုမည် မဟုတ်ပါ။

သင်သေသေချာချာ စဉ်းစားကြည့်ပါလျှင်၊ သင် သိသောအရာ အများစုသည် လူတို့၏ ပြောဆိုခြင်း၊ ရေးမှတ်ထားခြင်းနှင့် သက်သေခံချက်တို့အပေါ် ယုံကြည်ခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်လျက်ရှိကြောင်း သင် မြင်တွေ့ရ ပါမည်။ အကြောင်းမှာ သင်ကိုယ်တိုင်မှန်မမှန်လက်တွေ့ မစမ်းကြည့်ဘဲ ယုံကြည်ခဲ့သောကြောင့်တည်း။ သို့ဆိုလျှင်၊ အခြားသောအကြောင်းအရာ၌ လူတို့၏ သက်သေခံချက်၊ ပြောဆိုချက်ကို သင်လက်ခံခဲ့ပါလျှင်၊ ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တရားတော်သည် မှန်ကန်ကြောင်း၊ များစွာသောခရစ်ယာန်တို့၏ သက်သေခံချက်ကို သင် မယုံဘဲ၊ လက်မခံဘဲ နေမည်လော။

လူတို့သည် မယုံဘဲနေကြ၏။ အကြောင်းမှာ၊ ဘုရားသခင်၏ တန်ခိုးတော် သိရှိခြင်းငှါ လုံလောက်သော သက်သေမရှိသောကြောင့် မဟုတ်ဘဲ၊ လူတို့၏ စိတ်နှလုံး ခိုင်မာမှုကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ ထွက်မြောက်ရာကျမ်းထဲ မှ ဖာရိုမင်း၏ စိတ်နှလုံးခိုင်မာမှုကို ပြန်၍အောက်မေ့ပါလော့။ မောရှေ၏ လက်ဖြင့် ပြုတော်မူသော ဘုရားသခင်၏ အံ့ဘွယ်အမှုတို့သည် သူ၏ မယုံကြည်ခြင်းစိတ်ကို ပို၍ မာကျောစေခဲ့၏။ ပို၍ ဝမ်းနည်းစရာကောင်းသော၊ အံ့အားသင့်စရာကောင်းသောအမှုမှာ တောထဲ၌ ဣသရေလလူတို့၏ မယုံကြည်ခြင်းပင် ဖြစ်ပါသည်။ မကြာ သေးမှီအချိန်၌ သူတို့မြင်တွေ့ခဲ့သော၊ ပင်လယ်နီထက်ခြမ်းကွဲခြင်းနှင့် ဖာရိုမင်း၏ စစ်သားများ သေကြေပျက် စီးခြင်းအမှုက ဘုရားသခင်နှင့် မောရှေအပေါ် သူတို့ ဆန့်ကျင်မှုမပြုအောင် မဆီးတားနိုင်ခဲ့ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ယုံကြည်ခြင်းသည် စိတ်ကူးယဉ်အတွေးအထင်၌ မဟုတ်ဘဲ၊ အမြင့်ဆုံးသောအရပ်၌ စိုးစံတော်မူ၍၊ ဤယုံကြည်ခြင်းမရှိသောလောကီလူတို့ကို စီရင်ခြင်းငှါ မကြာမှီ ကြွလာတော်မူမည့်၊ ထာဝရအသက်ရှင်တော်မူသော ခရစ်တော်၏နှုတ်ကပတ်တော် နှင့် ပြုသောအမှုတို့၌ အခြေခံတည်မှီခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့်၊ ယိမ်းယိုင်ခြင်းမရှိဘဲ၊ သင် ဝန်ခံသော ယုံကြည်ခြင်းကို စွဲမြဲစွာ၊ ကိုယ်တော် ကြွလာတော်မူသည်အထိ၊ ကိုင်ထားပါလော့။

- ဆင်ခြင်ရန် - ယုံကြည်ခြင်းဆိုသည်မှာ ဘုရားသခင်ကို ရိုးသားစွာ ယုံကြည်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။
- ဆုတောင်းချက် - ကျွန်ုပ်၏ မယုံကြည်ခြင်းကို အသက်ရှင်တော်မူပြီး စစ်မှန်သော၊ တပါးတည်းသော ဘုရားသခင် ယုံကြည်ခြင်းက ဖယ်ရှား၍ အစားထိုးနေရာယူ ပါစေသော်။

၂၂။ အပြစ်၏ အခကား သေခြင်းပေတည်း

အပြစ်ဒုစရိုက်သည် သနားညှာတာခြင်းမရှိသော သခင်ဖြစ်၏

အဘယ်ကြောင့် ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်အပြစ်များကို သေဒဏ်ထိုက်တန်သည်ဟု စီရင်ပါသနည်း။ အကြောင်းမှာ မိမိ၌ အပြစ်လုံးဝမရှိဘဲ အနန္တ သန့်ရှင်းတော်မူသောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ အချို့သော ရှေးခေတ် ထုံးထမ်းစဉ်လာထဲတွင်၊ ရွာသူကြီးသည် မိမိဇနီးသည်က အနည်းငယ် ဒေါသထွက်စေလျှင်ပင် သေအောင် ရိုက်ရသောအခွင့်ရှိကြောင်း တွေ့ရပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံ၌ ထိုသို့သောပြစ်ဒဏ်သည် လူ့အသက်ကို သတ်သောသူခံရမည့် အပြစ်ဒဏ်ဖြစ်ပါသည်။ အပြစ်ဒဏ်သည် အတူတူပင် ဖြစ်သော်လည်း၊ တနေရာတွင် တရားမျှတမှုမရှိဖြစ်၍၊ တနေရာတွင် ချက်ချင်းလက်စားချေမှုကို တွေ့ရ၏။ ခြားနားမှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိဉာဏ် ဖွံ့ဖြိုးမှုရလဒ်ပင် ဖြစ်ပါသည်။ ရှေးခေတ်ကအပြစ်မဟုတ်ဟု သတ်မှတ်သောအပြစ်ဒုစရိုက်သည် ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံတွင် လူတစ်ဦးကို အသက်ရှုံးဆုံးစေနိုင်သော အပြစ်ဒုစရိုက် ဖြစ်ခဲ့ပါလိမ့်မည်။ ထို့ကြောင့် စဉ်းစားကြည့်ပါ။ အချို့သောအပြစ်၊ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အပြစ်ဟု မသတ်မှတ်သောအပြစ်တို့သည် အလုံးစုံ သန့်ရှင်းတော်မူသော ဘုရားသခင်ရှေ့၌ မည်သို့ရှိမည်နည်း။ "ဘုရားသခင်သည် အလင်းဖြစ်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင်၌ မှောင်မိုက်အလျှင်းမရှိ" (၁ ယော ၁:၅)။

ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြစ်သယ်ဆောင်သောသူဟု ကျွန်တော်တို့ လက်မခံသောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ အားလုံးအား ကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ မဝင်စေဘဲ ဘုရားသခင်ငြင်းပယ်ခြင်းသည် တရားသောအမှုဖြစ် သော်လည်း၊ ဘုရားသခင်၏ ဂရုဏာတော်ဟု ဆိုနိုင်မည်လော။ ဟုတ်ပါ၏။ တရားသောအမှုနှင့် ဂရုဏာတော် ဖြင့် ပြုသောအမှုဖြစ်ပါသည်။ ဆင်းရဲစုတ်ပြတ်နေသော သူတောင်းစားကို အလွန်တောက်ပခန်းနားလှသော အခန်းထဲသို့ ခေါ်ဆောင်ခြင်းသည် သနားကြင်နာခြင်းဖြစ်ပါသလား။ သူသည် ထိုအခန်းထဲသို့ရောက်လျှင် သူ၏ စုတ်ပြတ်နေသော အဝတ်အစားနှင့် ညစ်ပတ်မှုကို ပို၍ မြင်တွေ့ရမည်မဟုတ်လော။ ထိုအခါ လမ်းဘေးအမှောင် ထဲသို့ ထွက်သွားခြင်းငှါ ကြိုးစားအားထုတ်မည်မဟုတ်လော။ ထိုအမှောင်ထဲ၌ သူသည် ပို၍ ပျော်ရွှင်ပါလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင် ပေးသနားတော်မူသော သန့်ရှင်းစေခြင်းတန်ခိုးကို ငြင်းပယ်သောအပြစ်သားကို ကောင်းကင်ဘုံ သန့်ရှင်းခြင်းအလင်းထဲသို့ ပို့ဆောင်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်၏ သနားကြင်နာခြင်း ဂရုဏာဟု ခေါ်ရပါမည်လော။ အခြားသူတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်နှလုံးကို သိမြင်၍၊ တွေးခဲ့သော အတွေးအားလုံးကို နားလည်ခြင်းငှါ သင်နှင့် ကျွန်တော်သည် ဆန္ဒမရှိဖြစ်ခဲ့လျှင် (ထိုမိတ်ဆွေတို့၏ စံနှုန်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ စံနှုန်းထက် မမြင့်သော်လည်း)၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြစ်တို့ကို အကုန်အစင်သိမြင်တော်မူသော၊ လုံးဝသန့်ရှင်း စုံလင်တော်မူသော ဘုရားသခင်ရှေ့၌ ရပ်နေခြင်းသည် မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။

ဆင်ခြင်ရန် - "အသက်ရှင်တော်မူသော ဘုရားသခင်၏ လက်တော်သို့ ကျရောက်ခြင်းအမှုသည် ကြောက်မတ်ဘွယ်သောအမှု ဖြစ်သတည်း" (ဟောပြော ၁၀:၃၁)။ "ငါတို့ ဘုရားသခင်သည် လောင်သောမီး ဖြစ်တော်မူ၏" (ဟောပြော ၁၂:၂၉)။

ဆုတောင်းချက် - အဘဘုရား၊ ကိုယ်တော်၏ တရားမျှတမှုနှင့် ဂရုဏာတော်ကြောင့် ကိုယ်တော်ကို ကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၂၃။ ငရဲ၌ ထွက်ပေါက်မရှိပါ

လူတိုင်း ငရဲသို့ သွားဖို့မလိုပါ

ဗျာဒိတ် ၆:၁၆ ထဲတွင် ယေရှုခရစ်တော်ကို မိမိ၏ ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်မခံလိုဘဲ၊ အပြစ်၌ ထာဝရကျင့်လည်ခြင်းငှါ စိတ်ပိုင်းဖြတ်သောသူတို့၏ ခံစားချက်ကို တွေ့ရပါသည်။ သူတို့သည် “ပလ္လင်ပေါ်မှာ ထိုင်တော်မူသောသူ၏ မျက်နှာ” ကို ရင်မဆိုင်ရဲဘဲ အကွယ်အကာအဖြစ် တောင်များနှင့် ကျောက်တို့ကို သူတို့အပေါ်ကျ၍ ဖုံးအုပ်ခြင်းငှါ ခေါ်ကြ၏။ ဤခရစ်တော် အတူပါရှိတော်မူခြင်းသည် ထိုခရစ်တော်အား မိမိ၏ ကယ်တင်ရှင်သခင်အဖြစ် လက်ခံသောသူတို့အဖို့ ကောင်းကင်နိုင်ငံဖြစ်ပါ၏။

လူသားအားလုံး ကောင်းကင်နိုင်ငံသို့ ဘုရားသခင် ခေါ်ဆောင်တော်မူမည်ဟူသော မဖြစ်နိုင်သည့် အကြောင်းပြောကြားခြင်းကို သင်ကြားဖူးပါသလား။ ကောင်းကင်နိုင်ငံသည် စိတ်အခြေအနေဖြစ်သကဲ့သို့ နေရာလည်းဖြစ်၏။ အပြစ်ဆေးကြောသန့်စင်ခြင်းခံရသောသူတို့အဖို့ သခင်ယေရှုခရစ်တော် အတူပါရှိတော်မူခြင်းသည် ကောင်းကင်နိုင်ငံဖြစ်သကဲ့သို့၊ မိမိအပြစ်၌ ကျင့်လည်လျက်ရှိနေသော ဘုရားသခင်၏စုံလင်သော သန့်ရှင်းခြင်းအလင်းရှေ့၌ ရပ်ကြမည့်သူတို့၏ စိတ်နှလုံးထဲတွင် ခရစ်တော်ပါရှိတော်မူခြင်းသည် ငရဲကဲ့သို့ ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။ ဤသို့ စဉ်းစားကြပါစို့ - သင်ငြင်းပယ်ခဲ့သော ချစ်ခြင်းမေတ္တာ ပိုင်ရှင်၊ သင်လက်မခံထိုက်ဟု သတ်မှတ်ထားသော စတေးခြင်းမေတ္တာပိုင်ရှင်၏ ရှေ့မှောက်၌ သင်အမှန်တကယ် ဝမ်းမြောက်ခြင်းရှိနိုင်ပါမည်လော။

ငရဲသည် ပြန်လမ်းမရှိသော၊ ထွက်ပေါက်မရှိသောနေရာ ဖြစ်ပါသည်။ ထိုနေရာသို့ ဝင်ရောက်သော သူသည် ထိုအရပ်၌ အစဉ်နေကြမည်။ ငရဲသို့သွားရာလမ်းသည် ပြန်လမ်းမရှိ၊ တလမ်းမောင်း ဖြစ်၏။ ဤလမ်း၏ အဝင်၌ သတိပေးချက် ဆိုင်းဘုတ် ဤသို့ ချိတ်ထား၏။ ဘုရားသခင်၏ အမျက်တော်မခံရအောင် သားတော်၏ ရင်ခွင်ထဲသို့ တိုးဝင်ပါလော့။ သားတော် ပိုင်ဆိုင်သောသူသည် အသက်ရှင်ခြင်းကို ရကြ၏။ အဘယ့်ကြောင့် သင် အသက်ရှုံးဆုံးရမည်နည်း။ ဤဆိုင်းဘုတ်က ယနေ့ သင့်ကိုစကားပြောပါစေ။ ဘုရားသခင်သည် မည်သူကိုမျှ ငရဲသို့ပို့တော်မမူ၊ သို့သော်လည်း မိမိ၏သားတော်ကို မထိမဲ့မြင်ပြုသောသူတို့သည် ထိုနေရာသို့ သွားကြရမည်။ ထိုသူတို့သည် အဘယ်သူကိုမျှ အပြစ်တင်ခွင့်မရှိ၊ မိမိကိုယ်ကိုသာ အပြစ်တင်ကြရပါမည်။ John Calvin က “ဆိုးယုတ်သောသူ၏ စိတ်နှလုံးထဲတွင် ငရဲမျိုးစေ့တည်လျက်ရှိ၏” ဟု ဆိုထားပါသည်။ ဤလူတို့သည် မည်သူများနည်း။ သူတို့သည် စက်ဆုပ်ရွံ့ရှာဘွယ်သောသူ၊ လူ့အသက်ကိုသတ်သောသူ၊ မတရားသောမေတုန်၌ မှီဝဲသောသူ၊ ပြုစားတတ်သောသူ၊ ရုပ်တုကို ကိုးကွယ်သောသူ၊ သစ္စာပျက်သောသူအပေါင်းဖြစ်ကြပြီး၊ ကန့်နှင့်လောင်သော မီးအိုင်ထဲ၌ မိမိတို့ အဘိုးကိုရကြလိမ့်မည် (ဗျာဒိတ် ၂၃:၈)။

ဆင်ခြင်ရန် - နှောင့်နှေးခြင်းမပြုဘဲ၊ ကယ်တင်ရှင်ထံ ချဉ်းကပ်ပါလော့။

ဆုတောင်းချက် - ဟုတ်ပါ၏၊ အကျွန်ုပ်၏ ကယ်တင်ရှင်သခင်ယေရှု၊ ကိုယ်တော်ထံ ကျွန်ုပ်လာပါ၏။

၂၄။ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ ကိုယ်စားအသေခံတော်မူ၏

ခရစ်တော်တည်းဟူသော ငါတို့ပဿခါသိုးသငယ်သည် ငါတို့အဘို့ယဇ်မုဇော်ရာ ဖြစ်၏

ဘုရားသခင်တည်ရှိခြင်း အကြောင်းနှင့် လူတို့အပေါ် ချမှတ်ထားသော မိမိ၏ သန့်ရှင်းသောပညတ် တရားတို့ကို သမ္မာကျမ်းစာထဲ၌ ဘုရားသခင် ဖော်ပြတော်မူကြောင်းကို အကျိုးအကြောင်း ဆီလျော်စွာ သက်သေပြချက်နှင့်တကွ ကျွန်တော်တို့ လေ့လာခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ “လူအပေါင်းတို့သည် ဒုစရိုက်ကိုပြု၍ ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ အသရေပျက်ကြပြီ” (ရောမ ၃:၂၃) ဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့ပြီး ဖြစ်၏။ လူသား၏ အပြစ်အတွက် အသေခံခြင်းငှါ ဤလောကသို့ ကြွလာတော်မူသော၊ ဘုရားသခင်၏ သားတော်၊ ယေရှုခရစ် တော်အကြောင်းကိုလည်း လေ့လာခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်၏ ကယ်တင်တော်မူခြင်း အကြံအစည်နှင့် ပတ်သက်၍ လူတို့၏ အတွေးအခေါ်ဖြင့် ငြင်းဆန်ခြင်းအမျိုးမျိုးရှိကြောင်းကိုလည်း လေ့လာခဲ့ကြပြီး ဖြစ်၏။ ယခုတွင်၊ အပြစ်သားများအတွက် ဘုရားသခင်၏ အံ့ဩဖွယ်ကယ်တင်ခြင်း အကြံအစည်တော်နှင့် ဉာဏ်တော် အကြောင်းကို လေ့လာဆင်ခြင်ကြရပါမည်။ ထိုအချက်မူကား၊ ကိုယ်စားခံခြင်းအားဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းအမှုပြုခြင်း ပေတည်း။

ဘုရားသခင်၏ ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်သည် အပြစ်သားကို ခွင့်လွှတ်လိုသော်လည်း၊ ဘုရားသခင်၏ ဖြောင့်မတ်တော်မူခြင်းက ထိုခွင့်လွှတ်ခြင်းကို ဆီးတားတော်မူ၏။ ဘုရားသခင်၏ ဖြောင့်မတ်တော်မူခြင်းက အပြစ်သားကို ပြစ်ဒဏ်စီရင်လိုသော်လည်း၊ ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်သည် ထိုပြစ်ဒဏ်စီရင်ခြင်းကို ဆီးတားပြန်၏။ ထိုဘုရားသခင်၏ ဖြောင့်မတ်တော်မူခြင်းနှင့် ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်တို့အား အချင်းချင်း ဆန့်ကျင်ခြင်းမပြုဘဲ ပြေလည်စွာ အတူတကွတည်ရှိခြင်းငှါ ဖြေရှင်းခြင်းသည် အဘယ်အတွေးအခေါ် ပညာရှင်ကမျှ မဖြေရှင်းနိုင် သောပြဿနာ ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း၊ ဘုရားသခင်၏ ဉာဏ်တော်နှင့် ဂရုဏာတော်တို့က ထိုဖြေရှင်းချက်ကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ကြ၏။ သားတော်ဘုရားသခင်၏ကိုယ်စားဝေဒနာခံ၊ အသေခံတော်မူခြင်း ပေတည်း။

သို့သော်လည်း၊ တယောက်ယောက်က ဤသို့ငြင်းဆိုနိုင်ပါသည်။ “အစားထိုးခြင်း၌အခြေခံသော ခရစ်ယာန်ဘာသာသည် အခြေခံယုံကြည်ချက် အုတ်မြစ်၌ မှားယွင်းခဲ့သည်မဟုတ်လော။ သေချာ လေ့လာ စမ်းစစ်ခြင်းပြုလျှင် အစားထိုးခြင်းသည် ခိုင်လုံသောအမှုမဟုတ်ပါ။ ပြစ်မှားသောသူ ခံရမည့်အပြစ်ဒဏ်ကို၊ အပြစ်ကင်းသောသူ၊ ခရစ်တော်ခံစေပြီး၊ ပြစ်မှားသောသူ လွတ်သွားခဲ့၏။ ဤသည်ကား တရားမျှတမှု အခြေခံသဘောတရားနှင့် လုံးဝဆန့်ကျင်လျက်ရှိ၏။ အကြောင်းမူကား၊ တရားမျှတမှုသည် အပြစ်မဲ့သောသူကို ကာကွယ်ပြီး၊ ပြစ်မှားသောသူကို ခံရမည့်အပြစ်ဒဏ်ခံစေခြင်းဟု ကျွန်တော်တို့ ယုံကြည်ထားပါသည်။”

အဲဒုတ္တုပြည်၌ ပြုလုပ်သော ပထမဆုံး ပဿခါပွဲတွင်၊ သိုးသငယ်၏ အသွေးတော်သည် ဘုရားသခင်၏ သေမင်းတမန်လက်မှ ထွက်သရေလ မိသားစုတို့ကို ကယ်တင်ခဲ့ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အသက်ကိုလည်း သိုးထီးအားဖြင့် လွတ်ခြင်းခံခဲ့ရ၏။ ယုံကြည်ခြင်းရှိသော ကျွန်ုပ်တို့သည်လည်း အပြစ်ကင်းသော ဘုရားသခင်၏ သိုးသငယ်၏ကိုယ်စား အသေခံခြင်းအားဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းရကြ၏။ ဘုရားသခင်၏ နည်းလမ်းသည် ကိုယ်စားအ သေခံခြင်းဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းအမှု ပြုခြင်းပေတည်း။

- ဆင်ခြင်ရန် - ဘုရားသခင်၏ သားတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ ချစ်သောကြောင့် မိမိအသက်ကို စတေးတော်မူခဲ့၏။
- ဆုတောင်းချက် - အို ဘုရားသခင်၊ ကိုယ်စားအသေခံခြင်းဖြင့် ပြုတော်မူသော ကိုယ်တော်၏ ကယ်တင်ခြင်းကြောင့် အစဉ်ဝမ်းမြောက်ခြင်း ရှိပါ၏။

၂၅။ ကားတိုင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုန်းအသရေဖြစ်ပါ၏

ကားတိုင်သည် အကျွန်ုပ် အစဉ်ပါကြွားရာ ဖြစ်ပါ၏

ဘုရားသခင်၏ စုံလင်သော ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားနှင့်စုံလင်သောဂရုဏာတော်တို့ကို ကားတိုင်၌ ပေါ်လွင်ကြောင်း မြင်တွေ့ရပါသည်။ ပြစ်မှားသောသူခံရမည့်အပြစ်ဒဏ်ကို အပြစ်ကင်းသောသူအား အတင်းအဓမ္မခံစေတော်မမူ။ ဘုရားသခင်သည် အောက်၌ ဖော်ပြထားသောပုံပြင်မှ တရားသူကြီးကဲ့သို့ ဖြစ်ပါ၏။ ထိုပုံပြင်မူကား၊ လူငယ်နှစ်ဦးသည် အတူတကွ ဥပဒေပညာကို ဆည်းပူးခဲ့ကြပြီး၊ တဦးသည် ကြိုးစားသင်ယူ၍ တဦးမူကား သောက်စားလျက် ဘဝကို ကုန်ဆုံးစေခဲ့၏။ တချိန်တွင်၊ ဤသနားစရာကောင်းသော ပုဂ္ဂိုလ်သည် အမှုနှင့် ရင်ဆိုင်လျက် မိမိ၏ မိတ်ဆွေဟောင်းကြီးရှေ့၌ အမှုစစ်ခြင်းခံရသောအခါ၊ ထိုနေရာ၌ရှိနေကြသော ရှေ့နေများတို့သည် ဤသို့သော ခက်ခဲသောအခြေအနေ၌ တရားသူကြီးက မည်သို့အမှုစီရင်၍ တရားသဖြင့် ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်မည်ကို စောင့်ကြည့်နေကြ၏။ သူတို့အံ့အားသင့်လောက်အောင်၊ သူသည် မိမိ၏ မိတ်ဆွေဟောင်းကြီးကို ဥပဒေအရ အပြင်းထန်ဆုံး ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခဲ့ပြီး၊ မိမိကိုယ်တိုင် ထိုအပြစ်ဒဏ်ကို ပေးဆောင်လျက်၊ မိမိမိတ်ဆွေဟောင်းကြီးကို လွှတ်ပေးခဲ့၏။

ကျွန်တော်တို့ ဆန့်ကျင်ပြစ်မှားသော ဘုရားသခင်သည် မိမိ၏ တရားပလ္လင်ပေါ်၌ ထိုင်လျက်၊ အပြင်းထန်ဆုံးသော အပြစ်ဒဏ်တည်းဟူသော အပြစ်သားအပေါ် သေဒဏ်ကို တရားသဖြင့် ချမှတ်တော်မူခဲ့၏။ ထို့နောက်၊ ဂရုဏာတော်အားဖြင့်၊ ထိုပလ္လင်ပေါ်မှ ဆင်းတော်မူပြီး၊ သားတော်အနေဖြင့် အပြစ်သား၏ နေရာ၌ ထိုအပြစ်ဒဏ်ကို မိမိကိုယ်တိုင် ထမ်းရွက်တော်မူခဲ့၏။ အကြောင်းမူကား ၂ ကော ၅း၁၉ ထဲတွင် “ဘုရားသခင်သည် ခရစ်တော်အထံ၌ ရှိနေလျက်” ဟု ဖော်ပြထားပါသည်။ ထို့ကြောင့် ခရစ်တော်အားဖြင့်မဟုတ်ဘဲ ခရစ်တော်၌ ရှိနေလျက်ဖြင့် “လောကီသားတို့၏ အပြစ်များကို မှတ်တော်မမူ၊ ရန်ကိုငြိမ်းစေ၍ ကိုယ်တော်နှင့် မိသဟာယဖွဲ့ စေတော်မူ၏။”

ရှင်ပေါလု၏ မပြောင်းလဲသော တရားဟောချက်ဟူမူကား “ယေရှုခရစ်တည်းဟူသော လက်ဝါးကားတိုင်မှာ အသေခံတော်မူသော သခင်” ဟူ၍ဖြစ်ပါသည်။ ဤတရားအားဖြင့် ပျောက်ဆုံးနေသော ဝိညာဉ်တို့သည် ထာဝရအသက်ကို ရကြ၏။ ဤပျက်စီးနေသော လောကီလူသားတို့သည် ထိုကားတိုင်တော် သတင်းကောင်းကို ငြင်းပယ်၍ လွှဲမှားစွာ မှတ်ယူကြ၏။ ထိုသူတို့အတွက် ကားတိုင်တော်သည် မိုက်မဲမှုသာ လျှင်ဖြစ်၏။ ကယ်တင်ခြင်းခံရသော ကျွန်ုပ်တို့အတွက် သတင်းကောင်းသည် ဘုရားသခင်၏ တန်ခိုးတော် ဖြစ်၏။ ဤလောကီလူသားတို့သည် မာနထောင်လွှားခြင်းကြောင့် မျက်စိကန်းကြပြီး၊ ကားတိုင်၌ အသေခံတော်မူသော ကယ်တင်ရှင်ကို ငြင်းပယ်လျက် ရှိကြ၏။

ကျော်ကြားသော အင်္ဂလိပ်လူမျိုး၊ ချီးမွမ်းသီချင်းရေးဆရာ၊ Isaac Watts က ကားတိုင်တော်အကြောင်းကို ဤသို့ဖော်ပြခဲ့ပါသည်။

ဘုန်းကြီးဘုရင် အသက်စွန့်သော၊
လက်ဝါးကပ်တိုင် ကျွန်တော်မြင်လျှင်
အကျိုးစီးပွားအရုံးခေါ်ပေါ်၊
မာနအကုန် ပယ်ရှားရာထင်။

- ဆင်ခြင်ရန် - ကားတိုင်သည် နောင်တရသောသူတို့အဖို့ အသက်ရှင်ရာလမ်း ဖြစ်ပါသည်။
- ဆုတောင်းချက် - ယေရှုသခင်၊ ကိုယ်တော်၏ ကားတိုင်တော်နှင့် အကျွန်ုပ်ကို အစဉ်နီးစေတော်မူပါ။

၂၆။ အလွန်လှပပြီး တရားသော ဖိတ်ခေါ်ခြင်း

လာလှိုသောသူတိုင်း လာနိုင်၏

ခမည်းတော်ဘုရား၊ သားတော်ဘုရားနှင့် သန့်ရှင်းသောဂိဉာဉ်တော်ဘုရားတို့သည် ဘုရားတစ်ဆူတည်း ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ ပြစ်မှားကျူးလွန်ခဲ့သော ထိုဘုရားသခင်သည် ပြစ်ဒဏ်ကို ချမှတ်တော်မူပြီး ထိုပြစ်ဒဏ်ကို သူကိုယ်တိုင် ပေးဆပ်လျက်၊ မိမိ၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရား၌ အခြေခံသော အပြစ်လွတ်ခြင်း တရားကို ကျွန်ုပ်တို့ထံ ယခုဟောပြောတော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် တမန်တော်ပေါလု က ရောမ ၁:၁၆-၁၇ ထဲတွင်၊ “ငါသည် ခရစ်တော်၏ ဧဝံဂေလိတရားကြောင့် ရှက်ကြောက်ခြင်းမရှိ။ အကြောင်းမူကား ထိုတရားသည် ... ယုံကြည်သမျှသောသူအပေါင်းတို့ကို ကယ်တင်စေသော ဘုရားသခင်၏ တန်ခိုးတော်ဖြစ်၏ ... ဘုရားသခင်၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရားသည် ... ဧဝံဂေလိတရားအားဖြင့် ထင်ရှားလျက်ရှိ၏” ဟု ရေးထားပါသည်။ ကျွန်တော် လည်း ခရစ်တော်၏ သတင်းကောင်းကို မရှက်ပါ။ အကြောင်းမူကား၊ လူတို့ထံ ဘုရားသခင်ပေးတော်မူသော ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရား၌ အဘယ်သူကမျှ မှားယွင်းမှု ရှာတွေ့နိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ ထိုသို့သော ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို သင်လက်ခံပါလျှင်၊ ယခုလက်တွေ့ သင်ပိုင်ဆိုင်နိုင်ပါ၏။ ကျွန်တော် ထာဝရအသက်ရခြင်းငှါ လိုအပ်သောအရာ ကား၊ ခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်၏ ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံခြင်းတစ်ခုတည်းလော။ မှန်ပါ၏။ ဤအလွန်ရိုးရှင်းမှု သည် လက်ခံရန် ခက်ခဲစေသောအမှုဖြစ်နိုင်ကြောင်း ကျွန်တော် ဝန်ခံပါသည်။ သို့သော်လည်း ကျွန်တော် အကြွေး ဒေါ်လာ ၅၀၀ ပေးစရာရှိပြီး၊ ပိုက်ဆံမရှိသောကြောင့်၊ မိတ်ဆွေတစ်ဦးက ကျွန်ုပ်အတွက် ပေးခဲ့ပြီး၊ ပြေစာကို ကျွန်ုပ်အား ပြုလာသောအခါ၊ ထိုအကြွေးအတွက် ကျွန်တော်ပူပင်စရာမလိုတော့ပါ။ အကြွေးရှင်ကို ကျွန်တော်ရဲရဲကြီးကြည့်ပုံပြီ ဖြစ်၏။ အကြောင်းမှာ သူကိုယ်တိုင် လက်မှတ်ထိုးထားသော ထိုငွေရပြေစာ ကျွန်ုပ် လက်ထဲ၌ရှိသောကြောင့်တည်း။ ထိုနည်းတူ၊ ယေရှုခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်ကိုယ်စား မိမိအသက်ကိုပေးတော်မူ ၍၊ “အမှုပြီပြီး” ဟု ကိုယ်စား အသေခံခြင်းအမှု ပြီးမြောက်ကြောင်း ကြေငြာခဲ့ပြီး၊ ဘုရားသခင်က မိမိပြေစာကို ကျွန်ုပ် အားပေးတော်မူခဲ့၏။ ခရစ်တော်ပြုသောအမှု၌ ကျေနပ်ခြင်းရှိတော်မူကြောင်းကို ထိုခရစ်တော်အား သုံးရက်မြောက် သောနေ့၌ ထမြောက်စေတော်မူခြင်းအားဖြင့် သက်သေပြတော်မူခဲ့၏။

သခင်ယေရှုက ဤပုံသာဓကကို ပြောကြားခဲ့ပါသည် (မသဲ ၂၂:၁-၁၄)။ ကယ်တင်ခြင်းသည် ရှင်ဘုရင်က မိမိလက်အောက်ငယ်သားများစွာကို ဖိတ်ကြားထားသော မင်္ဂလာဆောင်ပွဲကဲ့သို့ ဖြစ်ပါသည်။ ရှင်ဘုရင်က ပွဲကိုပြုလုပ်သည်သာမက၊ ပွဲတတ်ဝတ်စုံကို တတ်ရောက်သောသူတိုင်း အလကားပေးခဲ့၏။ စစ်မှန်သော ဧည့်သည်များသာ ထိုသို့ ပွဲတတ်ဝတ်စုံ ပေးခြင်းခံရကြ၏။ ထိုပွဲ၌၊ ပွဲတတ်ဝတ်စုံမပါဘဲ၊ လူတယောက်သည် တိုးဝင်ခဲ့၏။ ပွဲတတ်ဝတ်စုံမဝတ်သောကြောင့် လျှင်မြန်စွာ ဖမ်းဆီးခြင်းခံရ၍၊ အပြင်အမှောင်ထဲသို့ နှင်ထုတ်ခြင်း ချက်ချင်းခံရ၏။

- ဆင်ခြင်ရန် - အကျွန်ုပ်သည် ဖြောင့်မတ်ခြင်းဝတ်လုံ ရရှိထားပြီးပြီလား။
- ဆုတောင်းချက် - သခင်ယေရှု၊ အကျွန်ုပ်၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်းဝတ်လုံအတွက် ကိုယ်တော်၏ အသက်ကို ပေးတော်မူသောကြောင့် ကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၂၇။ အမှုပြီးပြီ

ဘုရားသခင် ပြုတော်မူပြီးသောအမှုကို လူသားက ပိုကောင်းအောင် ထပ်၍ မပြုနိုင်ပါ

မင်္ဂလာပွဲတတ်ဝတ်စုံကဲ့သို့၊ ခရစ်တော်၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို သင်လက်ခံရရှိသောအခါ၊ ထိုဖြောင့်မတ်ခြင်းသည် စုံလင်ပြည့်စုံခြင်းရှိ၏။ ထိုအမှု၌ အဝတ်စုတ်ကဲ့သို့ဖြစ်သော သင်၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို ထပ်၍ ဖြည့်စရာမလိုပါ။

“သို့သော်လည်း၊ ကျွန်တော်နားမလည်နိုင်ဘူး” ဟု လက်သမားတဦးက ထို ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်း ကို ရှင်းပြနေသော မိတ်ဆွေအား ဆိုခဲ့၏။ ထိုအခါ သူ့မိတ်ဆွေက အကြံတခုရပြီး၊ တံစဉ်းကိုယူ၍ မိမိဘေး၌ရှိသော၊ လှပစွာအရောင်တင်၍ အချောသပ်ထားပြီးဖြစ်သော စားပွဲ၏ မျက်နှာပြင်ကို တိုက်မလိုလို လုပ်လေ၏။ ထိုအခါ လက်သမားက “မလုပ်နှင့်။ ဒီစားပွဲကပြီးပြီသား၊ မမြင်ဘူးလား။ သင်တံစဉ်းနှင့် ထပ်တိုက်ရင် ပျက်စီးရုံ ဘဲရှိတယ်” ဟု ဆိုလေ၏။

ထိုအခါ သူ့မိတ်ဆွေက “ခရစ်တော်၏ ရွေးနှုတ်ကယ်တင်တော်မူခြင်းအမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်တော် ရှင်းပြဖို့ ကြိုးစားနေဒါ ဒီအချက်ပါဘဲ။ သင့်အတွက် ခရစ်တော် မိမိအသက် စတေးခြင်းဖြင့် အမှုပြီးပါပြီ။ ထိုပြီးစီးသောအမှု၌ သင် ထပ်၍ဖြည့်ဖို့ ကြိုးစားလျှင် ပျက်စီးရုံဘဲရှိမယ်။ လက်ခံယုံကြည်ပြီး၊ လွှတ်မြောက် ကယ်တင်ခြင်းခံပါလော့” ဟု ဆိုခဲ့၏။ ထိုလက်သမားသည် ချက်ချင်း အမြင်ကြည်လင်၍ သဘောပေါက်ပြီး၊ ယေရှုခရစ်တော်ကို မိမိ၏ သခင်၊ ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံခဲ့ပါသည်။

“ယုံကြည်သောအားဖြင့် ကျေးဇူးတော်ကြောင့် ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်ရ၏။ ကိုယ်အလိုအလျောက် ရောက်သည်မဟုတ်။ ဘုရားသခင် သနားတော်မူရာ ဖြစ်သတည်း။ ကိုယ်ကုသိုလ်ကြောင့် ကယ်တင်တော်မူခြင်း သို့ ရောက်သည်မဟုတ်” (ဇဇက် ၂:၈-၉)။ ကယ်တင်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်ပြုတော်မူသောအမှု၊ ကျေးဇူးတော် သက်သက်အားဖြင့် ဖြစ်၏။ ကျွန်တော်တို့သည် လက်ဗလာဖြင့် လက်ခံယုံကြည်ရန်သာဖြစ်၏။ သခင်ယေရှု ပြုပြီးသောအမှု၌ ကျွန်တော်တို့ ဘယ်အရာမျှ ထပ်၍ ဖြည့်စရာမလို၊ ပို၍ကောင်းအောင် ပြုပြင်မွမ်းမံစရာမလိုပါ။ စုံလင်စွာ ကိုယ်တော်ပြီးစီးဆောင်ရွက်တော်မူပြီ၊ အမှုပြီးပြီ။

ကျွန်တော်တို့ ကယ်တင်ခြင်းခံရပြီးနောက် အဘယ်အမှုကိုမျှ ပြုစရာမလိုဟု ဆိုလိုပါသလား။ လုံးဝမဟုတ်ပါ။ ယခုမှစ၍ ကျွန်တော်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အသေခံတော်မူသော ဘုရားသခင်အတွက် အသက်ရှင်ရပါမည်။ အသစ်သောအသက်တာဖြင့် အသက်ရှင်ရပါမည်။ ဘုရားသခင် ဘုန်းတော်ထင်ရှားစေ ခြင်းငှါ အသက်ရှင်ကြရပါမည်။ ဘုရားသခင် ပြုတော်မူသော ကယ်တင်ခြင်းအမှုပြီးပြီ၊ ကျွန်ုပ်တို့ ပြုရမည့်အမှု စတင်လေပြီ။

- ဆင်ခြင်ရန် - "အမှုပြီးပြီ" ဆိုသည်မှာ "အမှုပြီးပြီ" ဟူ၍ဖြစ်၏။
- ဆုတောင်းချက် - ဘုရားသခင်၊ အကျွန်ုပ်၏ အသက်တာကို ကိုယ်တော်အတွက် ဆက်ကပ်သန့်ရှင်း စေတော်မူပါ။

၂၈။ လုံးဝခြားနားခြင်း

အသက်ရှင်သောသူ (သို့) သေသောသူ။ သင်သည် တခုမဟုတ်တခုဖြစ်ကိုဖြစ်ရမည်၊ နှစ်ခုစလုံးတပြိုင်နက် မဖြစ်နိုင်ပါ

တစုံတယောက်က "ကျွန်ုပ်ကို အံ့ဩစေသောပြဿနာတခုရှိပါတယ်။ ခရစ်ယာန်မဟုတ်သော၊ အလွန် ယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့သောလူတစ်ဦးရှိ၏။ ထိုနည်းတူ စစ်မှန်သောယုံကြည်ခြင်းရှိသော၊ ယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့ခြင်း မရှိသော ခရစ်ယာန်တစ်ဦးရှိ၏။ ဘုရားသခင်သည် ဤယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့ခြင်းမရှိသောသူအား ခရစ်တော် ကိုမိမိ၏ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံယုံကြည်သောကြောင့် ပို၍ဂရုစိုက်ပြီး၊ ပို၍ချစ်သည်ဟု သင်ဆိုလိုပါသလား" ဟု မေးခဲ့၏။ ဤမေးခွန်းသည် ရှုပ်ထွေးသောစိတ်အတွေးမှ ပေါ်ထွက်လာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ခရစ်ယာန်သည် ခရစ်ယာန်မဟုတ် သောသူနှင့် အဆင့်ကွာခြားခြင်းမရှိပါ။ မတူညီခြင်း၊ အမျိုးအစားခြားနားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ စိန်နှင့်ဂေါ်ဖီထုပ်တို့၏ ခြားနားမှုသည် အဆင့်ကွာခြားခြင်းမဟုတ်ဘဲ၊ အမျိုးအစားမတူခြင်းပင် ဖြစ်ပါသည်။ ထိုနည်းတူ ယုံကြည်သူနှင့် မယုံကြည်သူသည် အမျိုးအစား မတူပေ။ တစ်ဦးသည် ယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့၍ တစ်ဦးသည် ယဉ်ကျေးသိမ်မွေ့ခြင်းမရှိပါ။ သို့သော်လည်း တစ်ဦးသည်သေသောသူဖြစ်၍ ကျန်တစ်ဦးသည် အသက်ရှင်သောသူဖြစ်၏။ တစ်ဦးမပိုင်ဆိုင်သောအရာကို ကျန်တစ်ဦးကပိုင်ဆိုင်၏။ ထိုအရာမူကား အသက်ရှင်ခြင်းပင်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုနည်းတူ ဘုရားသခင်၏ အမြင်၌ ခရစ်ယာန်နှင့်ခရစ်ယာန်မဟုတ်သော သူတို့သည် ခြားနားခြင်းမရှိပါ။ မိမိ၏နှုတ်ကပတ်တော်ထဲ၌ ဘုရားသခင်က ဤသို့ဖော်ပြထားပါသည်။

၁ ယော ၅:၁၁-၁၂။ "သက်သေခံတော်မူချက်ဟူမူကား၊ ဘုရားသခင် သည် ငါတို့အားထာဝရအသက်ကို ပေးတော်မူ၍ ထိုအသက်သည်လည်း သားတော်၌ပါ၏။ သားတော်ကိုရသော သူသည် အသက်ကိုရ၏။ ဘုရားသခင်၏ သားတော်ကိုမရသောသူမူကား၊ အသက်ကိုမရ။" ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ အားလုံးအတွက် အဓိက အရေးကြီးသောမေးခွန်းဟူမူကား၊ ကျွန်တော်ပညာတတ်ဟုတ်မဟုတ်ဟူသော မေးခွန်းမဟုတ်ဘဲ၊ ဘုရားသခင် ရှေ့၌ ကျွန်တော်သည်အသက်ရှင်သောသူလော (သို့) သေသောသူလော ဟူသော မေးခွန်းဖြစ်ပါသည်။ သမ္မာကျမ်းစာထဲ၌ ထာဝရအသက်ကိုဖော်ပြထားသော၊ ဘုရားသခင်ထံမှ အသက်ရှင်ခြင်းကို ကျွန်ုပ်ထံ ယူဆောင်လာသော၊ ရှင်ပြန်ထမြောက်တော်မူသောဘုရားသခင်၏ သားတော်ကို ကျွန်တော်လက်ခံရရှိပြီး ပြီလား။ မရရှိသေးသောကြောင့် ကျွန်ုပ်ကို ဘုရားသခင်က "အသက်မရှိသောသူ" တို့နှင့်တကွ အမျိုးအစားတူ အဖြစ် သတ်မှတ်နေပါသလား။

ဤလောက၌ကျွန်တော်တို့မွေးဖွားလာသောအခါ မိဘများထံမှ ဤခန္ဓာကိုယ်အသက်ရှင်ခြင်းကို ရရှိခဲ့ကြ၏။ ထိုအသက်ဖြင့် ဤကမ္ဘာလောက၌ ကျွန်တော်တို့အသက်ရှင်ကြ၏။ ထို့နောက်တွင် မည်သို့ ရှိမည်နည်း။ ယေရှုက "ငါ့ကိုယုံကြည်သောသူသည် ထာဝရအသက်ကိုရ၏" ဟု မိန့်တော်မူ၏။ ထိုအသက်ကို ဘုရားသခင်၏ရိညာဉ်တော်က ပေးတော်မူခြင်းဖြစ်၏။ ထိုအသက်ရှင်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်၏ထာဝရနိုင်ငံတော်၌ အသက်ရှင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။ သင်၌ဤအသစ်သောအသက်တာရှိပါသလား။ မရှိလျှင် သင်သည်သေသောသူနှင့် ခြားနားခြင်းမရှိပါ။ ထို့ကြောင့် ယေရှုထံလာ၍ ထာဝရအသက်ကို လက်ခံရယူပါလော့။

ဆင်ခြင်ရန် - ဒုတိယမွေးဖွားခြင်းက ထာဝရအသက်တည်းဟူသော စစ်မှန်သောအသက်ကို ပေးလျက်ရှိ၏။ ဆုတောင်းချက် - ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်နှင့်အတူ ကိုယ်တော်၏နိုင်ငံတော်၌ ကျွန်တော်အသက်ရှင်လိုပါ၏။

၂၉။ စိတ်နှလုံးနှင့်ဆိုင်သောအမှုဖြစ်၏

"ငါ့သား၊ သင့်နှလုံးကိုငါ့အားပေးလော့"

သခင်ယေရှုခရစ်တော်ကို အကျွန်ုပ်၏ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် မည်သို့လက်ခံရပါမည်နည်း။ ဇဖက် ၂:၁ အရ အကျွန်ုပ် သည် "ဒုစရိုက်အဖြစ်၌ သေလျက်ရှိနေသောသူ" ဖြစ်ပါသည်။ ယေရှုခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်ကိုယ်စား မိမိ အသက်ကို ပေးတော်မူကြောင်း ယုံကြည်ပြီး၊ အကျွန်ုပ်၏ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် ယေရှုကိုလက်ခံယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ထာဝရအသက်ကျွန်တော်ရသည်ဟု ဆိုရာတွင်၊ ထိုအချက်များကို စိတ်နှလုံးမပါဘဲဦးနှောက်အသိဖြင့် သိရှိမှုဖြင့် ထာဝရအသက်ရသည်ဟု ဆိုလိုပါသလား။ လုံးဝမရနိုင်ပါ။

သူဌေးတစ်ဦးသည် မိမိ၏ငွေကြေးအားလုံးရုံးဆုံးခဲ့ပြီး၊ မိမိ ဂုဏ်သိက္ခာကို အဖတ်ဆယ်ရန်အတွက်၊ သူ့ သမီးအား သူ မချစ်သောသူဌေးတစ်ဦးနှင့်လက်ထပ်စေခြင်းငှါ သဘောတူခဲ့၏။ ပထမတွင် သူ့သမီးက အကျိုးအကြောင်းမသိသောကြောင့် ငြင်းဆန်ခဲ့သော်လည်း၊ သူ့အဖေက ထိုသို့လက်ထပ်ခြင်းအားဖြင့် ရရှိမည့် အကျိုးနှင့်ကြိုနည်းလမ်းသည်သာ မိမိ၏မျှော်လင့်ချက် လွတ်မြောက်ရာလမ်း ဖြစ်ကြောင်း ရှင်းပြသောအခါ သဘောတူခဲ့၏။ ဤသို့ဖြင့် မင်္ဂလာဆောင်ကြပြီး၊ သူသည်ဥပဒေအရ သူဌေး၏မိန်းမ ဖြစ်လာခဲ့ပါသည်။ သို့သော်လည်း၊ သူ၏စိတ်နှလုံးကိုသူဌေးက ပိုင်ပါသလား။ လုံးဝမပိုင်ဆိုင်ရပါ။

ယခု သင်သဘောပေါက်ပြီမဟုတ်လော။ ယောက်ျားနှင့်မိန်းမတို့ကိုယ်တသားတည်းဖြစ်ခြင်းငှါ သူတို့သည် ခံစားချက်ကို စကားလုံးဖြင့်မဖော်ပြနိုင်လောက်အောင်၊ သူတို့၏အနက်ရှိုင်းဆုံးစိတ်နှလုံးထဲမှ အချင်းချင်းနှစ်နှစ်ခါခါ လက်ခံချစ်ကြရပါမည်။

ကျွန်တော်တို့အားလုံး၌ အခြားဘယ်သူမျှ မသိနားမလည်နိုင်သော၊ ခံစားချက် စတင်ရာ၊ ကျွန်ုပ်တို့စိတ်နှလုံးထဲ၌ အနက်ရှိုင်းဆုံးနေရာအခန်းရှိကြပါသည်။ ဘုရားသခင်၏သားတော် ယေရှုခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အပေါ်ထားရှိသော ချစ်ခြင်းမေတ္တာကြောင့် ထိုနေရာသို့ဝင်ခွင့်ရှိပါ၏။ သူသည် အခြားနေရာကိုမယူလိုပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ကိုချစ်သော ခရစ်တော်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာက ထိုနေရာကိုဦးထားလျက်ရှိ၏။ ထိုနေရာကိုမပေးဘဲ ကျွန်တော်နေမည်လော။ ခရစ်တော်သည် ကျွန်ုပ်ကိုအလွန်ချစ်တော်မူသောကြောင့် ခမည်းတော်၏ ဘုန်းတော်ကိုထားခဲ့ပြီး၊ ကျွန်ုပ်ကိုယ်စား အသေခံ၍ ထာဝရအသက်ကိုပေးခြင်းငှါ ဤလောကသို့ လူ့ဇာတိခံကြွလာတော်မူကြောင်း ကျွန်တော်ဆင်ခြင်တွေးတောသောအခါ၊ ကျွန်ုပ်စိတ်နှလုံးသည် ကိုယ်တော်အဖို့ နူးညံ့ပျော့ပျောင်းခြင်းရှိပါ၏။

ကျွန်တော်သည် နေမကောင်းဖြစ်၍အိပ်နေစဉ် အိမ်မီးလောင်၍ အကူအညီမဲ့နေသောအချိန်၌ ကျွန်ုပ် မိတ်ဆွေတစ်ဦး သည် ကျွန်ုပ်ကိုကယ်ခြင်းငှါ မီးထဲသို့အတင်းဝင်လာပြီး ထိခိုက်ခြင်းမရှိစေရန် ကျွန်ုပ်ကို စောင့်နှင့်ခြုံထားပြီး၊ သူကိုယ်တိုင်သည် မျက်နှာနှင့်လက်တို့ မီးလောင်ဒဏ်ရာရခဲ့လျှင် ကျွန်ုပ်စိတ်နှလုံးသည် သူ့အပေါ်မတည်ဘဲ နေမည်လော။ ဘုရားသခင်သိတော်မူ၏။ တည်နေမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဆင်ခြင်ရန် - အကျွန်ုပ်စိတ်နှလုံးထဲ၌ ဘယ်သူစိုးစံပါသနည်း။
ဆုတောင်းချက် - အို ထာဝရဘုရား၊ အကျွန်ုပ်၏စိတ်နှလုံးကို နူးညံ့ပျော့ပျောင်းစေလျက်၊ ကိုယ်တော်၏ ချစ်ခြင်း မေတ္တာကို လက်ခံခြင်းငှါ ပြုပြင်တော်မူပါ။

၃၀။ အံ့ဘွယ်ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်

ဘုရားသခင်သည် ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြစ်တော်မူ၏

ယခု ကျွန်တော်သည်ကယ်တင်ရှင်ကို မျက်နှာချင်းဆိုင်မြင်နေရပါ၏။ ကျွန်ုပ်အတွက် ကားတိုင် ပေါ်၌သေမည့် အကြောင်းကို မျှော်ကြည့်ရင်း ဂေသရှေ့မန်ဥယျာဉ်၌ ဝေဒနာခံစားနေသည် ကိုမြင်ယောင်မိပါသည်။ ပိလတ်မင်း၏ တရားစီရင်ရာခန်းမထဲ၌ ခေါ်ဆောင်ခြင်းခံရသည်ကို ကျွန်တော်သိမြင် လျက်၊ စစ်သားတို့က မျက်နှာကိုရိုက်ပြီး "အဘယ်သူရိုက်သည်ကို ပရောဖက်ပြု၍ဟောတော်မူပါ" ဟုဆိုကြ၏။ ဆူးဦးရစ်သရဖူကို ခေါင်းပေါ်၌ဆောင်းစေခဲ့ကြ၏။ တရားစီရင်ရာနေရာမှ သွေးထွက်လျက်ခေါ်ဆောင်ကြပြီး၊ ကာရာနီတောင်၌ ကားတိုင်ပေါ်တွင် ကိုယ်တော်၏လက်နှင့်ခြေကို သံမှိုရိုက်ထားကြ၏။ ထိုသို့ သူခိုးနှစ်ဦး အလယ်တွင် ကားတိုင် ပေါ်၌တင်ထားကြပြီး၊ လူတို့သည် မိမိတို့အတွက် အသက်စွန့်တော်မူသော ထိုယေရှုကို ပြက်ရယ်ပြုကြ၏။ ယေရှုက "အို အဘ၊ အို အဘ၊ သူတို့၏အပြစ်ကို ခွင့်လွှတ်တော်မူပါ။ သူတို့သည် ကိုယ်ပြုသောအမှုကိုမသိကြ" ဟု မြွက်ဆိုသောအခါ မိမိကိုယ်ကို စတေးခြင်း၊ ချစ်ခြင်းမေတ္တာတော်အမှန်ကို ကျွန်တော်သဘော ပေါက်နားလည်လာခဲ့ပါသည်။

သို့သော်လည်း၊ ခရစ်တော်၏ခန္ဓာကိုယ်ဝေဒနာခံခြင်းကြောင့် ကျွန်တော်တို့သည် သနားခြင်းရှိ၍ မျက်ရည်ကျလျက် နေကြပြီး၊ ထိုမျှနှင့်သာပြီးဆုံးခဲ့ပါလျှင် ကျွန်တော်တို့သည်ကားတိုင်တော်၏ စစ်မှန်သော အနက်အဓိပ္ပာယ်ကို နားလည်သဘောပေါက်ခြင်းမရှိကြပေ။ ၂ ကော ၅:၂၁ ထဲတွင် "ဘုရားသခင်သည်အပြစ် နှင့်ကင်းစင်သောသူကို ငါတို့အတွက်ကြောင့် အပြစ်ရှိသောသူဖြစ်စေတော်မူ၏" ဟု ကျွန်တော်တို့ဖတ်ရပါသည်။ ခမည်းတော်ဘုရားနှင့် သားတော်ယေရှုခရစ်တော်၏ စိတ်ဝိညာဉ်ဝေဒနာခံစားချက်အမှု၌ ဦးညွှတ်လျက် စိတ်နှလုံးနှိမ့်ချခြင်းဖြင့် ကျွန်တော်တို့အတူတူ ဝေဒနာခံစားကြဖို့ရန် ကျွန်တော်သင့်ကိုဖိတ်ခေါ်လိုပါ၏။ ကျွန်တော် တို့သည် နူနာကိုရွံ့ရှာသကဲ့သို့ အပြစ်ကိုရွံ့ရှာတော်မူသော ထိုသန့်ရှင်းသောသူသည် "ကျွန်ုပ်တို့အတွက်ကြောင့် အပြစ်ရှိသောသူဖြစ်စေခြင်း" ကို ခံခဲ့ရ၏။

သင်နှင့်ကျွန်တော်ကဲ့သို့သော ဆန့်ကျင်သောသူအဖို့ သွန်းလောင်းတော်မူသောဘုရားသခင်၏ အံ့ဖွယ် မေတ္တာတော်ကို သင့်စိတ်နှလုံးထဲ၌ ဆင်ခြင်ကြည့်ပါ။ Isaac Watts ၏စာသားများကို ပြန်၍အမှတ်ကြပါစို့ -

ကြည့်လော့၊ လက်ခြေ၊ နံဘေး၊ ခေါင်းတော်
ဒုက္ခမေတ္တာရောလျက်ယိုစီး၊ ဤသို့တစ်ခါတွေ့ဖူးသလော၊
ဆူးဦးရစ်တော် မတုနိုင်ပြီ။

ဆင်ခြင်ရန် - ထိုဘုရားသခင်၏အံ့ဘွယ်ချစ်ခြင်း မေတ္တာတော်သည် အကျွန်ုပ်စိတ်ဝိညာဉ်၊ အကျွန်ုပ် အလုံးစုံကို ဆက်ကပ်ခြင်းငှါ ဖိတ်ခေါ်လျက်ရှိ၏။

ဆုတောင်းချက်- အို ဘုရားသခင်၊ အကျွန်ုပ်၏ကယ်တင်ရှင်၊ ကိုယ်တော်ထံသို့ ကျွန်တော်လာပါ၏။ အကျွန်ုပ် အပေါ်ထားရှိသော ကိုယ်တော်၏ကြီးမားလှသော ချစ်ခြင်းမေတ္တာကြောင့် ကိုယ်တော်ကို ကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၃၁။ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက်အပြစ်ရှိသောသူဖြစ်စေခြင်းခံရ၏

ယေရှုသည် ကျွန်ုပ်တို့အတွက်အသေခံတော်မူခဲ့၏

ခန္ဓာကိုယ်ဖွဲ့စည်းမှုကြီးထွားကြီးရင့်လေလေ၊ ဝေဒနာခံစားနိုင်စွမ်းကြီးမားလေလေ ဖြစ်သကဲ့သို့၊ စိတ်နှလုံး သန့်ရှင်းခြင်းရှိလေလေ၊ နာကျင်ခြင်းစိတ်ဝေဒနာ ခံစားနိုင်စွမ်းကြီးမားလေလေ ဖြစ်ပါသည်။

မိမိလက်ကို မကောင်းမှုပြုခြင်း၌ အသုံးပြုမည့်အစား ထိုလက်ကို ပို၍အဆုံးရှုံးခံလိုသော ရိုသေ လေးစားထိုက်သော အဖိုးကြီးအကြောင်း သင်ကြားဖူးပါသလား။ သူ၏သားတို့သည် လိမ္မာရေးခြားမရှိဘဲ အရက်မူး စကားများကြပြီ၊ လူသတ်မှုကျူးလွန်ခဲ့ကြ၏။ ထိုအဖိုးကြီးသည် ခေါင်းမဖော်ရဲတော့ဘဲ လမ်းလျှောက်လျှင် လည်းရှက်သောကြောင့် ခေါင်းငုံ့လျှောက်၍ များမကြာမီ သူခံစားရသောစိတ်နာကျင်ခြင်း ဝေဒနာကြောင့် ဝမ်းနည်းစွာသေဆုံးခဲ့လေ၏။

မပြုဖူးသော ကြီးမားသောအပြစ်ကိုပြုမိသောအခါ ကျွန်တော်တို့အရှက်ရသကဲ့သို့ လုံးဝသန့်ရှင်းတော် မူသောဘုရားသခင်ရှေ့၌ အပြစ်သည်မည်မျှလောက် ရွံ့ရှာစရာကောင်းလိမ့်မည်နည်း။ ဂေဿရှာမန်ဥယျာဉ် ထဲတွင် "အို အကျွန်ုပ်အဘ၊ ဤခွက်သည် အကျွန်ုပ်ကိုလွန်သွားနိုင်လျှင် လွန်သွားပါစေသော။ သို့သော်လည်း အကျွန်ုပ် အလိုရှိသည်အတိုင်း မဖြစ်ပါစေနှင့်။ ကိုယ်တော်အလိုရှိသည်အတိုင်း ဖြစ်ပါစေသော" (မသဲ ၂၆:၃၉) ဟု ခရစ်တော်သည် အပြစ်ကိုရွံ့ရှာလျက် စိတ်နှလုံးအလွန်ငြိုးငယ်စွာ ဆုတောင်းရခြင်းအကြောင်းကို ယခုကျွန်တော်တို့ နားလည်ရပါသည်။ ထိုသို့ ဂေဿရှာမန်ဥယျာဉ်ထဲ၌ စိတ်နှလုံးကြေကွဲစွာ တောင်းလျှောက် ခြင်းပြုသော်လည်း "ယုံကြည်သောသူအပေါင်းတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့မရောက်၊ ထာဝရအသက်ကိုရစေခြင်းငှါ" ကျွန်ုပ်တို့အတွက် "အပြစ်ရှိသောသူဖြစ်စေခြင်းငှါ" "ဘုရားသခင်သည်မိမိ၌တစ်ပါးတည်းသောသားတော်ကို စွန့်တော်မူသည့် တိုင်အောင် လောကီသားတို့ကို ချစ်တော်မူ၏" (ယော ၃:၁၆၊ ၂ ကော ၅:၂၁)။

ဤသည်ကား ရွေးနှုတ်ကယ်တင်တော်မူခြင်း၏နက်နဲမှုပင်ဖြစ်ပါသည်။ ခမည်းတော်ဘုရားသည် မိမိ၏ တစ်ပါးတည်းသောသားတော် ယေရှုခရစ်တော်၊ "အပြစ်နှင့်ကင်းစင်သောသူကို ငါတို့အတွက်ကြောင့် အပြစ်ရှိ သောသူ ဖြစ်စေတော်မူ၏။ အကြောင်းမူကား ငါတို့သည် ထိုသူအားဖြင့် ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ ဖြောင့်မတ် သောသူဖြစ်မည်အကြောင်းတည်း။" ထို့ကြောင့် သင့်အပြစ်တို့ကို ထမ်းရွက်လျက်ကားတိုင်ပေါ်၌ အသေခံတော်မူသော ကယ်တင်ရှင်ကိုကြည့်၍ ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ကိုယ်တော်၏စုံလင်သော ဖြောင့်မတ်ခြင်း ကိုရယူပါလော့။ "ကျွန်တော် ပြုသောအမှုဟူ၍မရှိ၊ ကိုယ်တော်၏ကားတိုင်ကိုသာ ဖက်တွယ်ပါ၏။"

- ဆင်ခြင်ရန် - ယေရှုသည် အကျွန်ုပ်တို့အားဖြင့်သာမဟုတ်၊ အသက်ပေး၍ချစ်တော်မူ၏။
- ဆုတောင်းချက် - ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်ပြင်ဆင်ပေးတော်မူသော ဖြောင့်မတ်ခြင်းဝတ်လုံကြောင့် ကိုယ်တော်ကိုကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၃၂။ သခင်ခရစ်တော်ကို ယုံကြည်လက်ခံခြင်း

စိတ်ထားနှုန်းညှိသောယေရှုကဲ့သို့သော မိတ်ဆွေမရှိပါ

ဆုတောင်းချက်၊ "အို ဘုရားသခင်၊ နက်နဲသောအရာအလုံးစုံကို ကျွန်တော်နားလည်သဘောပေါက်ခြင်းမရှိပါ။ အကျွန်ုပ်ခံရမည့်အပြစ်ဒဏ်ကို ခံစေခြင်းငှါ ယေရှုခရစ်တော်စေလွှတ်ရလောက်အောင် အဘယ့်ကြောင့် ကျွန်ုပ်ကို ဂရုပြုစိုးရိမ်တော်မူသည်ကို ကျွန်တော်သဘောမပေါက်နိုင်ပါ။ ထိုသို့သဘောပေါက်နားလည်ခြင်း မရှိသော်လည်း၊ လုံးလုံးကိုယ်တော်ထံချဉ်းကပ်ခြင်းငှါ ကျွန်တော်အလိုရှိပါ၏။ အကျွန်ုပ်အတွက် ယေရှု အသေခံခြင်းအကြောင်းနှင့် ယောဟန် ၃:၁၆ ထဲ၌ ယုံကြည်သောသူအပေါင်းတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့မရောက်၊ ထာဝရအသက်ကိုရ၏ဟူသော ကိုယ်တော်၏ဂတိတော်ကို ကျွန်တော်ယုံကြည်ပါ၏။"

သင်သည် လျှပ်စစ်၏နက်နဲသောအကြောင်းကို သဘောပေါက်နားလည်ခြင်းမရှိသော်လည်း၊ အလင်း၏ အကျိုးကျေးဇူးကို သင်ခံစားရသကဲ့သို့၊ ဘုရားသခင်၏ ကယ်တင်တော်မူခြင်းအကြောင်း နက်နဲမှုကို သင် အကုန်အစင်နားလည်သဘောပေါက်ခြင်း မရှိသော်လည်း၊ ထိုကယ်တင်ခြင်းဆုကျေးဇူးကို ရယူ၍၊ ကယ်တင်ရှင်၏ အနန္တဆုကျေးဇူးကိုလက်ခံပါလော့။ ကိုယ်တော်ထံ ယခုချဉ်းကပ်ပါလော့။ ကိုယ်တော်သည် သင့်အသက်တာ၌ ဝင်လာလိုလျက်ရှိပါသည်။ ဤသို့ စိတ်နှလုံးထဲမှ အမှန် ဆိုပါလော့။ "သခင်ယေရှု၊ အကျွန်ုပ်သည် ကိုယ်တော်အပိုင်ဖြစ်ပါ၏။ အကျွန်ုပ်ခန္ဓာ၊ စိတ်ဝိညာဉ်တို့ကို ကိုယ်တော်ထံဆက်ကပ်ပါ၏။ ကိုယ်တော်သည်လည်း အကျွန်ုပ်အပိုင်ဖြစ်တော်မူ၏။"

ကျွန်ုပ်၏သက်သေခံချက်

အကျွန်ုပ်၏အနက်ရှိုင်းဆုံးစိတ်နှလုံးကို သိကျွမ်းတော်မူသော၊ ဘုရားသခင်ရှေ့၌ ယေရှုခရစ်တော်အား အကျွန်ုပ်၏ကယ်တင်ရှင်သခင်အဖြစ် ကျွန်တော်ယုံကြည်လက်ခံပါသည်။ ကိုယ်တော်ထံသို့သာ ကျွန်တော်လုံးလုံး မှီခိုဆက်ကပ်လိုပါ၏။ အကျွန်ုပ်သည် ထာဝရအသက်ကိုရရှိပြီဖြစ်ကြောင်း၊ ယောဟန် ၅:၂၄ ထဲမှ ကိုယ်တော်၏ နှုတ်ကပတ်တရားတော်၏ တန်ခိုးအာဏာကို ကျွန်တော်သိပါ၏။ ထိုကျမ်းချက်ထဲ၌ ကိုယ်တော်က "ငါအမှန်အကန်ဆိုသည်ကား၊ ငါ့စကားကိုနားထောင်၍ ငါ့ကိုစေလွှတ်တော်မူသောသူကို ယုံကြည်သောသူသည် ထာဝရအသက်ကို ရသည်ဖြစ်၍ အပြစ်စီရင်ခြင်းကို မခံရ၊ သေခြင်းမှအသက်ရှင်ခြင်းသို့ ကူးပြောင်းသောသူ ဖြစ်၏" ဟု မိန့်တော်မူထားပါသည်။

ဘုရားသခင်၏မိသားစုဝင်ဖြစ်လာပြီဖြစ်သောကြောင့်၊ နာခံခြင်းရှိသောသားကဲ့သို့၊ ကျွန်တော်သည် ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော် နေ့စဉ်ဖတ်ရှုဆင်ခြင်တွေးတောနှလုံးသွင်းခြင်းအမှုနှင့် ကောင်းကင်ဘုံရှိအဘ ဘုရားသခင်နှင့် နေ့စဉ်မိသဟာယဖွဲ့ ဆုတောင်းခြင်းအမှုကို အစွမ်းကုန်ကြိုးစားပြုလုပ်ပါမည်။ ဤသည်ကား အကျွန်ုပ်၏ဆန္ဒအမှန်ဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင်မစတော်မူပါ။

လက်မှတ် _____

နေ့စွဲ _____

ဆင်ခြင်ရန် - "ကိုယ်တော်ကို ယုံကြည်သောသူမည်သည်ကား ရှက်ကြောက်ခြင်းမရှိနိုင်ရာ။"
ဆုတောင်းချက်- သခင်ယေရှု၊ အကျွန်ုပ်အသက်ကို ကယ်တင်တော်မူသောကြောင့် ကျေးဇူးတင်ပါ၏။

၃၃။ ကားတိုင်သို့ခေါ်ဆောင်ခြင်းခံရသောစစ်သား

သခင်ယေရှုခရစ်တော်ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် သူသည်ကယ်တင်ခြင်းခံရခဲ့၏

ကျွန်တော်သည် စစ်သားတစ်ဦးကို သခင်ယေရှုလက်ခံခြင်းငှါ တိုက်တွန်းနှိုးဆော်သောအခါ၊ သူသည် အခြားလူများ ကဲ့သို့ပင် “ကျွန်တော်ပြန်၍စဉ်းစားကြည့်ဦးမည်” ဟု ဆိုလျက် ရှောင်ထွက်သွားခြင်းငှါ ကြိုးစားခဲ့၏။

ထိုအခါ ကျွန်တော်က “ဟယ်ရီ၊ ကျွန်တော်ရှင်းပြပါရစေ။ သင်သည်လက်အောက်ငယ်သားတို့နှင့် တစ်ည၌ ရန်သူစခန်းကိုသွားရောက်လေ့လာခဲ့တယ်။ အပြန်လမ်း၌သင်သည်ပြင်းထန်စွာ သေနတ်ဒဏ်ရာရခဲ့တယ်။ အခြား စစ်သားတစ်ဦးက သင့်အားထမ်းလျက်သင့်စခန်းအထိ အဝေးကြီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့တယ်။ ထိုသို့ သင့်ကို ကယ်ခဲ့စဉ် သူလည်း မိမိကျော၌ သေနတ်ဒဏ် နှစ်ချက်ထိခဲ့ပါတယ်။ သင်တို့နှစ်ဦးစလုံးဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင် ခြင်းခံရပြီး၊ ကောင်းမွန်စွာပြုစုခြင်းခံရသောကြောင့် သေမင်းနှုတ်ခမ်းဝမှ သင်တို့နှစ်ယောက်စလုံး အသက် မပျောက်ဘဲ ကယ်တင်ခြင်းခံခဲ့ရကြတယ်။

နှစ်လကြာပြီးနောက် ဆရာဝန်က ဒဏ်ရာအနာကြောင့် ကောင်းကောင်းမသွားနိုင်၊ နာကျင်ခြင်းဝေဒနာ ခံစားလျက် ဖြေးဖြေးချင်းလမ်းလျှောက်နေရသော၊ သနားစရာလူတစ်ဦးကို ခေါ်လာခဲ့တယ်။ သင့်ကုတင်ဘေးသို့ ရောက်ကြသောအခါ ရပ်လျက်၊ ဆရာဝန်က ‘ဟယ်ရီ၊ သင့်ကိုကယ်ခြင်းငှါ မိမိ၏အသက်ကိုစွန့်စားခဲ့သော ဘီလ်စမစ် နှင့်သင့်အား မိတ်ဆက်ချင်ပါတယ်’ ဟုဆို၏။ သင်ကလည်း လက်ပိုက်လျက် ‘ကျွန်တော် သူ့ကိုတွေ့ချင်သလား မသေချာသေးဘူး၊ ကျွန်တော်စဉ်းစားကြည့်ဦးမယ်’ ဟု ဆိုခဲ့တယ်။ ကဲ သင်စဉ်းစားကြည့်ပါ။ သင်ထိုသို့ဆိုမည်လော။ ထိုသို့ သင်ပြောမည်ဟု မထင်ရပါ။ သင်သည် သူ့လက်ကို ဖမ်းဆုပ်လျက်၊ သင်ခံစားရသောဝမ်းမြောက်ခြင်း၊ ကျေးဇူးတင်စကားတစ်စုံတစ်ရာပြောကို ပြောမည်ဟု ထင်ရပါသည်။ သင့်ကိုကယ်တင်ခြင်းငှါ မိမိအသက်ကိုစွန့်စားသည် သာမက၊ စတေးပေးဆက်တော်မူသော ပုဂ္ဂိုလ်၊ သခင်ယေရှုခရစ်တော်နှင့် သင့်အား ကျွန်တော်မိတ်ဆက်လိုပါတယ်။ သို့သော်လည်း သင်ကလှည့်ထွက် ကျောခိုင်းလိုလျက်၊ ‘ကျွန်တော်စဉ်းစားကြည့်ဦးမည်’ ဟု ဆိုခဲ့ပါတယ်” ဟု ရှင်းပြခဲ့၏။

ထိုအခါ သူက “မဟုတ်ဘူး၊ ကျွန်တော်ကိုယ်တော်ကို လက်ခံလိုပါတယ်” ဟုဆိုခဲ့၏။ ကျွန်တော်တို့အတူတူ ဒူးထောက်လျက်၊ ကိုယ်တော်အား မိမိစိတ်နှလုံးအကြွင်းမဲ့၊ မိမိ၏ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် ယုံကြည်လက်ခံကြောင်း၊ ဘုရားသခင်ထံ သူဆုတောင်းခဲ့ပါသည်။

စာဖတ်သူ၊ သင်သည်လည်း “စဉ်းစားကြည့်ဦးမည်လော။” ဤအလွန်အရေးကြီးသောအရာကို လျစ်လျူ ရှုခြင်းသည် ဘုရားသခင်၏ကယ်တင်ခြင်းကျေးဇူးတော်စားသောက်ပွဲသို့ ထာဝရမဝင်ဘဲ မိမိကိုယ်ကို အပြင်၌ ပိတ်ထားခြင်းဖြစ်နိုင်ပါသည်။ ယနေ့ သင်ပြုနိုင်သော၊ ပြုသင့်သောအရာကို “ပို၍အဆင်ပြေသောနေ့အဖို့” ပြုရန်ဟူ၍ ရက်မရွံ့ပါနှင့်။ အကြောင်းမူကား၊ “နက်ဖြန်နေ့၌ အဘယ်သို့ဖြစ်လိမ့်မည်ကို မသိကြ။ သင်တို့အသက်သည် အဘယ်သို့သောအရာဖြစ်သနည်း။ ခဏထင်ရှားပြီးမှ ကွယ်ပျောက်တတ်သော အခိုးအငွေ့ဖြစ်၏” (ယာကုပ် ၄:၁၄)။

- ဆင်ခြင်ရန် - ယေရှုထံ ယနေ့ကြွလှမ်းခဲ့ပါ။
- ဆုတောင်းချက် - အို ထာဝရဘုရား၊ အကျွန်ုပ်၏ယုံကြည်ခြင်းကို သနားမစတော်မူပါ။ ကယ်တင်ခြင်းခံရခြင်းငှါ ကျွန်ုပ်အပြစ်များကိုနှောင်တရစေပြီး ကိုယ်တော်ထံခေါ်ဆောင်တော်မူပါ။

၃၄။ သွား၍ဟောပြောကြလော့

"သင်တို့သည် ငါ၏သက်သေဖြစ်ကြလိမ့်မည်"

ယခု နောက်ဆုံးအချက်သည် အလွန်အရေးကြီးသောအချက်ဖြစ်ပါသည်။ သမ္မာကျမ်းစာကိုလှန်၍ ရောမ ၁၀း၉-၁၁ ကို သင်ဖတ်လျှင် ဤသို့တွေ့ရလိမ့်မည်။ "အဘယ်သို့နည်းဟူမူကား၊ သင်သည်သခင်ယေရှုကို နှုတ်ဖြင့် ဝန်ခံ၍ ဘုရားသခင်သည် သူ့ကိုသေခြင်းမှထမြောက်စေတော်မူပြီဟု စိတ်နှလုံးထဲ၌ယုံကြည်လျှင် ကယ်တင်ခြင်း သို့ရောက်လိမ့်မည်။ ဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်ခြင်းငှါ စိတ်နှလုံးဖြင့်ယုံကြည်ရ၏။ ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်ခြင်းငှါ နှုတ်ဖြင့် ဝန်ခံရ၏။ ကျမ်းစာလာသည်ကား၊ ထိုကျောက်ကိုအမှီပြုသောသူမည်သည်ကား ရှက်ကြောက်ခြင်းမရှိနိုင် ရာဟု လာသတည်း။" ခရစ်တော်ကိုသင်လက်ခံပြီဟု သင်ဆို၏။ သွား၍တစ်စုံတစ်ယောက်သောသူကို သွားပြောပါ လော့။ ထိုသို့ခရစ်တော်လက်ခံရရှိကြောင်း ဝန်ခံခြင်းအမှု၌ ရှက်ကြောက်ခြင်းမရှိပါနှင့်။ သင် ဘာဖြစ်လို့ ရှက် ကြောက်ရမည်နည်း။ ဥပမာအားဖြင့်၊ ကျွန်တော်သည် သဘောဆိပ်ကမ်း၌ရေထဲသို့ကျ၍ ထိခိုက်မိသဖြင့် ရေမကူး နိုင်ဖြစ်နေစဉ် မီးသွေးတင်ဆောင်သောသဘော၌ အလုပ်လုပ်သောအလုပ်သမားတစ်ဦးသည် ရေထဲသို့ ခုန်ဆင်းပြီး ကျွန်ုပ်ကိုကယ်တင်ခဲ့၏။ တစ်လကြာသောအခါ ကျွန်တော်လမ်းမကြီး၌လမ်းလျှောက်သွား၍ ထိုအလုပ်သမား သည်လည်း မီးသွေးမှုန့်အလူးလူးဖြင့် ဆန့်ကျင်ဘက်အရပ်မှလမ်းလျှောက်လာသည်ကို သင်မြင်တွေ့ခဲ့၏။ ထို့ပြင် သူ့ကိုကျွန်တော်အရင်မြင်၍ မှတ်မိသည်ကို၎င်း၊ ထို့နောက် သူ့ကိုရပ်၍ကျွန်တော်နှုတ်မဆက်လိုသောကြောင့် လမ်းဘေးဆိုင် ပြတင်းပေါက်ဘက်သို့ တမင်တကာ ကျွန်တော်အကြည့်လွှဲသည်ကို၎င်း၊ သင်မြင်တွေ့ခဲ့လျှင်၊ သင်သည်ကျွန်ုပ်ကို မည်သို့ထင်မည်နည်း။

သခင်ယေရှုခရစ်တော်သည် သင့်ကိုကယ်တင်ခြင်းငှါ မိမိအသက်ကိုပေးဆပ်ခဲ့ကြောင်း သင်ကြေငြာ ဝန်ခံခဲ့ပါသည်။ သူ့ကိုအထင်အမြင်သေးသောလူတို့ရှေ့၌ သူနှင့်မျက်နှာချင်းဆိုင် ဆုံတွေ့ရသောအချိန် ရှိလာ ခဲ့လျှင်၊ သင်သည် ရှက်သဖြင့် အခြားအရပ်သို့မျက်နှာလွှဲမည်လော (သို့) အကျွန်ုပ်၏ကယ်တင်ရှင်သခင် ဖြစ်သည်ဟု နှုတ်အားဖြင့်သော်၎င်း၊ အပြုအမူအားဖြင့်သော်၎င်း သင်ရှိသေလေးစားခြင်းပြမည်လော။ သူ့ကိုအမှန် ယုံကြည်လက်ခံခဲ့ပြီဖြစ်သောကြောင့် သင်သည် သူတစ်ပါးတို့ရှေ့၌ သူ့ကိုမဖြစ်မနေဝန်ခံရပါမည်။

သူတစ်ပါးတို့ထံ ကယ်တင်ရှင်အကြောင်းပြောကြားခြင်းသည် ကျေးဇူးတင်ဝမ်းမြောက်ခြင်းရှိကြောင်း သင် ပြသနိုင်သော နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။

"ဘုရားသခင်သည် ကောင်းမြတ်တော်မူ၏။ ထိုအကြောင်းကို သွားလေရာရာပြောကြားလော့။
ဘုရားသခင်သည် ကောင်းမြတ်တော်မူ၏။ သူတစ်ပါးတို့သိကြခြင်းငှါ ပြောကြားလော့။
ကိုယ်တော်၏ကျေးဇူးတော်နှင့် ချစ်ခြင်းမေတ္တာ အကြောင်းကိုကြားပြောလော့။
ကိုယ်တော်ကြွလာတော်မူမည့်အကြောင်းကိုလည်း ကြားပြောလော့။ ဘုရားသခင်သည်
ကောင်းမြတ်တော်မူ၏။ သင်သွားလေရာရာအရပ်၌ ထိုအကြောင်းကိုကြားပြောပါလော့။"

- Al Smith

ဆင်ခြင်ရန် - ယေရှုထံ ယနေ့လှမ်းလာခဲ့ပါ။
ဆုတောင်းချက်- အို ထာဝရဘုရား၊ အကျွန်ုပ်၏မယုံကြည်ခြင်းကို မစသနားတော်မူပါ။ ကယ်တင်ခြင်းခံရခြင်းငှါ အကျွန်ုပ်အပြစ်များကို နောင်တရစေပြီး ကိုယ်တော်ထံအကျွန်ုပ်ကို ခေါ်ဆောင်တော်မူပါ။

ကယ်တင်ခြင်းအကြောင်း ကျမ်းချက်များ

ဘုရားသခင်သည် သင့်ကိုချစ်တော်မူ၍ သင့်အဖို့ အံ့ဘွယ်ကယ်တင်ခြင်းအစီအစဉ်ရှိတော်မူ၏။
"ဘုရားသခင်၏သားတော်ကို ယုံကြည်သောသူအပေါင်းတို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့မရောက်၊
ထာဝရအသက်ကို ရစေခြင်းငှါ ဘုရားသခင်သည် မိမိ၌တစ်ပါးတည်းသောသားတော်ကို
စွန့်တော်မူသည့်တိုင်အောင် လောကီသားတို့ကိုချစ်တော်မူ၏။"
(ယောဟန် ၃:၁၆)

အပြစ်တရားကြောင့် လူသည် ဘုရားသခင်နှင့်ဝေးကွာခဲ့ပါ၏။
"အဘယ်ကြောင့်နည်းဟူမူကား၊ လူအပေါင်းတို့သည် ဒုစရိုက်ကိုပြု၍
ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌ အသရေပျက်ကြပြီ။"
(ရောမ ၃:၂၃)

အပြစ်တရား၏ပြစ်ဒဏ်သည် သေခြင်းဖြစ်၏။ သို့သော်လည်း ဘုရားသခင်သည် ထာဝရအသက်ကို ပေးတော်မူ၏။
"ဘုရားသခင်ပေးတော်မူသော ဆုကျေးဇူးတော်ကား
ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ထာဝရအသက်ပေးတည်း။"
(ရောမ ၆:၂၃)

ယေရှုခရစ်တော်သာလျှင် တခုတည်းသောကောင်းကင်သွားရာလမ်းဖြစ်၏။
"ယေရှုက၊ ငါသည်လမ်းခရီးဖြစ်၏။ သမ္မာတရားလည်းဖြစ်၏။ အသက်လည်းဖြစ်၏။
ငါ့ကိုအမှီမပြုလျှင် အဘယ်သူမျှ မည်းတော်ထံသို့ မရောက်ရ။"
(ယောဟန် ၁၄:၆)

ယေရှုခရစ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် ကျွန်တော်တို့လက်ခံယုံကြည်သောအခါ
ကျွန်တော်တို့သည် ဘုရားသခင်၏သားသမီးများဖြစ်၍ ထာဝရအသက်ကို ရကြ၏။
"ထိုသူကို လက်ခံသမျှသောသူတည်းဟူသော ကိုယ်တော်ကိုယုံကြည်သောသူတို့အား
ဘုရားသခင်၏သားဖြစ်ရသောအခွင့်ကို ပေးတော်မူ၏။"
(ယောဟန် ၁:၁၂)

"... သင်တို့မျှော်လင့်ခြင်း၏အကြောင်းကို မေးမြန်းသောသူရှိသမျှတို့အား နူးညံ့သောသဘော၊
ကြောက်ရွံ့သော သဘောနှင့်ပြန်ပြောခြင်းငှါ ကာလအစဉ်မပြတ် အသင့်ရှိနေကြလော့။"

၁ ပေ ၃း၁၅

"အကြောင်းမူကား" ဟူသော ဤစာစောင်သည် သတင်းကောင်း ရှင်းလင်းအနက်ဖွင့်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ဤ စာစောင်က များစွာသောလူတို့အား သခင်ယေရှုခရစ်တော်ကို သိစေပြီး၊ သူတို့၏ ကယ်တင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံ ခြင်းငှါ ကူညီပေးခဲ့ပါသည်။

Robert A Laidlaw, CBE, သည် တောင်သူလယ်သမားတို့၏ ရောင်းဝယ်ရေးကုမ္ပဏီ တည်ထောင်သောသူဖြစ်၍ နယူးဇီလန်နိုင်ငံ၏ အအောင်မြင်ဆုံးနှင့် လေးစားခြင်းအခံရဆုံး စီးပွားရေးသမား တို့တွင် တဦးအပါအဝင်ဖြစ်ပါသည်။ ၁၈၈၅ ခုနှစ်တွင် စကော့တလန်၌မွေးဖွားခဲ့ပြီး၊ သူ့မိဘများ နယူးဇီလန်သို့ နေထိုင်ပြောင်းရွှေ့ချိန်၌သူသည် တစ်နှစ်သားအရွယ်ဖြစ်ပါသည်။ အသက်နှစ်ဆယ့်သုံးနှစ်တွင် စာဖြင့်မှာယူခြင်း လုပ်ငန်းကို Auckland ၌စတင်ခဲ့ပြီး၊ ထိုလုပ်ငန်းသည် လက်လီလက်ကား ရောင်းဝယ်ရေး အဖွဲ့အစည်းတခုအဖြစ် ကြီးထွားခဲ့ပြီး၊ ရုံးလုပ်သားပေါင်း နှစ်ထောင်ခုနစ်ရာအထိ ရှိခဲ့၏။ Robert Laidlaw သည် မိမိ၏ ရုံးလုပ်သားတို့ကို အလေးထားသောစိတ်ဖြင့် မိမိ၏ ခရစ်ယာန်ယုံကြည်ခြင်းအကြောင်း သက်သေခံချက်ဖြစ်သော ဤ အကြောင်းမူကား ဟူသော စာစောင်ကို ရေးသားခြင်းဖြစ်၏။ ၁၉၆၉ ခုနှစ်အထိ၊ ဤ စာစောင်ကိုက ဘာသာစကား ၃၀ ကျော်ဖြင့် အစောင်ရေ ၁၆ သန်းကျော် ထုတ်ဝေပုံနှိပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်၍ ဤသတင်းကောင်းတရားအားဖြင့် ထောင်သောင်းမကသော လူတို့၏ အသက်တာသည် ပြောင်းလဲခဲ့၏။ အပြောအဆိုကောင်း၍ သူတပါးကို နိုးဆော်တတ်သောခေါင်းဆောင် Robert Laidlaw သည် "ဤကမ္ဘာလောကရှိ ကြီးမြတ်သော၊ အချိန်ပြည့် အမှုတော်ဆောင်မဟုတ်သော၊ သာမန်ခရစ်ယာန်တို့တွင် တဦးအပါအဝင် ဖြစ်ကြောင်း" ဖော်ပြခြင်းခံခဲ့ရပါသည်။

Edited by Dr SH Tow